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Super referendumska nedelja in NE vsem trem 
vladnim predlogom sprememb zakonov

na 3. strani, program pa v koledarju prireditev na 5. strani

Konec tedna bo v znamenju srednjeveπkih dogajanj

Dragi bralci, naslednja πtevilka Kamniπkega obËana bo med vami v petek, 
24. junija. Rok za oddajo Ëlankov in fotografij je v petek, 17. junija, zahvale 
in oglase pa lahko oddate πe v sredo, 22. junija, v uredniπtvu v Kamniku, 
Glavni trg 23, tel.: 01/83 91 311, 041/662-450, e-naslov: sasa.mejac@siol.net. 
Kamniπki obËan lahko prebirate tudi v elektronski izdaji na www.kamnik.si

Æe tradicionalno podelitev knjiænih nagrad zasluæ-
nim uËencem in dijakom, ki naj bi jo letos prviË 
izvedli v privlaËnem ambientu Malega gradu, so v 
prvotno naËrtovani izvedbi onemogoËile debele de-
æne kaplje. UËenci, dijaki, njihovi starπi, profesorji, 
ravnatelji in drugi so se zato minuli torek, 7. junija, 
zbrali v Galeriji Veronika. 

Æupan Marjan ©arec je Ëestital 35 najboljπim 
uËencem iz osnovnih in srednjih πol v kamniπki 

©portniki 
krstili 
obnovljeno 
igriπËe 

UËenci Osnovne πole ©mart-
no in krajani krajevne skupno-
sti ©martno v Tuhinju so od 1. 
junija bogatejπi za obnovljeno 
πportno igriπËe. Pri πoli oziroma 
ob gasilnem domu je sicer bilo 
bolj ali manj dotrajano igriπËe, 
na obnovljenem pa bodo sedaj 
lahko igrali nogomet, koπarko, se 
merili v skokih v daljino, tekih 
in drugih πportnih aktivnostih. 

Na obnovljenem igriπËu so 
se æe osmiË v nogometni tek-
mi pomerili πportniki Sloveni-
je: skakalci proti biatloncem in 
tekmovalcem hitrih disciplin. Na 
obeh straneh so pomagali gostje 
iz Kamnika in sosednjih obËin. 
VeË na 4. strani. 

Preteklo nedeljo, 5. junija, smo se volivke in 
volivci po vsej dræavi æe drugiË letos odpravili na 
voliπËa. Po referendumu o Zakonu o malem delu 
smo tokrat odloËali kar o treh referendumskih 
vpraπanjih. Najpomembnejπe je bilo o pokojninski 
reformi, o kateri se vedno kreπejo mnenja, pa 
referendum o delu in zaposlovanju na Ërno, ki pri-
naπa stroæje sankcije za krπitelje in deloma omejuje 
sosedsko pomoË. Za dræavljane manj pomembno, 
a ideoloπko vedno aktualno vpraπanje je bilo glede 
hrambe dokumentarnega in arhivskega gradiva. Za-
nimiv je podatek, da nas je referendumska nedelja 

V soboto, 28. maja, je ob vznoæju ©umberka potekala 2. tekma za Pokal Slovenije v gorskih tekih, ki je πtela 
za dræavno prvenstvo in kot izbirna tekma za svetovno prvenstvo. Nastopilo je lepo πtevilo tekaËev KGT Papeæ, 
πe posebej sta se izkazala Ana MiloviÊ in Klemen Golob, ki sta v kategoriji mlajπe deklice in deËki suvereno 
opravila s konkurenco in osvojila naslov dræavnih prvakov, ter Rok Suπnik, ki je postal dræavni podprvak. V 
hudi Ëlanski konkurenci je naslov dræavnega podprvaka pripadel Sebastjanu Zarniku, bron pa je pritekel 
Gaπper Bregar. Pri mlajπih veteranih je Metod Bregar osvojil bronasto medaljo, pri starejπih veteranih pa je 
Bojan Kemperl zmagal. Vsem iskreno Ëestitamo! VeË na 13. strani.

Priznanj in knjiænih nagrad so se razveselili tudi v CIRIUS-u. Na fotografiji spredaj z leve: uËenka Aida 
IbrahimoviÊ, dijak Milan SlapniËar in dijakinja Maruπa Rejc s profesorico na srednji πoli Zalo Hriberπek, 
zadaj z leve: spremljevalec Marijan Burja, pomoËnica ravnateljice na S© Alenka Markuæ Humar, ravnateljica 
O© Isabelle Morel Bera, profesor na S© Silvo Vidergar, ravnateljica S© Saπa MarkoviË, vzgojiteljica na S© 
Marjeta Jazbec, direktorica CIRIUS Kamnik Mojca ©krinjar in ravnateljica doma Ana Zadnik.

Pred dnevi so v Ciriusu pripravili dan odprtih vrat in nas seznanili z raznovrstnimi moænostmi prilagojenih 
πportnih dejavnosti. Dan je bil v celoti preæet s πportom, zato so ga poimenovali NA VSAKEM KORAKU 
©PORT. Reportaæo objavljamo na 9. strani. 
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KAMNI©KI TURIZEM  stran 3
Poletna turistiËna sezona se zaËenja
Veronikin festival - otroπki æivæav oæivil mestno jedro 
V Termah Snovik odprli zunanji bazenski kompleks
Planinske koËe odpirajo svoja vrata

PRIDOBITVE V REGIJI  stran 4
Poslovno cono Komenda slovesno odprli ob prazniku obËine
©portniki krstili obnovljeno igriπËe v ©martnem

KULTURA  stran 5
Kamniπka majolika - jo bomo ohranili?
Muzejska poletna noË na gradu Zaprice - æe osmiË!
Filmska glasba kamniπkih godbenic in godbenikov
KOLEDAR PRIREDITEV

ZANIMIVOSTI  stran 7
Visok ugled slovenske vojske 
Sedmo leto uspeπnega sodelovanja veteranskih organizacij

MED MLADIMI  strani 9 in 10

NA©A PRIJETNA ©PORTNA DRUÆENJA  stran 11  
Ko kolesarjenje postane uæitek ...
Koπarkarski maraton na Duplici bo 18. junija
Zasluæni slovenski kegljaËi in kegljaËice na kamniπkem kegljiπËu

©PORT  strani 12-14
Kamniπki plavalci aktivni in uspeπni v pomladanskih mesecih
Triatlonski pokal treh deæel
Mateja ©imic tretja na tekmi evropskega pokala v Belgiji
Za konec sezone v vitrinah Calcit Volleyballa πe srebro
OdliËni doseæki tekaËev KGT Papeæ: 

Ana MiloviÊ in Klemen Golob sta dræavna prvaka na prvenstvu 
gor-dol v Domæalah
Sebastjan Zarnik, Gaπper Bregar in Domen Zupan iz KGT Papeæ v 
reprezentanci za svetovno prvenstvo v gorskih tekih v Albaniji 
Anæe BoæiË, reprezentant Slovenije na mednarodni tekmi mladih 

Kolesarji Calcita minuli vikend trikrat na stopniËkah - uspeπen 
povratek Boπtjana Hribovπka med elito
Patricija CrnkoviË z bronasto medaljo z evropskega prvenstva
KegljaËice ETA Kamnik ponovno vice prvakinje
Zarja elektronika je obËinski prvak v kegljanju
Redni treningi prinaπajo odliËne rezultate strelk in strelcev DU

Novi uspehi tekaËev KGT Papeæ
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Najboljπi uËenci in dijaki prejeli knjiæne nagrade
obËini. Poudaril je pomen izobrazbe in jim zaæelel 
Ëim veË uËnih uspehov in pridobljenega znanja 
na njihovih poteh. Osnovnoπolci so iz rok æupa-
na poleg iskrenih Ëestitk in priznanja prejeli tudi 
knjigo.  

Vsem prejemnikom priznanj in knjiænih nagrad, 
ki jih objavljamo na 3. strani, iskrene Ëestitke tudi iz 
naπega uredniπtva in uspeπno na nadaljnjih poteh!

Urednica SA©A MEJA»

stala toliko kot nov arhiv. V kamniπki obËini ni 
bilo pretiranega zanimanja za odloËanje o tako 
pomembnih vpraπanjih, ki nam krojijo prihodnost. 
Volilna udeleæba je bila 41%, kar tri Ëetrtine vo-
livcev pa je glasovalo proti vsem trem vladnim 
predlogom sprememb zakonov. 

O nedeljskem referendumskem trojËku smo pov-
praπali prebivalce kamniπke obËine - kako nujna se 
jim zdi pokojninska reforma, ali bi se πe vedno radi 
pri sosedi zastonj frizirali in ali so sploh seznanjeni, 
kaj se dogaja z arhivi...  

Anketo objavljamo na 8. strani. 

Dobrodelni 
koncert v 

Arboretumu 
17. 6. 2011 

ob 20.00

Simfonični 
orkester 
RTV Slovenĳa 

in glasbeni gosti:
Eroika, 

Darja Švajger, 
Nuša Derenda in 

Alenka Gotar

Glavni pokrovitelj koncerta
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Arbore  um
VOLČJI POTOK

koncerti

KD Banka d.d., KD Skladi d.o.o., 
KD Življenje d.d. in Adriatic Slovenica d.d.

������
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                             - Izdajatelj Bistrica, d.o.o., Kamnik, Ljubljanska cesta 3/a.
Odgovorna urednica Saπa MejaË, univ. dipl. ekon. Na podlagi mnenja 
Ministrstva za kulturo sodi Ëasopis med proizvode informativne narave. 
Medij Kamniπki obËan je vpisan v razvid medijev, ki ga vodi Ministrstvo 
za kulturo RS, pod zaporedno πtevilko 333. Kamniπki obËan izhaja dvakrat 
meseËno v nakladi 16.000 izvodov. Naslov uredniπtva: Kamnik, Glav-
ni trg 23 (zgradba med obËino in sodiπËem), tel.: 01/83-91-311, 
041/662-450, fax: 01/83-19-860, e-mail: sasa.mejac@siol.net Uradne 
ure: ponedeljek in petek od 9. do 15. ure, sreda od 9. do 12. in od 13. do 17. 
ure. NenaroËenih Ëlankov in fotografij ne honoriramo. GrafiËna priprava
in tisk Set d.d., 9. 6. 2011.

Na zadnji majski dan je preko sto obiskovalcev Velike planine presenetil 
izpad elektriËnega toka, ki jim je onemogoËil vrnitev v dolino z nihal-
ko. Kot je sporoËil poveljnik Civilne zaπËite Kamnik mag. Matjaæ Srπa, je 
bilo vodstvo πtaba CZ s strani deæurnega ReCO 112 ob 14.45 obveπËeno 
o izrednem dogodku na Veliki planini. ObËinski πtab CZ v operativnem 
sestavu se je z vodjo intervencije na Veliki planini Duπanom BombaËem, 
direktorjem druæbe, takoj dogovoril o aktiviranju gasilcev in policije s 
primernimi vozili. Pri prevozu obiskovalcev so tako sodelovali gasilci PGD 
Kamnik, PGD Kamniπka Bistrica, Policija Kamnik, GRS, CZ Kamnik in Velika 
Planina. Prevoz 102 obiskovalcev z vrha Zelenega roba je opravilo 11 re-
πevalcev z devetimi vozili, od Kranjskega raka do doline (spodnje postaje 
gondole) pa jih je odpeljal avtobus. Nekaj obiskovalcev pa so do doline 
prepeljali prijatelji in domaËi.

Med obiskovalci je bilo tudi 59 turistov iz Danske. Skupaj je reπevalna ak-
cija trajala pet ur, sodelovalo je 11 reπevalcev, ki so opravili 52 delovnih ur. 
Na reπevalno akcijo na Veliki planini je priπel tudi æupan Marjan ©arec in se 
vsem reπevalnim enotam zahvalil za hitro in uËinkovito reπevalno akcijo.

Staro mestno jedro je kot znaËilen in v zgodovinskem razvoju kva-
liteten doseæek v oblikovanju urbane celote, razglaπen za kulturni in 
zgodovinski spomenik. Za nepremiËne kulturne spomenike velja tudi 
doprsni kip pesnika Antona Medveda, ki sodi v varstveni reæim I. stop-

nje, ki doloËa varovanje spomenika 
v celoti, neokrnjenosti in izvirnosti. 
Dovoljena dejavnost mora sluæiti po-
trebam varstva in po potrebi konser-
viranju in restavriranju spomenika. 
Kakrπenkoli poseg je mogoË le z do-
voljenjem in pogoji, ki jih predpiπe 
pristojna spomeniπka sluæba.

Strokovne sluæbe ZVKD OE Kranj 
so opravile vizualni pregled do-
prsnega kipa in predlagale, da se 
doprsni kip zaËasno odstrani, pre-
gleda, oËisti ter ugotovi poπkodbe. 
Iz tega naslova je bil danes doprsni 

kip pesnika Antona Medveda odstranjen in odpeljan izkuπenemu kiparju 
v detajlni pregled in sanacijo.

ZakljuËena je sanacija zemeljskega plazu pod javno pot πt. 661102 Pore-
ber. Prvi plaz se je zaradi obilnega deæevja sproæil v septembru 2010 pred 
stanovanjskim objektom Poreber 8/a, v πirini 25 m in dolæine 30 m in se 
konËal v jarku pod cesto. Drugi plaz se je sproæil pod javno potjo v πirini 
10 m in dolæine 40 m in se prav tako konËal v jarku pod cesto. Odlomni 
rob plazu je bil tik ob desnem robu asfaltne ceste tako, da je predstavljal 
nevarnost za promet.

V uvodnem nagovoru je æupan 
Marjan ©arec Ëestital 35 najboljπ-
im uËencem iz osnovnih in sred-
njih πol v kamniπki obËini. Po-
udaril je pomen izobrazbe in jim 
zaæelel Ëim veË uËnih uspehov 

≈V mobilno enoto v Kamni-
ku je bilo sicer do 13. 5. 2011 
na presejalno mamografijo po-
vabljenih 990 æensk, od teh se 
jih je slikanju odzvalo 808 (81,6 
%). Iz Kamnika in ostalih obËin 
(Domæale, Komenda, Lukovica, 
Mengeπ, MoravËe in Vodice) bo 

Predstavniki Direktorata za 
obrambne zadeve in Uprav za 
obrambo v Kamniku

Ministrstvo za obrambo vsako leto naËrtuje obisk kraja v Sloveniji. 
Tokrat so si izbrali naπe mesto, Kamnik. Okoli 150 predstavnikov 
Direktorata za obrambne zadeve in predstavnikov Uprav za obrambo v 
Sloveniji je 26. maj ob pomoËi vodiËev Agencije za turizem in pod-
jetniπtvo Kamnik preæivelo ob ogledu srednjeveπkega Kamnika, podali 
so se po Koæeljevi poti in pot sklenili v Domu v Kamniπki Bistrici.

Zjutraj je zbrano mnoæico na Malem gradu pozdravil tudi kamni-
πki æupan Marjan ©arec in jim zaæelel prijeten dan ob ogledu lepot 
mesta z duπo.

Sestanek predstavnikov 
ObmoËne obrtno-podjetniπke 
zbornice Kamnik z æupanom

Obrtniπtvo in podjetniπtvo v Kamniku predstavlja velik del celotne-
ga gospodarstva, ki deluje in zaposluje, navkljub teækim gospodarskim 
razmeram. Na lokalnem nivoju ostajajo odprta vpraπanja iz preteklih 
let, pojavljajo se nove ovire, ki jih æelijo skupno razreπiti oziroma 
ugotoviti, ali obstajajo moænosti izboljπanja pogojev poslovanja. Zato 
so se predstavniki ObmoËne obrtno-podjetniπke zbornice Kamnik od-
loËili, da na sestanek povabijo æupana Marjana ©arca, mu predstavijo 
pobude in Teæave, s katerimi se sooËajo. Skupaj s podæupanjo mag. 
Julijano Bizjak Mlakar je prisluhnil njihovim pobudam in teæavam, 
dogovorili pa so se o moænostih nadaljnjega sodelovanja, organizira-

Hitra akcija prevoza obiskovalcev 
Velike planine v dolino

Doprsni kip pesnika Antona 
Medveda bo saniran

Zemeljski plaz v Porebru saniran

V sklopu sanacije plazu je Podjetje za urejanje hudournikov izvedlo ob-
seænejπa sanacijska cela v vrednosti 80.000 evrov. Izvedeni sta dve podporni 
konstrukciji. Globina temeljenja je skladna s predhodnimi raziskavami tal 
in znaπa v povpreËju 5,40 m. Urejeno je odvodnjavanje plazu (globinsko 
- drenaæni sistem za zidovi in po poboËju ter povrπinsko - prepust Ëez cesto, 
podprt z iztoËnim objektom in polaganje kanalet do dna grape). Sledila je 
ureditev cestnih bankin in asfaltiranje poπkodovanih delov ceste.

Najboljπi uËenci in dijaki 
prejeli knjiæne nagrade

Æe tradicionalno podelitev knjiænih nagrad zasluænim uËencem in 
dijakom, ki naj bi jo letos prviË izvedli v privlaËnem ambientu Malega 
gradu, so v prvotni naËrtovani izvedbi onemogoËile debele deæne kaplje. 
UËenci, dijaki, njihovi starπi, profesorji, ravnatelji in drugi so se zato 
minuli torek, 7. junija, zbrali v Galeriji Veronika. 

Peter Ogrin trio je poskrbel za odliËno glasbo.

Med uspeπnimi dijaki je iz rok æupana Mar-
jana ©arca knjiæno nagrado prejel tudi gim-
nazijec ©CRM Jan KovaËiË.

in pridobljenega znanja na nji-
hovih poteh. Osnovnoπolci so iz 
rok æupana poleg iskrenih Ëestitk 
in priznanja prejeli knjigo avto-
rja Walterja Moersa z naslovom 
Mesto sanjajoËih knjig, srednje-

πolci pa knjigo avtorja 
Markusa Zusaka z 
naslovom Kradljivka 
knjig. Za smeh in spro-
πËenost sta poskrbela 
Lucija ∆iroviÊ in Bo-
πtjan Gorenc Piæama, 
za odliËno glasbo pa 
Peter Ogrin trio. 

Najboljπi uËenci in 
dijaki ∑ prejemniki 
knjiænih nagrad za πol-
sko leto 2010/11 so: 

iz O© Frana Albreh-
ta: Monika Proj, ©pela 
Hribar, Jernej Gruden, 
Katja Traven; iz O© 
Toma Brejca: Peter 

Jereb, Neæa VavpetiË, Anamari-
ja Ogrinec; iz O© Marije Vere: 
Sara Andrejka, Sara KlariË, Nika 
Zabret, Mariπa CvitaniË, Hana 
Hirπman; iz O© Stranje: Gregor 
Spruk, Andrej MajdiË, Aleksan-
dra Zamljen; iz O© ©martno: Ves-
na Drolc, Nina Vajde, Neæa Za-
goæen; iz O© 27. julij: Sara Lutar 
in Blaæ Kosirnik; iz Glasbene πole 
Kamnik: Patrik Jagodic, Peter 
JeriË, Kaja Lorbek, Filip Majcen, 
Domen Spruk;

iz ©CRM ∑ gimnazija: Neæa 
Kregar, ©pela Ozimek, Æiga Skok, 
Matic Slabe, Jan KovaËiË, Rok 
ValenËiË; 

iz Srednje ekonomske πole Ti-
motej Koπir; iz CIRIUS-a uËenka 
Aida IbrahimoviÊ ter dijaka Ma-
ruπa Rejc in Milan SlapniËar.

Vsem iskrene Ëestitke iz naπega 
uredniπtva in uspeπno na nadalj-
njih poteh! Znanje odpira marsi-
katera vrata!

SA©A MEJA»

Mobilna mamografska enota se z Glavnega 
trga seli na ploπËad pred Dom kulture

Konec marca letos je v Kamniku v okviru dræavnega presejalnega 
programa za raka dojk DORA priËela delovati mobilna enota, kamor so 
na presejalno mamografijo vabljene vse æenske med 50. in 69. letom iz 
kamniπke in okoliπkih obËin. Kot je povedal mag. Maksimiljan Kadivec, 
vodja programa DORA, se bo mobilna enota zaradi poletnih prireditev, 
ki potekajo v srediπËu mesta, preselila z Glavnega trga na ploπËad pred 
glavnim vhodom Doma kulture v Kamniku, kje bo delovala od torka, 
21. junija, do srede, 6. julija. Ker izkuπnje kaæejo slabπi odziv æensk med 
dopusti, presejalno slikanje med poletnimi poËitnicami ne bo potekalo. 
S slikanjem bodo nadaljevali v prvem tednu septembra. Konec oktobra 
pa bo mobilna enota iz Kamnika premaknjena v Domæale, kamor bodo 
vabljene preostale æenske iz obËin Vodice, Komenda, Domæal, Mengπa, 
Lukovice in MoravË.

v to mobilno enoto povabljenih 
πe 8228 æensk,« je povedala mag. 
Mateja Krajc.

Æenske, ki ustrezajo merilom 
za udeleæbo v programu DORA, 
bodo z Onkoloπkega inπtituta 
Ljubljana prejele pisno vabilo, na 
katerem bosta æe doloËena da-

tum in ura pregleda. V program 
pa se lahko naroËijo tudi same, Ëe 
ustrezajo merilom, in sicer tako, 
da pokliËejo telefonsko πtevilko: 
01 5879 561, vsak dan od 9.00 do 
11.00 ure, ali piπejo na elektronski 
naslov: dora@onko-i.si. Za dodat-
ne informacije lahko pokliËejo v 
sprejemno pisarno presejalno-dia-
gnostiËnega centra na OI na tele-
fonsko πtevilko: 01 5879-875. Za 
sodelovanje v programu DORA 
ne potrebujejo napotnice. 

DORA je dræavni program 
presejanja za raka dojk, ki omo-
goËa vsem æenskam med 50. in 
69. letom pregled z mamografijo 
na vsaki dve leti, in sicer z vna-
prejπnjim vabljenjem. V tem ob-
dobju je najveËja verjetnost, da 
æenske zbolijo za rakom dojk, 

presejalna mamografija pa je po-
membna, saj je z njo mogoËe 
odkriti bolezenske spremembe, 
ki πe niso tako velike, da bi jih 
lahko æenska zatipala pri samo-
pregledovanju ali njen zdravnik 
pri kliniËnem pregledu. 

Cilj programa DORA je v pre-
sejani populaciji zmanjπati umr-
ljivost æensk za rakom dojk za 25 
do 30 odstotkov. Pogoj za uspeπ-
nost programa je, da se vabilu 
na mamografski pregled odzove 
vsaj 70 odstotkov æensk. Sode-
lovanje æensk v organiziranem 
dræavnem presejalnem programu 
za raka dojk DORA je v njiho-
vem interesu, saj jim zagotavlja 
veËjo kakovost kot dosedanje pre-
sejanje v diagnostiËnem sistemu. 
Zato strokovnjaki Onkoloπkega 
inπtituta priporoËajo, da se æen-
ske odzovejo vabilu na pregled 
in se s tem vkljuËijo v program 
DORA.

nja delavnic za obrtnike in podjetnike, spregovorili pa so tudi o vse 
veËjem upadu zanimanja mladih za usmerjene poklice.

Sestanek vodstva obËine z DRSC
2. junija je na obËini Kamnik potekal sestanek predstavnikov 

vodstva obËinske uprave s predstavniki DRSC-ja.
V prvem delu so obravnavali aktualne projekte na obmoËju obËine 

(gradnja ploËnika in ukrepa za umirjanje prometa v Sp. Stranjah, sana-
cija Velikega jezu). Za nadaljnje naËrtovanje so razpravljali o predvide-
nih investicijah (gradnja ploËnika Calcit ∑ kamnolom, gradnja opornega 
zidu in razπiritev ceste v Podstudencu, izgradnja ukrepa za umirjanje 
prometa pri O© ©martno in izgradnja mostu pri O© Stranje).

ObËinska uprava je ponovno seznanila predstavnike dræave s proble-
matiko tovornih vozil na obmoËju naπe obËine, predvsem Tuhinjske doline. 
Obe strani sta se zavezali, da bosta nadaljevali z dobrim sodelovanjem, ki 
ima za cilj izboljπanje prometne ureditve in varnosti v obËini Kamnik.

JANJA ZORMAN MACURA, odnosi z javnostmi, ObËina KamnikOddelka vrtca v podruæniËni 
πoli Nevlje ostajata

V stavbi podruæniËne O© Nevlje sta dva oddelka vrtca, enote CepetavËek 
VVZ Antona Medveda. Da uËenci v podruæniËni πoli obËutijo prostorsko 
stisko in na govorice, da bi se moral vrtec izseliti iz neveljske πole, je opozoril 
obËinski svetnik mag. Matej Tonin in o tem povpraπal obËinsko upravo. 

Opozoril je, da πola, vrtec, krajevna skupnost in Zavod za razvoj kabelske 
televizije posedujejo skupaj le 6 parkirnih mest. Starπi otrok tako puπËajo 
avtomobile na travi ob cesti ali kar sredi kriæiπËa, zato ga je πe zanimalo, 
ali obËina razmiπlja o ureditvi dodatnih parkirnih mest za potrebe vrtca 
in πole.

Vesna Krmavnar, vodja oddelka za druæbene dejavnosti, pojasnjuje, 
da ObËina Kamnik pozorno spremlja prostorske pogoje na podruæniËni 
πoli Nevlje, kjer poteka pouk na razredni stopnji ter program predπolske 
vzgoje VVE CepetavËek. V letoπnjem letu so v okviru proraËuna namenjena 
tudi sredstva za ureditev uËilnice v mansardi, s Ëimer bodo zagotovljeni 
optimalnejπi pogoji za izvedbo pouka uËencev. V teku je tudi pridobivanje 
vse potrebne dokumentacije za ureditev jedilnice, kar zahtevajo sanitarni 
predpisi. ≈Oddelka vrtca v okviru PO© Nevlje ostajata in se ju ne seli na 
drugo lokacijo«, poudarja. 

Glede parkirnih prostorov pa Krmavnarjeva pojasnjuje, da πtevilo parkir-
nih mest trenutno zadostuje in ustreza normativom. Poleg tega se Zavod 
za razvoj kabelske televizije septembra 2011 seli v prostore PGD Nevlje. 
Parkiranje pa je moæno tudi pred nekdanjo trgovino, zaradi Ëesar starπem 
ni potrebno parkirati na travi ali sredi kriæiπËa. 

OBVESTILO
ObËina Kamnik obveπËa, da je od 30.5.2011  

na spletni strani ObËine Kamnik www.kamnik.si objavljen 

javni razpis za sofinanciranje  
πportno rekreativnih in promocijskih prireditev  

v obËini Kamnik za leto 2011.

Marjan ©arec, l.r.
ÆUPAN

KRAJEVNO TEKMOVANJE
Krajevna skupnost Kamnik Center vabi in spodbuja vse 
krajane za boljπo ureditev hiπ, vrtov, kmeËkih poslopij, 
balkonskih oken in podobno. 

Za najboljπe doseæke bomo podelili krajevna priznanja. Komisijo 
za krajevno tekmovanje doloËi KS. Tekmovanje na krajevni ravni 
terminsko ni omejeno. Ocenjevanje se lahko izvede preko celega 
leta (pozno jeseni).

Ocenjevanje se zaËne 10. junija. 
Vse prispevke za tekmovanje v sliki ali besedilu sprejema KS Kamnik 
Center na elektronskem naslovu ks.center@kks-kamnik.si.
Vsi nagrajenci bodo prejeli pisna priznanja in objavljeni v medijih.

Svet KS Kamnik Center
predsednik Emil GrzinËiË

NA KRATKO
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V sodelovanju z VVZ Antona 
Medveda Kamnik in O© Frana 
Albrehta, Marije Vere in ©mart-
no je Agencija za turizem in 
podjetniπtvo Kamnik v petek, 13. 
maja, pripravila tretji Veronikin 
festival z naslovom KamenËki 
sreËnega in zdravega otroπtva. 
Tudi letos je odziv in obisk iz-
reden in le æelimo si lahko veË 
takπnih dogajanj. Mesto je bilo 
polno razigranih otrok, zado-
voljnih starπev, dedkov in babic. 
Skozi ves dan so na ©utni po-
tekale najrazliËnejπe ustvarjalne 

V Termah Snovik odprli 
zunanji bazenski kompleks

V Eko Termah Snovik so v petek, 3. junija, z odprtjem zunanjega ba-
zenskega kompleksa zaËeli poletno sezono. Zunanje vodne povrπine obse-
gajo 500 kvadratnih metrov. »e je vreme le naklonjeno, lahko v zunanjih 
bazenih obiskovalci plavajo od junija do septembra. Temperatura vode 
v bazenih je 29 °C. Otroci se razveselijo toboganov, vpenjalnih mreæ in 
vodnih drË. »ofotalnik, vodni trampolin, vodna preproga in otroπki bazen 
z igrali pa vedno znova popestrijo dan najmlajπim. 

Kot je povedal direktor Term Snovik Matjaæ Konda, pripravljajo tudi pe-
stre poËitniπke programe s poudarkom na osvajanju znanja tujih jezikov, 
pohodniπtvu po okoliπkih hribih in potepanja po okoliπkih starih poteh, 
ki jih je obnovilo turistiËno druπtvo Tuhinjska dolina. Pohodniki lahko 
obiπËejo spomenike kulturne dediπËine in kmetije s prodajo na domu. 

Planinske koËe odpirajo svoja vrata
ZaËenja se poletna planinska sezona in planinske koËe odpirajo svoja 

vrata. Tako so æe stalno odprte planinske koËe in domovi: »eπka koËa 
na Spodnjih Ravneh, Dom na Menini, Dom planincev v Logarski dolini, 
Domæalski dom na Mali planini, Frischaufov dom na Okreπlju, Kocbekov 
dom na Koroπici, pa tudi Jarπki dom na Mali planini. 

Od 11. junija naprej bodo stalno odprti: Cojzova koËa na Kokrskem 
sedlu, »rnuπki dom na Mali planini in Kamniπka koËa na Kamniπkem sedlu. 
KoËa na KlemenËi jami pod Ojstrico se odpira 15. junija. Dom na Gospincu 
bo stalno odprt od 18. junija naprej, Kranjska koËa na Ledinah na Vodinah 
pa od 24. junija.

Budnarjeva muzejska 
hiπa kot æivi muzej

V TuristiËnem druπtvu Kamn‘k, ki upravlja z Budnarjevo muzejsko hiπo 
v Zg. PalovËah kot pomembno stavbno dediπËino, so naredili inventuro 
prvega polletja. Kot je povedala predsednica druπtva Alenka Hribar, so 
v tem obdobju pripravili osem dogodkov in delavnic. V πestih mesecih je 
domaËijo obiskalo 14 skupin, od tega 10 tujih. Pri tem uspeπno sodelujejo 
tudi z Agencijo za turizem in podjetniπtvo Kamnik in Termami Snovik. Ve-
Ëina skupin se odloËi za delavnico peke kruha, s katero so se lani prijavili 
na Sejalca, ki ga vsako leto podeljuje Slovenska turistiËna organizacija. 
VeËkrat pripravijo degustacije domaËih jedi in predstavijo kulinariËne 
dobrote slovenskega podeæelja. 

Pred poletnimi poËitnicami pa v sodelovanju z MatiËno knjiænico Kam-
nik pripravljajo dogodek, povezan s kresno noËjo. Naπi predniki so namreË 
v tej noËi slavili moË sonËnega boæanstva. Na kresno noË, 23. junija, bomo 
na Budnarjevi domaËiji v Zgornjih PalovËah lahko prisluhnili kresnim prav-
ljicam, ki jih bo pripovedovala Irena Cerar, avtorica knjig PravljiËne poti 
Slovenije in PravljiËne poti v zgodovino ter urednica revije National Geo-
graphic Junior.

Veronikin festival v Kamniku

Otroπki æivæav oæivil mestno jedro

TuristiËna sezona se zaËenja, 
naznanilo jo bo sobotno odprtje 
informacijske toËke na Malem 
gradu kjer bo mogoËe kupiti 
vstopnice v kapelo na Malem 
gradu, dobiti promocijski mate-
rial in kupiti spominke. V tem 
tednu so opravili πe nekaj vzdræe-
valnih del v kapeli, straænem stol-
pu in njuni okolici. 

Kot smo izvedeli na Agen-
ciji za turizem in podjetniπtvo 
Kamnik, tudi letos pripravljajo 
ugodnosti za vse turiste in obis-
kovalce Kamnika. Z aktivnostmi 
æelijo izboljπati kvaliteto turisti-
Ëne ponudbe in jih v naπih kra-
jih zadræati πe kakπen dan veË. 
Vse aktivnosti in ugodnosti so 
omejili med dva veËja kamniπka 
dogodka: Srednjeveπki dnevi, ki 

potekajo ta petek in soboto, ter 
Dnevi narodnih noπ in oblaËilne 
dediπËine, ki se bodo odvili drugi 
vikend v septembru. 

Tudi letos bodo potekali turi-
stiËni Ëetrtki. Kot pravi Alenka 
Hribar z Agencije, so ogledom 
mestnih znamenitosti dodali πe 
okoliπke. Tako si bodo turisti in 
obiskovalci, kot tudi domaËini, za 
simbolno ceno dveh evrov pod 
vodstvom lokalnih vodnikov lah-
ko ogledali Cerkev sv. Benedikta 
v Stranjah, Mekinjski samostan, 
MedobËinski muzej Kamnik, Fra-
nËiπkansko knjiænico, SveËarno 
Stele, Kamniπko Bistrico, Motnik, 
Terme Snovik, Budnarjevo doma-
Ëijo, meænarijo na sv. Miklavæu, 
zasebno zbirko 1. svetovne vojne. 
Vodenje bodo potekala ob 18. 

uri v slovenskem in angleπkem 
jeziku na podlagi predhodne naj-
ave na TIC Kamnik.

Petkovi veËeri bodo namenje-
ni rednim vodstvom po Kamniku 
ob soju lanterne. Zbirno mesto 
bo TIC Kamnik ob 21. uri. Vo-
denje bo potekalo v slovenskem 
in angleπkem jeziku po predhod-
ni najavi, prispevek pa bo prav 
tako dva evra na osebo.

Na Malem gradu bodo vsako 
soboto med 9. in 13. uro poteka-
le Veronikine delavnice. Temat-
ske otroπke delavnice bodo vo-
dile kamniπke ustvarjalke Manica 
Irt, Ajda Rems, Katarina Goltez 
in Helena Sterle. 

≈Letoπnja novost je dvonad-
stropni avtobus Veseli Janez, ki 
bo vozil 22. julija in 11. avgusta 
in sicer po naËelu hop on - hop 
off. Trasa bo potekala med Kam-
nikom ∑ Termami Snovik ∑ Kam-
niπka Bistrica ∑ Naravni zdravil-
ni gaj ∑ Arboretum ∑ Kamnik. 
Cena voænje bo 2 evra za osebo, 
ponudniki pa vsem udeleæen-

cem ponujajo 20% popusta na 
vstopnico za 2-urno kopanje v 
Termah Snovik, povratno karto 
za nihalko in sedeænico na Veli-
ko planino, vstopnino v Naravni 
zdravilni gaj in park Arboretum. 
Prva voænja bo potekala predvi-
doma ob 10. uri, zadnja pa ob 20. 
uri. Avtobus bo naredil 4 kroæne 
ture, na njem bo lokalni turis-
tiËni vodnik razlagal znamenito-
sti na trasi«, pojasnjuje Alenka 
Hribar..

Vsak turist, ki prespi v Kamni-
ku, pa bo pri kamniπkih soboda-
jalcih prejel brezplaËno knjiæico 
ugodnosti, v kateri so zbrani 
kuponi popustov razliËnih kam-
niπkih ponudnikov.

V TIC-u na Glavnem trgu si je 
mogoËe sposoditi tudi kolo, brez-
plaËno uporabiti internet, dobiti 
promocijski material ali kupiti 
spominke. Upajmo, da Kamnik z 
okolico res postane turistom pri-
jazno mesto, saj dober glas lahko 
seæe v deveto vas.

SA©A MEJA»

POLETNA TURISTI»NA SEZONA SE ZA»ENJA

Center za razvoj Litija je v okviru transnacionalnega projekta 
CYCLO izvedel analizo stanja na podroËju kolesarstva v obËini 
Kamnik in jo prestavil na sreËanju partnerjev v Atenah, ki je po-
tekalo od 23. do 25. maja. Predstavitev rezultatov analize in sreËanje 
fokusne skupine, ki bo sodelovala pri pripravi Celostnega naËrta za 
kolesarstvo, bo konec junija. 

Cilj projekta CYCLO je spodbujanje trajnostne mobilnosti v malih 
in srednje velikih urbanih okoljih z vkljuËitvijo kolesarske politike v 
prostorsko naËrtovanje. Koordinator prve aktivnosti projekta ∑ ana-
lize stanja na podroËju kolesarstva je Center za razvoj Litija. V za-
kljuËku preteklega leta je skupaj z zunanjim strokovnjakom pripravil 
kvalitetna navodila za vse partnerje projekta, ki so na svojih pilotnih 

Analiza stanja na podroËju kolesarstva v obËini 
Kamnik bo predstavljena konec junija

aktivnostih izvedli analizo. Center za razvoj je analiziral stanje na 
podroËju obËine Kamnik, pri kateri je sodeloval z zaposlenimi v ob-
Ëinski upravi, Policijsko postajo Kamnik, TuristiËnim informativnim 
centrom, turistiËnimi ponudniki in predstavniki πol, zdravstvenega 
doma ter πportnimi in upokojenskimi druπtvi.

Kot koordinator projektne aktivnosti je RCL pripravil primerjavo 
analiz med posameznimi partnerji iz Italije, GrËije, Cipra, Portu-
galske, ©panije in Slovenije ter ugotovil, da so med posameznimi 
partnerji velike razlike. ObËina Kamnik sodi med partnerje, ki so 
kolesarsko bolj razviti, vendar bo potrebno za naziv ≈kolesarjem 
prijazno mesto« potrebno πe veliko dela. 

delavnice, v Parku Evropa fol-
klorni nastopi in predstave ter 
igre na prostem pred Kavarno 
Veronika in na Malem gradu. 
Otroci so se zabavali z Damja-
no Golavπek, uæivali ob nastopu 
Mestne godbe Kamnik in Maæo-
retne skupine Veronika. Zbrane 
so pozdravili kamniπki æupan 
Marjan ©arec, ravnateljica VVZ 
Antona Medveda Renata Hojs in 
direktorica Agencije za turizem 
in podjetniπtvo Kamnik dr. An-
dreja Eræen. 

ANITA MEJA»

S poti proti Kamniπki koËi na Kamniπkem sedlu, ki jutri gostoljubno 
odpre vrata planincem.

Z juænih strani je æe pobralo sneg, njegovi ostanki so vidni samo πe tu in 
tam. Na severnih straneh pa ga je πe precej veË. Zato je potrebna posebna 
previdnost, Ëe se bo kdo podajal npr.: z Okreπlja na Kamniπko sedlo ali 
pa s »eπke koËe na Mlinarsko sedlo in πe kod drugod. Kjer je sneg trd, 
posebno πe zjutraj, bo tudi cepin nekaj Ëasa πe priπel prav, Ëelada pa je 
sploh vedno bolj priporoËljiva.  BOJ»

Krajevna skupnost

KAMNIK - CENTER
vabi na

klape Mali grad
in

ansambla Grintovci
Kamnik - Glavni trg

Sobota, 18. junija, ob 17. uri
DOBRODOŠLI!

Konec tedna bo v znamenju 
srednjeveπkih dogajanj

Ta petek in soboto bomo v starem delu Kamnika ponovno lahko zaËutili 
utrip srednjega veka, saj se bodo odvijali 15. Srednjeveπki dnevi. Petkova 
dogajanja so namenjena predvsem otrokom, ki bodo iskali Veronikin za-
klad. V dvorani FranËiπkanskega samostana pa se bomo z zgodovinarko 
in geografinjo Nino KlisariË preselili v leto 1511, ko je slovenska in tudi 
kamniπka tla zatresel najveËji potres v zgodovini. Poπkodovana sta bila 
oba kamniπka gradova. Stari grad je grof Ahac Thurn delno obnovil, Mali 
grad pa je bil moËno poπkodovan æe v poæaru v 15. stoletju in ga po po-
tresu niso veË obnavljali. VeËina hiπ v Kamniku je bila lesenih in verjetno v 
potresu niso bile moËneje poπkodovane. Potres je Kamniku prinesel novo 
podobo, saj imamo iz Ëasa 16. stoletja πe danes ohranjene arhitekturne 
elemente v srediπËu mesta.

Osrednje prizoriπËe sobotnih dogajanj bo Mali grad, ki bo s srednje-
veπkim utripom tudi odprl poletno turistiËno sezono. Spremljali bomo 
nastope glasbenih skupin, glumaËev, piskaËev in drugih rokovnjaËev, ob-
Ëudovali srednjeveπke rokodelce in spretnost grajskega pisarja. V straænem 
stolpu bo odprta razstava z naslovom Minule podobe Kamnika. Sobotna 
dogajanja dan pa bo po æe tradicionalnem tekmovanju v streljanju z 
lesenimi katapulti za Vrtomirjev prstan zaokroæil scenski spektakel ognja 
in vode, poimenovan S Faroniko nad Veroniko. 

Podrobnejπi program dogajanja preberite v koledarju prireditev na 
5. strani. 
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V soboto, 14. maja, so v sklopu 
obËinskega praznika v Komendi 
slovesno odprli Poslovno cono 
Komenda. Æupan Tomaæ Drolec 
je s to prireditvijo tudi uradno na-
znanil zakljuËek gradnje moderne 
komunalne infrastrukture, ki jo je v 
drugem delu cone zgradila druæba 
Primorje s svojimi podizvajalci. Po 
pridobitvi uporabnega dovoljenja 
bo cona svojim kupcem nudila vso 
podporo pri gradnji objektov, ki 
jih bodo lastniki zemljiπË pospe-
πeno gradili v tem in naslednjem 
letu, cona pa bo po predvidevanjih 
v celoti zaæivela v letu 2014, ko bo 
zaposlovala veË kot 10.000 ljudi. 

Æupan Tomaæ Drolec se je v druæ- 
bi æupanov sosednjih obËin Ljub-
ljane, Kamnika in Vodic zasluænim 
za odprtje cone zahvalil in pouda-
ril, da je skoraj milijon kvadratnih 
metrov velika komendska cona 
pomembna pridobitev za obËino: 
≈NaËrtovanje te cone smo zaËeli 
æe ob nastanku naπe samostojne 
obËine, k temu pa je v okviru pro-
grama Phare pripomogla tudi iz-
delana πtudija Evropske unije, ki je 
Komendo æe leta 2002 opredelila 
kot eno od treh najperspektivnej- 
πih lokacij na obmoËju Slovenije. 
Pravno podlago za uresniËitev 
teh ugotovitev je potem utrdil 
πe prostorski plan. Leta 2005 smo 
uspeli realizirati prvi del v velikosti 
18 hektarov poslovne cone, ki je 
bila takoj razprodana. Lokacijski 
naËrt za drugo fazo se je priËel 

UËenci Osnovne šole ©mart-
no in krajani krajevne skupno-
sti ©martno v Tuhinju so od 1. 
junija bogatejši za obnovljeno 
športno igrišËe. Pri šoli oziroma 
ob gasilnem domu je sicer bilo 
bolj ali manj dotrajano igrišËe, 
na obnovljenem pa bodo sedaj 
lahko igrali nogomet, košarko, 
se merili v skokih v daljino, 
tekih in drugih športnih aktiv-
nostih. 

≈Za šolo in uËence je igrišËe po-
membna pridobitev v okviru pro-
grama športne vzgoje in možnost 
za širjenje športnih dejavnosti v 

Poslovno cono Komenda slovesno 
odprli ob obËinskem prazniku

Ob slovesnem odprtju Poslovne cone Komenda (z leve): æupan obËine Komenda Tomaæ Drolec, Duπan 
»rnigoj, predsednik UO Primorje d.d., naËelnik UE Kamnik Mihael Novak in poslanka v Dræavnem zboru 
mag. Julijana Bizjak Mlakar, Zadaj: Marjan ©arec, æupan obËine Kamnik, in Tomaæ Lamovπek, predsednik 
nadzornega sveta v PC Komenda.
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leta 2005, leto pozneje pa smo z 
zunanjim partnerjem ustanovili 
skupno podjetje Poslovna cona 
Komenda, pripravili vse potrebno 
za sprejetje lokacijskega naËrta in 
uspeπno izpeljali komasacijo. Tri 
leta smo morali Ëakati na sprejet-
je lokacijskega naËrta in πele sredi 
leta 2009 pridobili tudi gradbeno 
dovoljenje za gradnjo infrastruk-
ture, zato je v dræavi, kjer Ëasovne 
omejitve veljajo samo za prosilce 
soglasij, za dræavne birokrate pa 
ne, res teæko poslovati«. Æupan 
Drolec je v nadaljevanju πe pove-
dal, da bodo πe letos poleti cono 
izoblikovali kot novo naselje s 
samostojnim uliËnim sistemom, 
v katerem bodo zaradi gozdnih 
povrπin, na katerih je nastala, vse 
ulice poimenovali po drevesnih 
vrstah: ≈Pod gabri«, ≈Pod smre-
kami«, ≈Pod jelπami«....

Na 60 ha povrπin je tako Po-
slovna cona Komenda dobila 7 
km asfaltiranih cest, 14 km ploËni-
kov, javno razsvetljavo, meteorno 
in fekalno kanalizacijo, plinsko, 
elektriËno in vodovodno nape-
ljavo ter sistem telekomunikacij. 
≈Vse parcele v coni so zdaj celovito 
komunalno opremljene, obmoËje 
je preskrbljeno z vodo in zemelj-
skim plinom, vendarle pa danes 
coni manjka le πe primerna cestna 
povezava, kar je njena edina po-
manjkljivost«, je πe poudaril æupan 
Drolec. Duπan »rnigoj, predsednik 
upravnega odbora druæbe Primorje 

d.d., je povedal: ≈ZemljiπËe v po-
slovni coni je bilo za gradnjo precej 
zahtevno, vendar pa smo v druæbi 
Primorje s svojimi strokovnjaki te-
æave ustrezno premostili. Ta cona 
spada pri nas med najveËje, zato πe 
se posebej zahvaljujem in Ëestitam 
investitorju k tako lepi poslovni 
coni, vsem, ki bodo v njej delali, 
pa æelim uspeπno poslovanje.« Po-
slovni coni Komenda so lepe æelje 
namenili tudi ljubljanski æupan Zo-
ran JankoviÊ, kamniπki æupan Mar-
jan ©arec in poslanka v Dræavnem 
zboru mag. Julijana Bizjak Mlakar. 
Po slavnostnem prerezu traku se je 
zaËel 1. SonËkov tek, na katerem 
so na 600-metrski progi sodelovali 
osnovnoπolci, odrasli pa so se po-
merili na 3-kilometrski progi. 

Dan po odprtju poslovne cone, v 
nedeljo, 15. maja, so na slavnostni 
seji obËinskega sveta obËine Ko-
menda podelili obËinski priznanji 
za leto 2011. Bronasto priznanje je 
prejel Alfonz Hrovat, ki ga domaËi-
ni in okoliËani poznajo po odliËnih 
pekovskih izdelkih. Zlato priznanje 
je prejela Lovska druæina Komen-
da, ki letos praznuje 90-letnico.

©portni priznanji sta prejela Luka 
Pibernik iz Suhadol, ki je bil lani iz-
bran med najboljπih pet, ki so na 
mladinskem svetovnem prvenstvu 
v cestnem kolesarstvu zastopali 
Slovenijo, in Rajko Bevk s Kriæa za 
40 let ukvarjanja s πportom, od leta 
1970 je Ëlan Teæko atletskega klu-
ba Domæale.

©martno v Tuhinju 

©portniki krstili 
obnovljeno igrišËe 

Skupinski posnetek športnikov Slovenije - Biatlonci: Andreja Mali, KamniËanka, smuËarska tekaËica in biatlonka, veËkratna olimpijka, 7. mesto 
šprint; Klemen Bauer, olimpijec, 4. mesto v Vancouvru 2010, mladinski svetovni prvak; Peter Dokl, letošnji dvakratni državni prvak, olimpijec, 
veËkratni dobitnik toËk v SP; Jakov Fak, nosilec medalj iz olimpijskih iger Vancouvru in iz svetovnega prvenstva v J. Koreji; Uroš Velepec, vse-
stranski športnik, glavni trener A reprezentance, bivši smuËarski tekaË, olimpijec, biatlonec, 7. mesto na SP, triatlonec, ultra triatlonec; Andrej 
Lanišek, bivši olimpijec iz Sarajeva 84, soorganizator letošnjega sreËanja. Znane osebnosti: Robi Smolnikar, harmonikar ©tajerskih 7; Stane 
Kregar, vodja ansambla Nagelj; Franc JeriË, župan obËine Mengeš. ©portni novinarji POP TV: Tomaž KlemenËiË, Luka Lazar. Skakalci: Jani 
Grilc, pomoËnik glavnega trenerja A;  Matej Dobovšek, KamniËan, dvakratni svetovni mladinski prvak;  Rok Urbanc; Peter Prevc; Robert 
Kranjec. Reprezentanca v hitrih disciplinah: Andrej Križaj, A reprezentant v hitrih disciplinah, tudi motokrosist; Gašper MarkiË, mladinski 
svetovni podprvak SVSL, 12. smuk za SP - Chamonixu.

S podajo košarkarske žoge je igrišËe odprl župan Marjan ©arec.

IgrišËe ima tudi tri tekaške proge. 

okviru projekta zdrav življenjski 
slog,« je povedala ravnateljica 
Osnovne šole ©martno Jožica 
Hribar na slovesnosti ob odprt-
ju. Pridobitev pa je še posebej 
pozdravila predsednica krajev-
ne skupnosti ©martno v Tuhi-
nju Tatjana Cevec Drolc, saj bo 
igrišËe izven šolskega programa 
namenjeno tudi rekreaciji in 
aktivnostim krajanov.

S podajo košarkarske žoge 
uËencem in športnikom je 
igrišËe odprl župan ObËine 
Kamnik Marjan ©arec, uËenci 
in najmlajši pa so v kulturnem 

programu predstavili razliËne 
dejavnosti, ki se bodo odvijale 
na obnovljenem igrišËu.

V nadaljevanju pa so se na 
obnovljenem igrišËu že osmiË 
v nogometni tekmi pomerili 
športniki Slovenije: skakalci 
proti biatloncem in tekmoval-
cem hitrih disciplin. Na obeh 
straneh so pomagali gostje iz 

Kamnika in sosednjih 
obËin. Z rezultatom 
6 : 3 so zmagali ska-
kalci.

Prireditelja športne-
ga sreËanja in druženja 
v Termah sta predsed-
nik TD Tuhinjska do-
lina, prokurist Term 
Snovik in direktor 
Zarje Kovis Ivan Hri-
bar in direktor Term 
Snovik Matjaž Konda, 
ki sta udeležence po-
zdravila in povabila na 
9. sreËanje prihodnje 
leto

A. ŽALAR
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V Ëetrtek, 12. maja, je v Mest-
ni æelezniπki postaji pri Parku 
Evropa v sodelovanju Agencije 
za turizem in podjetniπtvo Kam-
nik s Skupino za interpretacijo 
dediπËine pod vodstvom Tatjane 
HlaËer in ILA-dotik ustvarjalno-
sti ter MedobËinskim muzejem 
Kamnik potekal dogodek z na-
slovom Kamniπka majolika ∑ 
ohranitev in moænosti razvoja. 

Obiskovalcem smo prikazali 
izdelavo in poslikavo kamniπke 
majolike, izdelovanje majolike 
na lonËarskem vretenu, potekala 
je delavnica z glino za otroke 
in odrasle, projekcija fotografij 
kamniπke majolike in razstava 
majolik iz kamniπke muzejske 

Muzejska poletna noË na 
gradu Zaprice ∑ letos æe osmiË

Slovesno praznovanje petdesetletnice MedobËinskega muzeja Kamnik 
bomo v izteku pomladi in tik pred zaËetkom teæko priËakovanega poletja 
nadaljevali s tradicionalno ∑ osmo Muzejsko poletno noËjo v prijaznem 
hladu idiliËnega okolja na vzpetini s prijetnim razgledom, kjer domuje 
naπa institucija. 

V soboto, 18. junija, ob petih popoldne bo muzej na πiroko in nena-
zadnje brezplaËno - kar v teh Ëasih ni odveË poudariti - odprl svoja 
vrata in povabil tudi tisto obËinstvo, ki sicer le redko zaide v muzejske 
prostore, na niz prireditev in na sproπËeno druæenje pred odhodom na 
teæko priËakovane poËitnice. Zamisel je posneta po podobnih dogodkih 
v tujini in je organizirana skupaj z ostalimi slovenskimi mesti. Muzejske 
zbirke si boste lahko ogledali brezplaËno, vstop bo prost tudi na vse 
prireditve. ZaËeli bomo ob petih popoldne, ko nas bodo na dvoriπËu 
gradu Zaprice tradicionalno razveselili mladi pevci, povezani v Otroπki 
pevski zbor VrabËki pod vodstvom zborovodkinje Marine Aparnik. Sle-
dil bo nastop mladih kamniπkih improvizatorjev - Male impro πole, ki jo 
vodi Goran Zavrπnik, z domislicami, ki sproæajo salve smeha. 

Sedmo slikarsko sreËanje  
v spomin na Duπana Lipovca

Prva junijska sobota je Pod Skalo æe tradicionalno slikarsko obarvana. 
Tako je bilo tudi letos, saj se je v spomin na akademskega slikarja in 
likovnega publicista Duπana Lipovca zbralo 24 likovnih ustvarjalcev, ki 
so ves dan ustvarjali na prostem. 

Pobudo po skupnih druæenjih je dal prav Duπan Lipovec, ki pa je pre-
minil le nekaj dni pred prvim sreËanjem. Spomini na skupna druæenja in 
ustvarjanja so πe vedno æivi in tako se ravno z likovno kolonijo izpolnjuje 
njegova æelja po sreËanju slikarjev ≈Pod Skalo«. 

Letoπnje sreËanje se je zakljuËilo z razstavo na prostem, na kateri so 
predstavili vsa slikarska dela, nastala tega dne. Program ob odprtju raz-
stave je odliËno, na sebi lasten naËin, povezoval znani radijec in moj-
ster besede Silvo Terπek, spomin na LipovËeva razmiπljanja o kulturi in 
umetnosti pa je obudil Tone FtiËar. Glasbeno spremljavo sta dodala Matic 
Smolnikar na kitari in Marjan Spruk na kontrabasu, svoje misli o pomenu 
likovnega ustvarjanja in dojemanju umetnosti nasploh pa je v dialogu s 
Silvom Terπkom izrazil tudi kamniπki æupan Marjan ©arec.

Filmska glasba kamniških  
godbenic in godbenikov

Kamniške godbenice in godbeniki so nepogrešljivi sopotniki kulturnih 
in družabnih dogajanj v naši obËini, regiji in tudi širše godbenike pove-
zuje medsebojno druženje, ljubezen do glasbe in igranje razliËne zvrsti 
glasbe. 

Na tokratnem spomladanskem koncertu v  Domu kulture Kamnik,  
27. maja, so pod vodstvom dirigenta Martina DukariËa obiskovalce raz-
veseljevali s filmsko glasbo, ki jo je pospremila projekcija filmov. Izvedli 
so poznane skladbe iz priljubljenih filmov, kot so Police academy, Pirates 
of the Caribbean, Gladiator…

zbirke in lonËarskih majolik so-
dobnih lonËarjev.

Obiskovalcev, æal, ni bilo veli-
ko, bili so bolj kot ne nakljuËni, 
vsi pa so bili navduπeni nad bo-
gato vsebino dogodka. Promocija 
dogodka je bila oËitno slaba.

Sledila je okrogla miza na 
temo Kakπne so moænosti ohra-
nitve in razvoja kamniπke majo-
like z gosti omizja: Irena Radej, 

mojstrica slikanja na kera-
miko in zadnja vodja oddel-
ka za poslikavo v Eti Svit,  
mag. Zora Torkar iz Medob- 
Ëinskega muzeja Kamnik, 
Tatjana HlaËer, pobudnica 
dogodka, lonËarka, specia-
liz. pomoËi z umetnostjo 
in ustanoviteljica podjetja 
ILA d.o.o.-dotik ustvarjal-
nosti, Jana Vilman Proje, 
akademska restavratorka, 
univ. dipl. oblikovalka tek-
stilij in oblaËil in interpret. 
dediπËine, Urban Maguπar, 
lonËar in predsednik zdru-
æenja ustvarjalcev in roko-
delcev Fabrika Fabijana, 
slikar Duπan Sterle in dr. 
Andreja Eræen, direktorica 
Agencije za turizem in pod-
jetniπtvo Kamnik. Omizje je 
vodil Tone FtiËar, v imenu 

æupana Kamnika pa je navzoËe 
pozdravil podæupan Robert Ko-
kotec. Povedal je, da bo ObËina 
ponovno konkurirala na razpis 
za evropska sredstva za project, 
v okviru katerega bi se obnovila 
mestna PleËnikova æelezniπka po-
staja, ki bi sluæila vsebini ohranit-

ve kamniπke majolike. ObËina bo, 
po besedah podæupana, priËela s 
projektom tudi, Ëe tega evrop-
skega denarja ne bo, vendar pa 
bo v tem primeru prenova po-
tekala bistveno poËasneje.

Na omizju smo se veËinsko 
strinjali o potrebi ohranitve 
kamniπke majolike kot kulturne 
dediπËine, Ëemur se je pridruæila 
tudi Marinka Moπnik, svetnica 
ObËine Kamnik, ki se tudi zavze-
ma za njeno ohranitev. Govora 
je bilo tudi o zaπËiti kamniπke 
majolike in kaj to sploh pomeni. 
Na drugi strani pa smo neka-
teri dvomili v zadostnost zgolj 
ohranitve, v Kamniπki majoliki 
vidimo veË kot le to in smo po-
udarili, da nosi Kamnik v sebi in 
v kamniπki majoliki tudi tradicijo 
keramiËne produkcije in s tem 
moænost izhodiπËa za vzpostavi-
tev centra keramike v Sloveniji 
s kvalitetnim izob-
raæevanjem, z nad-
gradnjo produkcije 
tudi v smeri so-
dobne keramike, 
ki se povezuje z 
oblikovalci in po-
trebami danaπnje 
druæbe. Omenjen 
je bil tudi koncept 
uporabe keramike 
za sodobne social-
ne projekte, da bi 
vkljuËili zasvojene 
z drogo, saj ima 
Kamnik æe tradici-
jo tudi na podroËju 
posebnih potreb, ali 

pa novodobna socialna podjetja. 
Omenjen je bil tudi koncept piv-
skega posodja, kamor majolika 
spada, in kulture pitja. 

Potrebno bo spremeniti odnos, 
prepoznavati in spoπtovati dedi-
πËino, odnos do keramike kot 
visokega obrtnega znanja, nujno 
je povezovanje institucij in dru-
gih subjektov okrog te vsebine, 
pripraviti interpretacijski naËrt 
dediπËine, zato lahko le dober 
tim sodelavcev iz razliËnih po-
droËij kvalitetno in odgovorno 
izpelje projekt.

VeË o dogodku, kamniπki ma-
joliki, Ëlanih interpretacijske sku-
pine in kulturni dediπËini lahko 
preberete na www.kamniskama 
jolika@gmail.com in tam dodate 
svoja razmiπljanja ali zapiπete 
vaπe zgodbe v zvezi s kamniπko 
majoliko.

TATJANA HLA»ER

KAMNI©KA MAJOLIKA ∑ JO BOMO OHRANILI?

Znamenita Kamniπka majolika ∑ bo 
ostala simbol Kamnika in njegove bo-
gate dediπËine?

LonËar Urban Maguπar je prikazal tradicionalno 
izdelavo majolike na lonËarskem vretenu.

Travnik ob gradu bo ob πestih popoldne postal prizoriπËe skrivnost-
nega labirinta, ki ga bodo postavili Ëlani skupine RECIKLARJI: Urπa, 
Tinka in Primoæ. Izdelovali bomo tudi peπËene ure, starπi se bodo 
medtem lahko udeleæili javnega vodstva kustosinje Janje Æeleznikar 
po novi razstavi, pripravljeni v sodelovanju z Gorenjskim muzejem iz 
Kranja Glina, roka, ogenj. IstoËasno si boste lahko ogledali πe poslikavo 
majolik. Pred zaËetkom koncerta - ob 20.15 bomo odprli tudi razsta-
vo z zagonetnim naslovom Etika spomina. Diplomant Akademije za 
vizualne umetnosti Oliver PiliÊ se bo predstavil s svojo novo, verjetno 
provokativno, razmiπljujoËo razstavo.

Sledil bo vrhunec dogajanja, ki ga tradicionalno za vas pripravi 
Druπtvo glasbenikov Slovenije. Po lanskem odmevnem nastopu sek-
steta bobnarja Aleπa Rendle bomo letos prisostvovali premiernemu 
slovenskemu nastopu Kvarteta pevke Ive StaniË z izborom najlepπih 
ljubezenskih skladb Burta Bacharacha POGLED LJUBEZNI. Zazvenele 
bodo skladbe, ki si jih vede ali nevede pogosto poæviægavamo: Raindrops 
Keep Fallin On My Head, Walk On By, The Look of Love, Alfie, Whats 
New Pussycat in πe mnoge druge. Skladbe je posebej za Ivo aranæiral 
eden najbolj obetavnih mladih slovenskih glasbenikov pianist, KamniËan 
Gregor FtiËar, tokrat bo klavir igral Erik MarenËe, bas Robert JukiË, 
bobne Miha Recelj, v nekaterih skladbah se jim bo pridruæil kitarist 
Marko MozetiË. 

Veliko razlogov imate, da svoj korak v soboto, 19. junija, namenite na 
grad Zaprice v Kamniku. Vstop v muzej bo brezplaËen, naπe publikacije 
pa si boste lahko omislili za dvajset odstotkov manj od obiËajne cene. 
Vaπ obisk priËakujemo med peto uro popoldne pa vse do polnoËi. 

MMK

KamniËana Duπan Sterle in Vojko TurπiË. 

Irina Nograπek iz Tunjic je ustvarjala ob Nevljici.

KOLEDAR PRIREDITEV

�������������������������������
��������������
tel: +386 1 831 82 50,
www.kamnik-tourism.si

Agencija za turizem in podjetništvo Kamnik
www.kamnik-tourism.si, 01 831 82 50

SREDNJEVEŠKI DNEVI 2011
10. – 11. junij 2011
Petek, 10. junij 2011
����������������������������������������������������
������������������������������������
������������������������������������������������������������������������
������������
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Miha Recelj - bobni
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Dom kulture Kamnik
www.domkulture.org , 031/775 700 ali 01/839-76-06
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Orientalski ples
Vstopnina: 8 eur
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Veliki vzpon: Terme Snovik - Velika planina  (Zeleni rob).
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sarijo en oz. dva kroga. 
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Predstavitev avtorja: Anamarija Stibilj Šajn
Glasbeni program: Matic Smolnikar, kitara
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in od 17. do 19. ure, ob nedeljah od 10. do 12. ure.
Vstop prost. Vljudno vabljeni.
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Ugankarske in druge igre  
v kamniπkem vrtcu

V Kamniku se mnogi starπi spraπujemo, kako je mogoËe, da so bili otro-
ci, ki so zbrali veliko πtevilo toËk za vpis v VVZ Antona Medveda, zavrnjeni, 
medtem ko so bili sprejeti drugi, ki jih imajo skoraj polovico manj?

Prvi moæni odgovor: uprava vrtca je sklenila narediti razpise bolj vesele 
in je starπem zastavila uganko. Povedo naj, v katero varstveno ustanovo 
æelijo biti sprejeti in Ëe zadenejo pravo, bodo upoπtevane tudi njihove 
bonus toËke. »e pa, nasprotno, uganke ne reπijo pravilno, jim tudi mak-
simalno πtevilo toËk (zbranih po objektivnih merilih) niË ne pomaga. V 
tem primeru ne bodo izpadli le iz tekmovanja za izbrano enoto, temveË 
tudi za vse druge. Naredili bodo prostor za otroke, ki so zbrali manjπe 
πtevilo toËk. 

Zabavo pri reπevanju ugank zvitih zank motita dve dejstvi: prvo je, da 
starπi niso vedeli, da sodelujejo v nagradni ugankarski igri, in drugo, da so 
nekaterim starπem iz uprave vrtca sporoËili pravilno reπitev uganke. To so 
storili tako, da so jim priporoËili, katero ustanovo naj kot svojo prioriteto 
navedejo na proπnji za sprejem.

Slab humor? Æelim si, da bi bil. Pojasnjujem:
Po novem pravilniku, ki v ObËini Kamnik velja za sprejem otrok v vrtec, 

so otroci, tako kot prejπnja leta, dobivali toËke. Denimo otrok, ki je bil 
lani zavrnjen, pa ima æe bratca ali sestrico v vrtcu in stalno prebivaliπËe v 
Kamniku, je zbral 18 toËk. To je veliko, zgornjih 10 odstotkov. Starπi smo 
to pot lahko tudi napisali, v katero enoto vrtca æelimo, da bi bil otrok 
sprejet. Izbirali smo lahko med najveË 5 enotami, ki smo jih razvrstili na 
mestih od 1 do 5.

Tu se je zapletlo. Iz javnega seznama zavrnjenih otrok, ki je objavljen 
na spletni strani kamniπkega vrtca, izhaja, da je prvih 9 otrok, ki so kot 
prvo izbiro napisali enoto SneguljËica, zbralo od 18 do 13 toËk. Ampak 
ta enota letos ni sprejela niti enega otroka iz letnika 2009! V vrtcu so se 
odloËili, da bodo v tej enoti sprejeli dva oddelka letnika 2010, a to so 
vedeli le dobro pouËeni in enota SneguljËica za prosilce iz letnika 2009 
ni bila - kar bi bilo edino logiËno - izloËena s seznama. Pustili so skratka, 
da so starπi ≈izbirali«, Ëeprav se je od zaËetka vedelo, da ena od enot ni 
na voljo! 

Namesto, da bi starπem sporoËili, da æal njihova prva prioriteta ni do-
segljiva in se bodo morali zadovoljiti z drugo, se je zgodilo neverjetno: 
otroci, katerih starπi so na prvo mesto napisali SneguljËico, niso izpadli le 
iz konkurence za to enoto, temveË iz vseh enot, ne glede na πtevilo toËk, 
ki so jih zbrali. V naπem konkretnem primeru so v enoto KamenËek, ki 
smo jo imeli napisano na drugem mestu, sprejeli precej otrok, ki so zbrali 
polovico manj toËk kot mi, a naπ je v celoti izpadel. 

V postopku ugovora (ob dajanju ugovora na zapisnik pri svetovalni 
delavki Janji Hudej, ki je potem tudi vodila postopek na drugi stopnji) smo 
pozneje izvedeli, da so nekaterim starπem vnaprej sporoËili, naj na prvem 
mestu ne obkroæijo SneguljËice. To pojasnilo pa je zadevo naredilo πe bolj 
bizarno. Kaj to pomeni, da uprava vrtca hladnokrvno v svoje opraviËilo 
pove, da so paË nekaterim povedali? Katerim nekaterim? Zakaj ne vsem? 
Meni nemara niso povedali zato, ker sem zaradi zavrnitve sitnarila æe lani, 
Ëeprav sem proπnjo izroËila osebno in bi mi lahko povedali tedaj. Drugim 
nemara niso, ker so oddali proπnje po poπti, do Ëesar imajo pravico.

Govorimo sicer o vpisu predπolskih otrok letnik 2009, a do podobnih 
anomalij je priπlo tudi v drugih letnikih, zato je dobro razgrniti moæne 
vzroke. 

PrviË, obËina je po vsej verjetnosti sprejela pravilnik, ki je æe v prvem 
letu delovanja pokazal pomanjkljivosti. DrugiË, birokratsko ravnanje vrtca, 
ki namesto iskanja reπitve za bizarne nelogiËnosti in krivice, tiπËi glavo v 
pesek in trdi, da je vse v redu. TretjiË, samovoljno ravnanje delavk v vrtcu, 
ki so nekatere starπe (beri: znance, ljudi, ki so jim bili simpatiËni in podo-
bno) opozorili na to, kje bodo prosta mesta in kje ne. 

V mojem konkretnem primeru je bil ugovor æe zavrnjen kot neuteme-
ljen. V obrazloæitvi se drugostopenjski organ sicer spretno izogiba bistvu 
ugovora, da je bilo mogoËe oznaËiti enoto, ki dejansko ne bo imela pro-
stih mest. Ponovno pa mi je pojasnjeno, koliko toËk imam (18, da ne bi 
pozabila!), pa da imam pravico do vpogleda v zapisnik komisije (Ëesar 
nisem zahtevala, ker je vse jasno), pa da je vse v skladu z zakonom o 
vrtcih in pravilnikom, pa da sem podpisala izjavo, da so vsi podatki v vlogi 
resniËni in toËni (tudi dræi, nima pa zveze z ugovorom) in tako naprej. 
Kamniπki vrtec je velik javni zavod; ali ne bi bilo primerno, da bi vodilne 
osebe brez napak znale peljati upravne postopke?

Æe lani, ko sem zaradi napak v postopku vpisa v vrtec o tem obvestila 
inπpekcijo, sem se nauËila, da moje trditve sicer lahko dræijo, da pa, æal, 
ne bom niË dosegla, ker velja pravilo pridobljenih pravic. Povedano dru-
gaËe, ko otrok dobi pozitivno odloËbo o sprejetju v vrtec, pa Ëetudi na 
raËun drugega otroka, ki je do tega mesta (bolj) upraviËen, te ni mogoËe 
veË preklicati. 

Delavkam v vrtcu sem æe takrat poskusila pribliæati razmiπljanje, da 
pravo ni le ozko branje pravil, ampak tudi razumevanje ciljev predpisov 
ob spoπtovanju praviËnosti in zagotovitvi enakosti med vsemi udeleæenci. 
OËitno nisem bila uspeπna, ker se je letos vpis πe bolj izrodil. »e kriterij 
izbire niso toËke, temveË sreËa in iznajdljivost (beri: notranje informacije) 
pri obkroæevanju enot vrtca, kakπna praviËnost je lahko zagotovljena vsem 
udeleæencem? Ni zbiranje toËk tedaj navsezadnje le pesek v oËi?

MARU©A MURKO KEBER

Na eni od prejπnjih sej obËin-
skega sveta je svetniπka skupina 
LDS postavila javno vpraπanje 
obËinski upravi glede ustanovitve 
razvojnega oddelka v VVZ Anto-
na Medveda. Pred leti je namreË 
razvojni oddelek obstajal, vendar 
je bil ukinjen zaradi pomanjkanja 
prostora. Po naπem mnenju smo s 
tem skupini otrok odvzeli moænost 
boljπe strokovne pomoËi, kot pa 
so je deleæni v obiËajnih vrtËev-
skih skupinah. Poleg tega smo 
breme prenesli na vzgojiteljice, 
ki nimajo dovolj znanja za delo 
z otroki s posebnimi potrebami, 
na ta naËin pa tudi zmanjπujemo 
vrtËevske skupine pri æe tako ve-
likem pomanjkanju prostora.

VkljuËenost otrok v vrtce je 
postal standard za veËino starπev, 
saj se zavedajo, da v kvalitetnih 
vrtcih, kar naπi vrtci nedvomno 
so, otroci napredujejo hitreje in 
bolje. Med vso populacijo je æal 
vedno tudi del otrok, ki imajo v 
svojem telesnem in duπevnem raz-
voju teæave in v razvojni ambulan-
ti pridobijo odloËbe o usmerjanju, 
gre torej za otroke s posebnimi 
potrebami. Tako v vrtcih kot v 

Pred dnevi so pri naπih sosedih, 
v obËini Komenda, odprli nove 
povrπine poslovne cone. Pri nas 
pa smo nedavno odpirali nov na-
kupovalni center. Menda je bila 
gneËa nepopisna. Kaj bo to po-
menilo za preostala nakupovalna 
srediπËa pod Malim gradom, na 
Bakovniku, ... bomo lahko videli 
zelo kmalu. Najbræ vsa nakupo-
valna srediπËa ne bodo polna, saj 
ne verjamem tistim, ki pravijo, da 
bodo v Kamnik hodili nakupovat 
ljudje iz Domæal ali Ljubljane, saj 
imajo v svoji neposredni bliæini πe 
veËja nakupovalna srediπËa. Ver-
jamem pa, da je kupna moË v 
Kamniku omejena, posledica tega 
pa je, da se kupci iz enega dela 
mesta selijo v drugega. Ne name-
ravam razglabljati, zakaj drugje 
rastejo poslovne cone, pri nas pa 
nakupovalna srediπËa, razmiπljati 
æelim, kaj storiti z naπo staro in 
lepo mestno ulico ©utno, ki je 
danes prazna tudi zaradi nastan-
ka novih nakupovalnih srediπË v 
predmestjih Kamnika.

V maju se je poroËila moja 
sestra. Ljudje si za poroËno sli-

Æe vrabci na strehi Ëivkajo, da 
se je v Kamniku pojavila prava 
diktatura in æupanov seznam ≈iz-
brisanih« (tistih, ki se ne strinjajo 
z æupanovim delom, oz. tistih, ki 
le malo ≈diπijo« po Smolnikarju) 
se πiri. ZvoËni posnetek intervju-
ja na radiu OgnjiπËe to potrjuje. 
Æupan ©arec zlorablja medije za 
napade in obtoæbe. Æal mi je radia 
OgnjiπËe (ki ga sicer cenim), da 
se je spustil na tako nizko raven. 

PredËasne volitve: Politik mora postati 
dræavnik ... 

Vse, kar bo ta vlada predlagala, bo padlo. Nasprotniki vlade pri tem 
seveda privoπËljivo sodelujejo in se niti ne zavedajo, da so lahko æe jutri 
v vladi, in da bodo z enakim vzorcem razmiπljanja vzdræevali obstojeËe 
stanje.

Dræava je v krËu in eno od zdravil, da krË popusti, so predËasne volitve, 
s Ëimer omogoËimo, da si politika zaËne ponovno pridobivati zaupanje 
∑ mogoËe celo z novimi ljudmi ∑ in zaËne na drugaËen naËin uvajati 
spremembe, ki so nujne, Ëe æelimo na srednji in dolgi rok normalno æiveti 
in napredovati. ≈Resettle« ∑ zopet vzpostaviti red (mir, zakonitost) ∑ to 
potrebujemo.

Na æalost je v tem trenutku realnost politike takπna, da veËina politikov 
gleda le do naslednjih volitev in na svojo javno podobo, namesto, da bi 
se zavzemali za projekte, ki bi presegali obdobje enega ali dveh mandatov 
in bi bili sposobni sprejemati odgovornost za delovanje in razvoj. Ta od-
nos je najbolje opisal dr. Miro Cerar, ko je izjavil: ≈... ta hip se zdi, da 
politikantstvo v Sloveniji nima meja. Vedno znova se spomnim reka, da 
je razlika med politikom in dræavnikom v tem, da politik razmiπlja o pri-
hodnjih volitvah, dræavnik pa o prihodnjih generacijah. »e upoπtevamo ta 
rek, lahko reËem, da nam dræavniπke miselnosti in dræavnikov v Sloveniji 
res moËno primanjkuje.«.

Zato mora politika æe danes spremeniti naËin svojega delovanja, Ëe æeli 
v sodelovanju z vsemi druæbenimi skupinami poËasi uvajati novo druæbeno 

Kje nas Ëevelj æuli
πolah velja politika integracije, to-
rej vkljuËevanje otrok s posebnimi 
potrebami v redne skupine. 

Za nekatere otroke s posebnimi 
potrebami je ta oblika dobra in 
zadostuje, za manjπi del pa to ni 
dobra reπitev, prav tako pa niti 
ni mogoËa, ker vzgojiteljice zaradi 
zelo posebnih potreb ne morejo v 
okviru t.i. normalne skupine skr-
beti zanje. Manjπi del otrok to-
rej ni mogoËe integrirati v redne 
oddelke. V razvojnem oddelku je 
tem otrokom namenjena tudi vsa-
kodnevna individualna obravnava 
(v rednem oddelku je to najveË 3 
ure na teden) in tam je zaposlen 
defektolog, ki je usposobljen za 
delo z otroki s posebnimi potreba-
mi. Razvojni oddelek je prednost 
tudi za otroka, saj je napredek 
otroka v manjπi skupini boljπi in 
hitrejπi. 

Ker tega oddelka v Kamniku ni 
veË, nekateri starπi tovrstne za-
drege reπujejo s tem, da otroke 
vozijo v Domæale in Ljubljano. 
Ljubljana pa je na podroËju spre-
jemanja otrok v vrtce z novim 
Pravilnikom zelo zaostrila pogoje 
in otrok iz druge obËine v Ljub-

ljani skoraj ne more veË dobiti 
mesta v vrtcu. »eprav imajo otroci 
z odloËbami prednost pri vstopu 
v vrtec, Ljubljana odpira razvoj-
ne oddelke samo πe za otroke iz 
MOL. Podobna situacija je v Dom- 
æalah. 

V posamezno skupino je veËi-
noma integriran en otrok s poseb-
nimi potrebami. »e otrok pridobi 
odloËbo o usmerjanju to poslediË- 
no pomeni zmanjπanje normativa 
v oddelku za dva otroka. »e je 
v skupini normativ 24 pomeni to 
zmanjπanje skupine na 22 otrok.

V razvojni oddelek sme biti 
vkljuËenih najveË 5 otrok, po po-
datkih, ki jih imamo, je trenutno 
v VVZ Antona Medveda otrok z 
odloËbo o usmerjanju æe dovolj za 
1 oddelek, podobna situacija pa se 
kaæe tudi v naprej. 

V LDS-u se zavzemamo za raz-
vojni oddelek v okviru ene izmed 
enot javnega vrtca, saj otroci tako 
ne bodo stigmatizirani, ker bodo 
del vrtca (zjutraj se skupaj zdru-
æujejo, popoldan skupaj odhajajo, 
imajo skupno igriπËe...). Tak naËin 
sobivanja je za vse najprimernej- 
πi, saj hkrati omogoËa integracijo 

otroka in ne povzroËa segregacije. 
Otroci sodelujejo na vseh ravneh 
delovanja vrtca in so sestavni del 
VVZ.

OdliËna priloænost za ustanovi-
tev razvojnega oddelka je bila v 
Ëasu prenove vrtca KamenËek, ki 
je prizidek O© za otroke s po-
sebnimi potrebami, in bi lahko iz-
koristili kadre ter se vsebinsko in 
strokovno dopolnjevali. Æal nam 
je, da kljub prizadevanjem do te 
reπitve ni priπlo. 

Po odgovoru, ki smo ga dobi-
li od obËinskih strokovnih sluæb, 
doloËena prizadevanja za odprtje 
razvojnega oddelka potekajo, ven-
dar πe ni konkretnih rezultatov. 
V LDS menimo, da moramo hitro 
sprejeti odloËitev o ustanovitvi 
razvojnega oddelka, saj bo nato 
minilo πe nekaj Ëasa, da bo od-
delek tudi v praksi odprt. Raz-
vojni oddelek mora biti opredeljen 
v strategiji o predπolski vzgoji v 
ObËini Kamnik, saj bomo s tem 
opredelili pravico, da morajo imeti 
otroci enake izhodiπËne moænosti 
na vseh ravneh izobraæevanja.

MATEJA POLJAN©EK,
predsednica LDS Kamnik

ObËina Kamnik potrebuje vrtËevski razvojni oddelek

kanje izberejo razliËne lokacije, 
nekateri zanje tudi zelo drago 
plaËajo. Vesel sem, da se je moja 
sestra odloËila za ©utno. Slikanje 
na ©utni je bilo brezplaËno. Na-
stale so izjemno lepe slike. Sicer 
pa, kaj bi vam govoril, ko pa 
tako ali tako veste, da je ©utna 
enkratna kulisa za fotografije in 
videoposnetke. Naj spomnim, da 
se je v zadnjem obdobju na ©utni 
odvilo kar nekaj snemanj filmov. 
A æal ©utna Ëedalje bolj postaja 
zgolj in samo kulisa, brez prave-
ga æivljenja. Kaj lahko storimo? 
Svetniπka skupina NSi je nedavno 
predlagala, da bi neposredno ob 
©utni, v Parku Evropa, postavili 
mamutov kip Mihe KaËa, v PleË- 
nikovi æelezniπki postaji pa ure-
dili mamutov muzej. Naπ predlog 
je bil seveda zavrnjen. Kaj pa je 
bil naπ namen? ObËina naj bi v 
PleËnikovo æelezniπko postajo in 
v oæivljanje izdelave kamniπkih 
majolik vloæila okrog 300.000 Š 
obËinskega in evropskega denarja. 
Menili smo, da bi lahko za ta 
denar obnovili PleËnikovo æelez-
niπko postajo, v njej uredili mu-

zej mamuta in v bliæino postavili 
πe mamutov kip, za katerega se 
v proraËunu æal ni naπlo dovolj 
sredstev. PrepriËani smo bili, da 
bi s tem dali staremu mestnemu 
jedru neko novo vsebino. ©tiri 
metre visok in veË kot 6 metrov 
dolg kip mamuta je vsekakor za-
nimiva atrakcija, ki bi privabila 
marsikoga. PrepriËani smo, da bi 
bil velik mamutov kip zanimiv 
za kamniπke otroke, ki bi starπe 
najbræ veËkrat spodbudili, naj se 
sprehodijo skozi ©utno do ma-
mutovega kipa. Tudi redkokateri 
turist bi iz Kamnika odπel brez 
slike ob velikem mamutovem 
kipu. TuristiËna atrakcija bi imela 
dobro navezavo na javni promet, 
saj bi stala neposredno ob æelez-
niπki postaji. Najpomembnejπe pa 
je, da bi vse obiskovalce ≈prisilili«, 
da se do kamniπke znamenitosti 
sprehodijo, in sicer skozi staro 
mestno jedro. To bi lahko bil za-
Ëetek oæivljanja starega mestnega 
jedra.

Kot reËeno, je bil naπ pred-
log deleæen πtevilnih kritik. Ne 
motijo nas kritike, saj so vedno 

priloænost, da se ideje izboljπajo 
ali da se poiπËejo πe boljπe re-
πitve, zlasti v dialogu s strokov-
njaki. Priznavamo tudi, da ima 
naπ predlog pomanjkljivosti, ki 
bi jih bilo potrebno odpraviti, 
in ga nato kot celoto (strokovno) 
optimizirati. Moti pa nas, da smo 
z mnogih strani, tudi od obËin-
skega vodstva, naleteli le na na-
sprotovanje. Nasprotovati in ne 
predlagati novih reπitev pomeni, 
da bo staro mestno jedro πe na-
prej samevalo. O razvoju starega 
mestnega jedra moramo stalno 
razmiπljati in se pogovarjati. »e 
bomo namreË imeli deset (do-
bronamernih) idej, kaj narediti s 
©utno, bo morda ena uporabna. 
»e pa idej sploh ni, potem ne 
moremo priËakovati, da se bo 
poloæaj kadarkoli izboljπal. Vsa-
kemu realistu je jasno, da ©utna 
ne more tekmovati s kamniπkimi 
trgovskimi centri v ponudbi, saj 
bodo trgovski centri lahko ved-
no ponudil veË, lahko pa ©utna 
ponudi boljπo ≈zgodbo« in boljπe 
vzduπje. »e je ≈zgodba« prava, si 
pripravljen zanjo narediti veË, 
tudi nekaj korakov peπ.

MATEJ TONIN

Kako oæiviti staro mestno jedro?

Æupan ©arec pravi, da je Ëas, da 
reËemo bobu bob. Prav! 

Zakaj v skladu za izgradnjo 
mestnih O© Frana Albrehta in 
Toma Brejca ni 6 mio evrov, da 
ni gradbenega dovoljenja, kot 
je obljubil nekdanji æupan Tone 
Smolnikar? Kdo je kriv? 

»e bi æupan Marjan ©arec upo-
πteval odlok o izvrπevanju obËin-
skega proraËuna in proraËunske 
postavke za leto 2010, bi moral do 

konca leta 2010 v sklad za πoli do 
konca leta 2010 nakazati 750.000 
EUR (tolikπno vsoto je nekdanji 
æupan nakazal æe ob polletju), 
tako bi se z obrestmi vred konec 
leta 2010 v skladu nabralo 5,9 mio 
EUR. Ker se to ni zgodilo in ker 
je bila, razumljivo, zbrana vsota 
potem zmanjπana za okoli 700.000 
EUR, porabljenih za poravnavo 
obveznosti projektantov in drugih 
stroπkov pri izdelavi projektne do-
kumentacije, je bilo v skladu ko-
nec leta 2010 ≈le« 4,5 mio EUR. 

Koaliciji in æupanu je bilo bolj 
vπeËno, da so namesto prenosa v 
proraËunu 2010 naËrtovanih sred-
stev na sklad raje namenili preko 
1,5 mio EUR za leto 2011. Teh dej-
stev, predvsem pa prenosa denarja, 
nihËe ne omenja. 

Kar se tiËe gradbenega dovolje-
nja za O© Frana Albrehta: projek-
tant je dan pred ≈prenosom« obla-
sti novemu æupanu, to je 9.11.2010, 
na UE Kamnik oddal dokumenta-
cijo za pridobitev gradbenega do-
voljenja. OËitno nihËe v obËinski 
upravi ni vedel, da ni bilo priloæe-
no soglasje Ministrstva za okolje 
(ARSO) za izpust meteornih voda 
v Kamniπko Bistrico. Projektant je 
priloæil samo poπtno vroËilnico, saj 
pristojno ministrstvo v zakonitem 
roku do takrat πe ni izdalo vodnega 
soglasja. Po trditvah projektanta 
HoËevarja bi bilo treba nameniti 
le okrog 50.000 EUR za izgradnjo 
novih temeljev in nadviπanje zidu 
levo v obmoËju O© Frana Albreh-
ta (in ne do Duplice!). 

Dobrodoπla toËka dnevnega reda 
na obËinskem svetu je vedno proble-
matika Velike planine! OËitke æupa-
na ©arca v medijih, da svetniki ne 

upamo prevzeti odgovornosti, zav-
raËam. NihËe, tudi nekdanji æupan, 
ni imel korajæe, da bi zaprl gondolo 
in po Veliki planini asfaltiral cesto! 
Vsak dan starejπe naprave so po-
trebovale vedno veË denarja, tudi 
nekdanji direktorji in vodstva so 
mnogokrat delali po svoje, Ëesar 
nekdanji æupan Smolnikar ne za-
nika. Z vso odgovornostjo se zaveda, 
da nekatere poteze niso bile povsem 
upraviËene, a je njegova skrb za 
ohranitev planine ob πtevilnih raz-
liËnih interesih na tem obmoËju ven-
darle le-to ohranila æivo. Ob zagonu 
gondole leta 1964 je rentabilnostni 
raËun pokazal, da mora gondola 
letno prepeljati najmanj 280.000 
potnikov. Druæba se danes bori za 
50.000 potnikov, kar seveda pome-
ni pomemben del obËinskega de-
narja. Nekateri svetniki sramotno 
za vse krivijo nekdanjega æupana 
in zahtevajo ovadbo, kljub temu, 
da so svetniki LTS-Za Kamnik jas-
no povedali, da je æe lani dræavna 
toæilka na osnovi kazenskih ovadb 
na Vrhovno dræavno toæilstvo, Ko-
misijo za prepreËevanje korupcije 
in Sektor KriminalistiËne policije 
Ljubljana, to kazensko ovadbo za-
vrgla. Ob tem je treba reËi, da ne 
gre samo za odgovornost nekda-
njega æupana, ampak vseh vodstve-
nih organov druæbe Velika planina 
ter strokovnih sodelavcev obËinske 
uprave, ki so pripravljali odloËitve 
æupanu. 

Na spletni strani www.za-kam-
nik.si objavljamo tudi zavræeno 
ovadbo, ki je obËinska uprava 
oËitno ni æelela ali ni hotela ob-
javiti. 

MARINKA MO©NIK, 
LTS-Za Kamnik

Bobu bob - prav!

in gospodarsko paradigmo. Ljudem se mora omogoËiti, da zadihajo, da 
zopet priËnejo verjeti, da smo pred zakonom vsi enaki, kar bo prineslo 
optimizem in umirjenost, pa tudi pripravljenost sprejeti reforme.

Pri vsem skupaj pa si moramo priznati, da kriza ni samo ekonomske 
narave, ampak, da gre tudi za krizo moralnih vrednot, ki je konec koncev 
pripeljala do svetovne krize. Zato naπ cilj ne sme biti vzpostavitev stanja, 
kakrπno je bil pred krizo, temveË moramo zahtevati druæbo, ki bo v srediπËe 
postavila Ëloveka in skupnost ter blaginjo, gospodarska rast pa je samo 
orodje za doseganje tega cilja.

A se moramo zavedati, pa naj je to πe tako teæko sprejeti, da ne bo 
dovolj, Ëe se spremeni samo politika, kajti politika je zrcalna podoba 
naroda. Potrebne so spremembe tudi pri nas samih, spremembe v vzorcih 
razmiπljanja, naπem odnosu do vrednot, morale, v naËinu æivljenja, spre-
jemanju drugaËnosti, delu, medËloveπkih odnosih, odnosu do narave, ipd. 
Odgovornost in Ëast sta tisti dve besedici in z njima povezana dejanja, s 
katerima bi se morali poistoveti vsi. Zato je nujno sodelovanje vseh, ki 
to druæbo pomagajo soustvarjati ali kot je napisal KamniËan Rok Kralj: 
≈Temeljni cilj h kateremu morajo teæiti vsa podroËja druæbenega delovanja 
(politika, ekonomija, znanost, izobraæevanje, religija, ...) v sleherni Ëlove-
πki skupnosti, je blaginja Ëloveπtva. To je njihov zdaleË najpomembnejπi 
cilj in hkrati tudi smisel njihovega obstoja.«.

Razlogov za predËasne volitve je dovolj. Potrebno je samo postaviti svoj 
osebni ali strankarski interes na stran. To dejanje bi bilo vredno zaupanja. 
To bi bilo dejanje, ko bi politik postal dræavnik. Sam sem optimist, ker 
druge boljπe moænosti ni.

Brane GOLUBOVI»

PISMA - MNENJA - ODMEVI - PISMA - MNENJA
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Društvo Demos na Kamniškem je ob dvajseti obletnici samostojne 
Slovenije pripravilo vrsto prireditev in prizadevanjem društva se 
pridružujejo številni, ki so bili v dogajanjih pred dvajsetimi leti pri-
pravljeni darovati svoje znanje in izkušnje, zdravje in tudi življenja; 
med njimi tudi KamniËan Edvard Peperko.

»lani društva Demos na Kamniškem in ObËinskega združenja 
slovenskih Ëastnikov pa so 13. maja povabili podpolkovnika Branka 
Podbrežnika na pogovor o dvajsetletnem razvoju in strategiji bodo-
Ëega razvoja Slovenske vojske. Podpolkovnik Podbrežnik je namreË 
eden redkih KamniËanov, ki so dosegli v vojski tako visok Ëin, zaradi 
aktivnega sodelovanja v pripravah na slovensko osamosvojitev ima 
tudi status veterana vojne za Slovenijo. 

Vojaško kariero je zaËel leta 1982 v ©oli rezervnih oficirjev pehote 
v BileÊi. Po šolanju je v obdobju med leti 1983 in 1990 opravljal 
naloge poveljnika voda in Ëete v rezervni sestavi planinske brigade. 
V Teritorialni obrambi Republike Slovenije se je zaposlil 15. aprila 
1991 kot poveljnik uËnega voda v 510. uËnem centru Ig. Aktivno je 
sodeloval pri naËrtovanju in vodenju mnogih vojaških vaj ter vo-
jaško strokovnih usposabljanj. Je prejemnik številnih priznanj, med 
najpomembnejša sodijo bronasta medalja Generala Maistra z meËi, 

V skladu s priËakovanji so bili na referendumu za-
vrnjeni vsi trije zakoni. Spoπtovati moramo voljo lju-
di. Do referenduma o pokojninski reformi je priπlo, 
ker minister Svetlik ni vodil uspeπnega socialnega 
dialoga s sindikati. To je dokaz, da dobri profesorji 
πe niso dobri politiki. To pomanjkljivost smo æeleli 
nekateri poslanci v Ëasu parlamentarnega postopka 
o pokojninskem zakonu nadoknaditi. V parlamen-
tarno razpravo o pokojninskem zakonu smo vkljuËili 
sindikate. Vendar je bilo takπnih poslancev premalo, 
da bi parlament sprejel spremembe, ki bi prepreËile 
referendum. 

Spor s sindikati je spretno izkoristila najveËja opozicijska stranka, ki je ve-
doË, da veËina ljudi zakonov ne bere, referendumu o pokojninskem zakonu 
prilepila referenduma o πe dveh zakonih. Razlog je bil v æelji po destabilizaciji 
dræave in po predËasnih volitvah, ki naj bi ji prinesle oblast. 

Kljub zavrnitvi pokojninskega zakona nihËe ne dvomi, da je pokojninska 
reforma potrebna. Potreben pa bo kompromis med vlado in sindikati. Veseli 
me modrost sindikatov, ki vlado æe vabijo k socialnemu dialogu o pokojninski 
reformi. 

Velike sindikalne demonstracije v Ëasu prejπnje vlade
Ob teæavah sedanje vlade sem se spomnila dogajanj v Ëasu prejπnje vlade. 

Dræavljane je precej razburila Janπeva izjava o kruhu, ki da ≈gleda iz smetnja-
kov«. To se je dogajalo leta 2005, ko je prejπnja vlada skuπala uvesti enotno 
davËno stopnjo. Po velikih sindikalnih demonstracijah je vlada opustila naËrt, 
po katerem bi vsi dræavljani (revni in najbolj bogati) plaËevali davek po enaki 
stopnji. Kljub temu je vlada delno uresniËila svoj prvotni naËrt in krepko zni-
æala davËno stopnjo osebam z najviπjimi dohodki. Kapital je torej zmagal, ker 
je sindikatom oËitno poπla sapa, da bi se nepraviËni obdavËitvi uprli. 

Podobno je v korist lobijev in v πkodo ostalega prebivalstva bivπi minister 
BruËan celo v noËnih akcijah privatiziral zdravstvo. Z veliko teæavo smo tedaj 
v Gibanju za ohranitev in izboljπanje javnega zdravstva ustavili za zdravje 
prebivalstva πkodljivo privatizacijo javnega zdravstva.

Dr. Joæe Mencinger: ≈Straπenje ljudi se mi zdi odveË« 
Mencinger meni, da je poudarjanje javnofinanËnih problemov in straπenje 

ljudi na osnovi izraËunov za leto 2060 odveË in nesmiselno. Ugotavlja, da je 
naπ deleæ javne porabe v BDP 44 odstotkov, kar je povsem skladno z razvitostjo 
Slovenije. Na vrhu je ©vedska s 56 odstotki, na dnu pa baltiπke dræave s 30 od-
stotki. Enako velja za naπ primanjkljaj in javni dolg. (Dnevnik, 2. junij 2011)

Poskusi slikanja Ërne slike o javnofinanËnem stanju Slovenije
Mencinger navaja, da je po javnem dolgu Slovenija tretja najmanj zadol- 

æena dræava v EU, takoj za Estonijo in Luksemburgom. Tudi primanjkljaj je 
pribliæno takπen kot v drugih dræavah. NaraπËanje dolga se Mencingerju ne 
zdi tako velik problem. 

Vemo, da smo si primanjkljaj ≈pridelali«, ko smo v Ëasu najhujπe krize poleg 
vlaganja v banke vlagali denar tudi v podjetja. S tem smo prepreËili πe veËjo 
brezposelnost in ohranjali socialno povezanost druæbe. Mencinger izraæa za-
dovoljstvo zaradi nekaterih ≈slabπih« kazalcev. Meni, da bi bilo sledenje tem 
kazalcem, ki jih propagirajo neoliberalne institucije, πkodljivo za socialno ko-
hezijo druæbe. Verjetno veËini ljudi ni znano, da podatek o konkurenËnosti 
Slovenije, ki ga poudarjajo kritiki, sloni na subjektivnih mnenjih skupine naπih 
podjetnikov, ne pa na objektivnih kriterijih. 

Tudi podatek o πtevilu brezposelnih in o stopnji revπËine je v Sloveniji med 
najbolj nizkimi v EU. Premalo je torej znano, da dosega Slovenija v primerjavi 
z drugimi dræavami v boju s krizo relativno dobre rezultate. 

Potrebujemo druæbeno odgovorne podjetnike in politike
Za gospodarski napredek, ki bo v korist vseh, potrebujemo spremembe. 

Nemoralnost nekaterih podjetnikov, njihova lakomnost in nesposobnost ter 
neuËinkovita pravna dræava, ki dovoljuje nekaznovano prisvajanje prej druæ- 
benega premoæenja, so ustvarili tajkune in krizo. Zato potrebujemo druæbeno 
odgovorne podjetnike in uËinkovito pravno dræavo. Potrebujemo varna in 
zdrava delovna mesta, ki bodo primerna tudi za starejπe delavce. Potrebujemo 
z aferami neobremenjene in socialno obËutljive politike, da se bomo lahko 
usmerili v ustvarjanje boljπe prihodnosti za vse. Za to pa potrebujemo veË 
ministrov in poslancev, ki bi delovali v javnem interesu. 

Prihodnost ima politika, ki zdruæuje
Upam, da bomo te dni v parlamentu uspeli spremeniti amandma SDS, ki 

je bil vkljuËen v Druæinski zakonik. Po njem bi se morali vsi neporoËeni pari, 
ki æivijo skupaj, obvezno registrirati, Ëe bi æeleli ohraniti sedanje pravice, ki 
izhajajo iz njihove zveze. ≈Koruznike«, ki imajo otroke, bi se obvezno registri-
ralo. Tako bi imel moπki, ki ima otroke z veË æenskami, registriranih veË zvez 
z æenskami - uvaja se torej mnogoæenstvo. Nasilno urejanje æivljenja ljudi ni 
dobro za kohezivnost druæbe. 

K πe bolj napetemu ozraËju okoli Druæinskega zakonika æe lep Ëas prispeva 
RKC, katerih predstavniki grozijo z referendumom. To ni dobro. Prihodnost 
ima namreË zmerna politika, ki ljudi zdruæuje.

mag. JULIJANA BIZJAK MLAKAR, poslanka DZ RS

Ohranjanje spomina na upor- 
niπtvo slovenskega naroda v 
vseh obdobjih, sodelovanje pri 
domovinski vzgoji, pri organi-
zaciji spominskih sveËanosti, pri 
urejanju zakonske zaπËite vete-
ranov in njihovih pravic je ne-
kaj poglavitnih nalog, zapisanih 
v listini, pod katero so se pred 
sedmimi leti podpisali Matevæ 
Koπir, predsednik OO ZB za 
vrednote NOB, Zvonko Cvek, 
predsednik ObmoËnega zdru-
æenja veteranov vojne za Slo-
venijo, Simon Kladnik, takratni 
predsednik Policijskega veteran-
skega druπtva Sever, Joæe Arko, 
predsednik ObmoËnega zdruæe-
nja slovenskih Ëastnikov, in Niko 

ko obeleæujemo 70-letnico upora 
proti okupatorju in dvajsetletni-
co samostojne dræave Slovenije.

V letoπnjem programu imajo 
predvidenih okrog petdeset 
prireditev, pri katerih bodo 
sodelovali kot soorganiza-
torji ali kot udeleæenci na 
prireditvah izven obËine 
Kamnik. Odvilo se je æe 
kar nekaj spominskih pri-
reditev, od proslave v Rud-
niku, na Osekah, prireditev 
ob obËinskem prazniku 
(razstave o osamosvojitvi 
Slovenije, Maistrov pohod) 
do slovesnosti ob 70-letnici 
upora proti okupatorju.

V juniju bo tradicio-
nalna slovesnost ob spo-
meniku dr. Petru Dræaju, 
partizanskim borcem in 
zavezniπkim Ëastnikom 
v »eπnjicah (12. junija), 
govornik bo Franc Sever 
- Franta, osrednja priredi-
tev ob Dnevu dræavnosti v 
Kamniku (24. 6.), 2. julija 

Iz poslanske pisarne Visok ugled slovenske vojske
Letos Slovenska vojska praznuje 20-letnico delovanja v samostojni 

Sloveniji. V 20 letih se je razvila v moderno, visoko usposobljeno in kre-
dibilno inštitucijo, ki uživa visok ugled doma in v tujini ter se uËinkovito 
postavlja ob bok varnostnim silam z daljšo tradicijo.

bronasta in srebrna medalja SV, 
bronasto in srebrno priznanje na-
Ëelnika G©SV ter bronasti in srebrni 
meË PSSV.

V pogovoru je podpolkovnik Pod-
brežnik predstavil med drugim tudi 
prve zametke Slovenske vojske v 
samostojni Sloveniji, ki segajo v maj 
leta 1991, ko se je v 710. uËnem 
centru Pekre in 510. uËnem centru 
Ig pri Ljubljani zaËelo izvajanje 
poskusnega vojaškega roka s prvo 
generacijo slovenskih vojakov v no-
vejši zgodovini naše države. 

Slišali smo zanimiva razmišljanja 
in odgovore; med drugim je zavr-
nil vsako možnost, da bi Slovenska 
vojska kdajkoli posegla v civilno 

urejanje družbenih odnosov. Govoril je o kljuËnih razlogih, da se 
Slovenska vojska vkljuËuje v mednarodne mirovne operacije in pri 
tem poudaril pomen sodobne opreme za varnost vojakov; izpostavil 
je tudi bojna vozila Patria. 

»lanom ObËinskega združenja slovenskih Ëastnikov in Društva 
Demos na Kamniškem je tako uspelo proslaviti pomemben dogodek v 
novejši slovenski zgodovini. Predavatelj pa je tudi posredno odgovoril, 
zakaj prav Slovenska vojska med vsemi državnimi organizacijami 
uživa najveËji ugled med Slovenkami in Slovenci.  

A. ŽALAR

Podpolkovnik  
Branko Podbrežnik

Pred dnevom dræavnosti

Sedmo leto uspeπnega sodelovanja veteranskih organizacij
»e imaπ brezmejno vero v sebe in svoj prav, boπ zanesljivo zmagal, 

je na zaËetku svoje knjige Past na Menini planini zapisal Franc Sever 
Franta, ki se mu je kot komandantu operativnega πtaba VI. In XI bri-
gade sredi marca 1945 na zasneæenih vrhovih Menine planine s petsto 
borci uspelo prebiti iz okupatorjevega obroËa...

Ta misel je vodila tudi Ëlane veteranskih organizacij naπe obËine, ki 
so ob dnevu dræavnosti junija 2004 med prvimi v samostojni Sloveniji 
sveËano podpisali listino o medsebojnem sodelovanju.

Predsedniki nekaterih veteranskih organizacij  
in druπtev so o njihovem delovanju povedali: 

PinteriË, predsednik Druπtva ge-
neral Maister Kamnik.

Po sedmih letih podpisa listine 
ugotavljajo, da je bilo njihovo 
sodelovanje pri uresniËevanju 
zapisanih nalog kar uspeπno, 
Ëeprav doloËeno omejitev po-
menijo tudi finanËna sredstva 
za izvajanje posameznih akcij. 
Na koordinacijskih sestankih 
podpisnikov, ki jih vodi Zvon-
ko Cvek, se dobijo dvakrat do 
trikrat letno, πe posebej pred 
pomembnimi jubilejnimi prire-
ditvami, sproti se dogovarjajo o 
izvedbi posameznih nalog. Tako 
so se sestali tudi pred nekaj dne-
vi in pretresli plan aktivnosti do 
konca letoπnjega jubilejnega leta, 

pa bo spominska sveËanost na 
Menini planini, kjer bo sprego-
vorila dr. Ljubica JeluπiË, mini-
strica za obrambo RS.

Joæe Arko, obmoËno zdruæenje slovenskih Ëastnikov Kamnik-Ko-
menda: ≈V obmoËni organizaciji ZS» je vkljuËenih 76 Ëlanov, ki imajo 
varnostna, obrambna in vojaπka znanja. »astniki se vkljuËujemo v stro-
kovne razprave, ki obravnavajo dogajanja na obrambnem, vojaπkem in 
v sistemu zaπËite in reπevanja.

Organizacija je v sodelovanju z Muzejem SV in drugimi veteranskimi 
organizacijami v Kamniku letos izvedla organizacijo postavitev razstave 
Osamosvojitvena vojna v Sloveniji. Naπi Ëastniki se udeleæujejo prireditev 
ob dnevih odprtih vrat Slovenske vojske, obrambno zaπËitnega sejma 
v Gornji Radgoni in podobno...Na lokalnem nivoju dajemo prednost 
sveËanostim ob dnevu dræavnosti, dnevu samostojnosti in enotnosti, pri-
reditvam ob obËinskem prazniku in prireditvam, ki obeleæujejo pomen 
upora slovenskega naroda in obeleæujejo spomin na generala Maistra in 
njegove borca. Sodelujemo tudi z druπtvom Demos na Kamniπkem...«

Niko PinteriË, predsednik druπtva general Maister Kamnik: ≈Letos smo 
uspeπno organizirali æe πesti Maistrov pohod, ki se ga je udeleæilo okrog 
sto pohodnikov, zlasti mladine, in sodelovali pri ostalih prireditvah v 
poËastitev obËinskega praznika. Æe dalj Ëasa si v sodelovanju z obËino 
Kamnik prizadevamo za ureditev spominske sobe v Maistrovi rojstni hiπi. 
Ob dnevu Rudolfa Maistra v novembru 2011 nameravamo razviti svoj 
druπtveni prapor.«

Matevæ Koπir, predsednik OO Zveze zdruæenj borcev za vrednote 
NOB Kamnik:

≈Moram reËi, da v smislu podpisane listine o sodelovanju vse veteran-
ske organizacije dobro sodelujemo. Naπa organizacija ima v programu 
za leto 2011 kot organizator ali soorganizator v naËrtu enajst proslav. 
Poleg tega sodelujemo na trinajstih komemoracijah ob Dnevu mrtvih 

po razliËnih krajih naπe obËine. Osrednja prireditev ob 70-letnici 
partizanskega upora proti okupatorju na Kamniπkem bo 23. julija 
pri spomeniku ob Titanovi brvi, kjer sta padla prva borca MiklavËiË 
in Mlakar.

Severovzhodna Slovenija pa bo jubilej poËastila s proslavo na 
Menini planini 2. julija.

Matjaæ Ravnikar, predsednik Odbora polic. veteranskega dru-
πtva Sever Kamnik: ≈Odbor Sever Kamnik s 65 Ëlani, ki so iz vrst 
nekdanjih aktivnih in rezervnih miliËnikov bivπe obËine Kamnik, 
spada v policijsko veteransko druπtvo Sever Ljubljana, ki ima pre-
ko 1000 Ëlanov. Ustanovljeno je bilo leta 1994. Ime druπtva Sever 
izhaja iz dogodkov leta 1989, ko je tedanja milica prepreËila tako 
imenovani Miting resnice v Ljubljani . Poudariti je potrebno sode-
lovanje miliËnikov PM Kamnik v posebni enoti milice od leta 1989 
do 1991 pri izvajanju varnostnih in obrambnih nalog na ravni te-
danje UNZ Ljubljana in okolica. Pripadnik te enote iz PM Kamnik 
je tudi prejemnik dræavnega odlikovanja za hrabro dejanje.

V druπtvu organiziramo razne oblike strokovnih sreËanj, ohra-
njamo in obujamo spomin na dogodke iz Ëasa osamosvajanja. V 
ta namen si prizadevamo ohranjati prijateljske vezi med Ëlani, 
udeleæujemo se razliËnih sveËanosti ter druæabnih in πportnih 
prireditev, skrbimo pa tudi za uveljavljanje interesov in pravic 
svojih Ëlanov.«

Besedilo in foto: FRANC SVETELJ

Listina o medsebojnem sodelovanju 
veteranskih organizacij, podpisana 24. 
junija 2004.

Udeleæenci sestanka podpisnikov Listine o sodelovanju veteranskih organizacij 
-1. junija 2011 (z leve): Matjaæ Ravnikar ∑ Policijsko veteransko druπtvo Sever, 
Niko PinteriË - Druπtvo general Maister Kamnik, Zvonko Cvek - Zdruæenje 
veteranov vojne za Slovenijo Kamnik- Komenda, Marjan Schnabl - Zveza 
slovenskih Ëastnikov Kamnik- Komenda.

Zvonko Cvek, obmoËno zdruæenje veteranov vojne za Slovenijo: ≈V 
zdruæenju nas je aktivnih veË kot 250 in zdruæujemo tiste udeleæence 
priprav na vojno ali vojne za Slovenijo, ki smo ne glede na politiËna 
ali svetovno nazorska prepriËanja aktivno sodelovali v pripravah na 
vojno oziroma neposrednih aktivnostih v vojni za ohranitev samostoj-
ne in neodvisne Slovenije v obdobju od 17. maja 1990 do 26. oktobra 
1991.

Razmiπljamo o drugi dopolnjeni izdaji almanaha ≈Hvala vam«, ki bi 
jo dopolnili z aktivnostmi zdruæenja od ustanovitve 5.11.1998 dalje... 
V Listini o sodelovanju, ki smo jo podpisali med prvimi v Sloveniji, 
medsebojno priznavamo vsaki organizaciji - podpisniku listine njeno 
zgodovinsko vlogo pri ohranjanju slovenstva, gradnji svoje dræave in 
ohranjanju spomina na takπne dogodke, od dejanj generala Rudolfa 
Maistra, borbe proti faπizmu in nacizmu in okupaciji domovine do 
osamosvojitvene vojne... Eden izmed osrednjih dogodkov je tudi praz-
novanje dneva ZVVS, ki je 17. maj, ko se je leta 1990 priËel projekt 
Manevrske strukture narodne zaπËite in Dan zavrnitve ukaza o oddaji 
oroæja iz skladiπË TO, katerega izvajalci so prepreËili popolno razoro-
æitev takratne TO ... 

Svojo prihodnjo vlogo vidimo predvsem v tem, da bomo πe naprej 
skrbeli za ohranjanje spomina na osamosvojitveno vojno, skrbi za do-
movinsko vzgojo in izobraæevanje mladine, za obeleæja osamosvojitve-
ne vojne in negovanje prijateljskih odnosov z organizacijami, podpisni-
cami listine o sodelovanju in ohranjanju spomina na TO in MSNZ.«
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Janez: Seveda sem se udeležil referendumov, 
saj se mi zdi tematika pomembna. Vendar mi ni 
všeË, da v vladi ne delujejo soglasno, zato je tako 
kot je. OdloËitve bi moral sprejeti parlament, zdi 
se mi nedopustno, da se problematika rešuje z 
glasovanjem državljanov. Vsi referendumi, tudi ti 
zadnji trije, in naËin vladanja so pripeljali našo 
deželo do stanja, ko je ljudem vseeno, saj ne 
priËakujejo boljših Ëasov, z referendumi ali brez. 
Priznam, da sem tudi sam razmišljal, da ne bi 
šel na volišËe. Pred dvajsetimi leti se mi ob osa-
mosvojitvi ni sanjalo, da se bomo danes spraševali, ali smo sposobni 
ekonomsko samostojno preživeti. Trenutna situacija pelje v smer, ko 
vsi vemo, da pokojninska reforma mora biti izvedena, na lep ali grd 
naËin, saj je upokojencev vedno veË, mladih vedno manj in vedno 
veË je  ljudi brez dela. 

Joži z Laro: Bila sem 
na volitvah, saj sem proti 
spremembam zakonov, 
ki so bili predstavljeni na 
referendumu. PriËakova-
la sem rezultat, ki se je 
zgodil. Ne vidim razloga, 
zakaj bi morali stvari 
spreminjati, saj je bilo do 
sedaj vse v redu. Sama se 
ne zanimam preveË za 
politiko in nisem sprem-
ljala dogajanje okrog 
referenduma, Ëeprav se 
udeležim vsakih volitev, 
saj se mi zdi pomembno, 
da oddaš svoj glas. Mladi bi zagotovo lahko bili bolj aktivni v politiki 
in spreminjanju prihodnosti, vendar opažam, da se moja generacija 
noËe obremenjevati z mislimi, kaj se bo dogajalo Ëez nekaj let. V 
prihodnost zrem bolj pesimistiËno. Bomo videli.

Ljubica: Na volišËe nisem odšla 
iz enega razloga. NaveliËana sem 
referendumov. Po mojem mnenju 
kaže vlada skrajno neresnost, ko 
prelaga njeno dolžnost in odgovor-
nost na pleËa državljanov. Mislim, 
da nikoli veË ne grem na referen-
dum. Malo mi je žal le za pokoj- 
ninsko reformo, ker je zares nujno 
potrebna, ostala dva referenduma 
pa sta bila zares nesmiselna. Mladi 
se zavedamo, da je prihodnost 
pomembna, vendar smo naveliËani. 
Ukvarjamo se s težavami v službah, 
težavami pridobivanja kreditov za 

stanovanja in podobno, ne pa z nalogami poslancev. Pokojninsko re-
formo bo tako ali tako potrebno sprejeti, kdorkoli pride v prihodnje 
na vlado. Bolj me skrbi, koga bom volila na naslednjih volitvah, saj 
je že zmanjkalo vseh opcij.

Preteklo nedeljo, 5. junija, smo se volivke in volivci po vsej državi 
že drugiË letos odpravili na volišËa. Po referendumu o Zakonu o 
malem delu smo tokrat odloËali kar o treh referendumskih vpraša-
njih. Najpomembnejše je bilo tisto o pokojninski reformi, o kateri se 
vedno krešejo mnenja. Zagovorniki zatrjujejo, da je nujno potrebna 
in da nas bo popeljala bližje blaginji, nasprotniki goreËe dokazujejo 
nasprotno. Pojavilo se je še vprašanje o delu in zaposlovanju na Ërno, 
ki prinaša strožje sankcije za kršitelje in deloma omejuje sosedsko 
pomoË. Za državljane manj pomembno, a ideološko vedno aktual-
no, vprašanje je bilo glede hrambe dokumentarnega in arhivskega 
gradiva. Zanimiv je podatek, da nas je referendumska nedelja stala 
toliko kot nov arhiv. 

Veliko prahu sta tako med zagovorniki kot nasprotniki dvignila 
predvsem prvi dve referendumski vprašanji, ki sta se nanašali na 
Zakon o pokojninskem in invalidskem zavarovanju ter Zakon o 
prepreËevanju dela in zaposlovanja na Ërno. Glavni kamen spotike 
sta bila namreË podaljševanje delovne dobe ter zaostreni pogoji za 
sosedsko pomoË. 

V kamniški obËini ni bilo pretiranega zanimanja za odloËanje 
o tako pomembnih vprašanjih, ki nam krojijo prihodnost. Volilna 

SUPER REFERENDUMSKA NEDELJA

udeležba je bila 41%, kar tri Ëetrtine volivcev pa je glasovalo proti 
vsem trem vladnim predlogom sprememb zakonov. Proti zakonu za 
pokojninsko in invalidsko zavarovanje se je izreklo 7.697 (75,11%), s 
predlagano reformo se je strinjalo 2.550 (24,89%) volivcev. O Zakonu 
o prepreËevanju dela in zaposlovanja na Ërno je od 10.302 volivcev 
ZA glasovalo 2.389 ali 23,34 %, PROTI pa 7.845 volivcev ali 76,66 %. 
O Zakonu o arhivih je od 10.293 volivcev ZA glasovalo 2.740 volivcev 
ali 27,01%, PROTI pa 7.403 volivcev ali 72,99%. 

Kaj pa o nedeljskem referendumskem trojËku menijo prebivalci kamniške obËine, smo povprašali 
mimoidoËe na kamniških ulicah. Kako nujna se jim zdi pokojninska reforma, ali bi se še vedno radi 
pri sosedi zastonj frizirali in ali so sploh seznanjeni, kaj se dogaja z arhivi...

Nada: Mali slovenski narod nima obËutka varnosti. Ljudje niso 
zadovoljni, tako s plaËami delavcev kot pokojninami. Huda sem, ker 
so zaËeli pri malem Ëloveku, na vrhu pa je veliko lopovšËine, katere 
se ne uredi, zato so ljudje utrujeni vsega. Sem še stara generacija, ki 
gre vedno na volitve. Trenutno ni iskrenosti, praviËnosti, Ëlovek ni 
sreËen, zato sem nezadovoljna in me je strah, kaj naš še Ëaka. Narod 
je ogorËen nad dogajanjem v državi, zato je stanje tako kot je. 

Sabila: Na  referendum sem Ëisto pozabila, 
ker sem bila ves dan zelo zaposlena. Vsi trije 
referendumi so se mi zdeli pomembni in prav 
je, da se ljudje odloËijo. Seznanjena sem bila 
dovolj, predvsem s pokojninsko reformo, ki je 
po eni strani dobra, po drugi strani ni, predvsem 
za mlade, zato bi glasovala proti spremembam 
zakona. Ne zdi se mi v redu, da fiziËni delavci 
tako trpijo, vsa leta vplaËujejo prispevke v po-
kojninsko blagajno, na koncu pa bo tako, da 
bodo malodane umrli na delovnem mestu.

Agnes: Nisem sodelovala na referendumu, 
ker na koncu v parlamentu itak naredijo tako 
kot sami hoËejo. Sploh pri pokojninski. Ta ni 
praviËna za mlade. Eni se zaposlijo šele pri 30. 
letih, sama sem se pri 19. letih, in zakaj bi delala 
oba enako dolgo. Potem delo na Ërno. Da ne 
bi pomagala sosedu, se mi zdi grozno. Kdor se 
je do sedaj znašel z delom na Ërno, se bo tudi 
v prihodnje. Arhivi pa me sploh ne zanimajo. 
Nekam slabo kaže pot Slovenije. Lahko še pri-
pomnim, da stanujem zraven volišËa, pa se mi ni 
zdelo smiselno iti. Tudi to nekaj pove.

Marko: Referenduma se nisem udeležil. Sem 
dovolj seznanjen z vsem dogajanjem okrog spre-
memb zakonov in situacije, vendar sem mnenja, 
da so to odloËitve politikov, za katere so plaËa-
ni: Da pa to odgovornost prenašajo na obËane, 
se mi zdi skrajno neodgovorno. Referendum se 
je v zadnjih letih razvrednotil, postal je farsa, 
merjenje moËi med levico in desnico. Sem razo-
Ëaran. Na žalost je zaradi vsega tega nastala apa-
tija ljudi, ne vem, mogoËe je to tudi cilj politike. 
Kje bomo v prihodnje, si ne znam zamišljati, saj smo zelo odvisni 
od Evrope, sveta. Kapital bo šel svojo pot, zato nisem optimistiËen. 
Lahko pa se zgodi, da se bodo ljudje konËno zaËeli zavedati, kaj v 
življenju je zares pomembno.

Lili: S partnerjem sva se referenduma udele-
žila, predvsem da dokaževa, da smo osvešËeni, 
predvsem srednji sloj, Ëeprav nas politika že 
meËe v nižji sloj. Ne zanima nas samo rumeni 
tisk, vemo, kaj se dogaja, zato je dobro, da 
nismo tiho. Zavedam se, da je predvsem po-
kojninska reforma nujno potrebna, vendar ne 
na ta naËin, kot so nam želeli predstaviti sedaj. 
Ni potrebno kopirati stereotipe o družbi, naj 
politika najde nove rešitve.  

Spraševala je Bojana Klemenc

Arboretum VolËji 
Potok v soju glasbe  
in dobrodelnosti

Druπtvo za zdravje srca in oæilja Slovenije bo vseh pet julijskih sobot v 
Arboretumu VolËji Potok opravljajo brezplaËne meritve krvnega tlaka 
in ekg æenskam, ki bodo park ponovno obiskale z vstopnico dobro-
delnega koncerta, ki se bo v Arboretumu VolËji Potok zgodil prihodnji 
petek, 17. junija. Po novinarski konferenci je meritev z zanimanjem 
opravila pevka Alenka Gotar, ki bo z opernim programom obogatila 
dobrodelni glasbeni veËer.

Donacija podjetja C&A Moda d.o.o. za projekt Neodvisen.si
Donacijam Hypo Leasinga, Hipermarketa Spar in 

Gorenjske banke lokalnim skupnostim ob odprtju 
nakupovalnega srediπËa Qlandia Kamnik se je pri-
druæilo tudi podjetje C&A Moda d.o.o., ki ima kot 
druæbeno odgovorno podjetje posluh za dobro-
delne projekte, predvsem vseslovenske, med njimi 
so podprli Beli obroË, SonËek in RdeËe noske. 

Vodja podjetja za Slovenijo Saπa LeniË je v druæ-
bi vodje poslovalnice v Kamniku Lidije Hribar v 
petek, 3. junija, æupanu Marjanu ©arcu in vodji 
oddelka za druæbene dejavnosti ObËine Kamnik 
Vesni Krmavnar izroËila bon v vrednosti 2.500 
evrov.

Kot je povedala Saπa LeniË, vodja C&A Slove-
nija, podjetje ob odprtju vsake nove poslovalnice 
(kamniπka je njihova dvanajsta), donira 2.500 evrov 
druæbenemu dobrodelnemu projektu, ki ga izbere 
æupan obËine. 

Donatorska sredstva bo ObËina Kamnik nameni-
la za vseslovensko druæbeno odgovoren program 
NE-ODVISEN.SI, ki ozaveπËa otroke, mladostnike in 
odrasle o razliËnih plasteh zasvojenosti (od drog, 
alkohola, cigaret, prekomerne uporabe interneta, 
iger na sreËo,...), gradi na povezovanju mladih ter 
jih aktivno usmerja v πportne in druge zdrave ak-
tivnosti. »astni pokrovitelj projekta je predsednik 
dræave dr. Danilo Türk. Projekt bo v obËini Kamnik 
potekal v novembru. 

Arboretum VolËji Potok ni privlaËen le zaradi Ëudovitega parka, razno-
vrstnega cvetja in mnogih zanimivih vrst dreves, tudi glasba ima v tem 
lepem naravnem prostoru poseben zven in pomen. Po dveh uspeπnih 
koncertih v lanskem letu (Orkester Slovenske filharmonije z gostom To-
nyjem Cetinskim ter Perpetum Jazzile z Druπtvom baletnih umetnikov) 
bo Arboretum VolËji Potok 17. junija ob 20. uri ponovno zaæarel v soju 
glasbe in dobrodelnosti. Tokrat bodo srca ogreli zvoki SimfoniËnega or-
kestra RTV Slovenija pod taktirko Patrika Grebla ter glasovi Eroike, Nuπe 
Derende, Darje ©vajger in Alenke Gotar.

O dobrodelnem koncertu so na novinarski konferenci v sredo, 8. junija, 
spregovorili Aleπ Ocepek, direktor Arboretuma VolËji Potok, Boris Rener 
iz SimfoniËnega orkestra RTV Slovenija, Alenka Gotar - operna pevka in 
solistka na koncertu, Boπtjan Jenko iz skupine KD Group - generalnega 
pokrovitelja, Franc Zalar iz Druπtva za zdravje srca in oæilja Slovenije.

Kot je povedal direktor Aleπ Ocepek, se v Arboretumu VolËji Potok 
zavedajo druæbene odgovornosti in se z veseljem pridruæujejo dobrodel-
nosti, zato so se s KD Group pridruæili akciji Obleci me v rdeËe, ki poteka 
v okviru svetovne akcije za zdravje srca æensk. Na svetu vsako namreË leto 
umre 9,1 milijona æensk zaradi bolezni srca.

Koncertu je dobrodelnost vdihnilo Druπtvo za zdravje srca in oæilja, ki je 
v letoπnjem letu postalo nosilec mednarodne akcije ≈Go Red for Women« 
Svetovne zveze za srce in se s tem pridruæilo πtevilnim dræavam, ki so na 
podoben naËin æe pripomogle k veËji osveπËenosti in informiranosti o 
boleznih srca in oæilja ter kapi. Kampanja se v naπem prostoru imenuje 
≈Obleci me v rdeËe«. 

Cilj akcije je prepriËati Ëim veË æensk, da zaËnejo aktivneje skrbeti za 
zdravje svojega srca. Pri tem bodo Druπtvu osnovno miselnost in zave-
danje o æenskem srcu skozi leto pomagale πiriti tudi srËne predstavnice 
Katarina »as, Manca Koπir, Ladeja Koπir, Ula Furlan, Miπa Molk, Janja 
Puπl in Nika Klun. 

Bolezni srca in oæilja ter moæganska kap so 
najpogostejπi ubijalec æensk po vsem svetu, 
pogostejπi kot osteoporoza in rak skupaj 

Dobra novica je, da lahko veliko bolezni srca in oæilja prepreËimo ali 
vsaj prestavimo na poznejπe æivljenjsko obdobje. Slaba stran je, da so 
pri æenskah znaki bolezni srca in oæilja pogosto zelo neznaËilni in zato 
nepravilno ocenjeni. Æenske obolevajo za boleznimi srca in oæilja 10 let 
kasneje kot moπki.

Kampanja ≈Obleci me v rdeËe« spodbuja k ozaveπËenosti glede skrbi 
za zdravje srca in oæilja pri æenskah. Nagovarja in zavezuje k spozna-
vanju dejavnikov tveganja za nastanek bolezni srca in oæilja ter k sprejetju 
odloËitve in osebnih ukrepov za zmanjπanje tega tveganja. Odkrivanje 
dejavnikov tveganja je osnova za preventivno ukrepanje. Le 55% æensk 
se zaveda, da so bolezni srca in oæilja njihov najmoËnejπi ubijalec in manj 
kot polovica ve kakπni so dejavniki tveganja, kot je na primer poviπan 
krvni tlak in vrednost holesterola v krvi.

Arboretum VolËji Potok in KD Group se tako z dobrodelnim koncertom 
pridruæujeta akciji. Skupina KD Group bo preko svoje ustanove KD Fun-
dacija Druπtvu za zdravje srca in oæilja Slovenije donirala 5.000 evrov za 
nakup reanimacijskih lutk za prikaz in uËenje pravilnega oæivljanja bolnika 
ter za brezplaËne preventivne meritve krvnega tlaka in srËnega utripa 
- ekg. TisoË brezplaËnih meritev bodo opravljali vseh pet sobot v juliju 
v Arboretumu VolËji Potok æenskam, ki bodo z vstopnico dobrodelnega 
koncerta ponovno obiskale Arboretum, vstop v park bo brezplaËen. 

V Arboretumu VolËji Potok se glede na πirok repertoar in priznane 
izvajalce obeta vrhunski glasbeni veËer v Ëudovitem ambientu, vsaka 
vstopnica pa bo v dobrodelni namen Druπtvu za zdravje srca in oæilja 
Slovenija dodala πe dva evra. 

SA©A MEJA»
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Otroci in mladostniki se v  CI-
RIUS-u Kamnik  ukvarjajo s šte-
vilnimi dejavnostmi, ki so lahko 
tudi drugaËne,  kot jih morda 
poznate. Med pomembnejšimi so 
gotovo športne dejavnosti. Gibal-
no ovirani otroci in mladostniki 
imajo enako željo po gibanju kot 
drugi in to je za njihov razvoj 
nujno potrebno in pomembno.  
Poleg tega so športne dejavno-
sti lahko izjemno pomembna 
dejavnost za kvaliteto življenja 
gibalno ovirane osebe. Zato da-
jejo v Cirius Kamnik gibalnim, 

Športne aktivnosti so tako v 
vsakdanu zdravih, kot tudi gibal-
no oviranih otrok in mladostnikov, 
pomembne. Pravzaprav so njihove 
najbolj priljubljene dejavnosti, pa 
naj gre za prilagojene ali povsem 
vsakdanje športne aktivnosti. 

Tudi otroci in mladostniki v 
CIRIUS Kamnik  si Ëas, ko so pro-
sti pouka in ga preživijo v Domu, 
najraje zapolnijo z mnogimi špor-
ti, med njimi so jahanje, poligon 
spretnostnih voženj, badminton, 
športno plezanje, fitness, plavanje, 
hokej na voziËkih, košarka na vo-
ziËkih, boccio, vali tennis, namizni 
tenis, igralne urice …

V torek, 24. maja, se je v telovadnici Osnovne πole Toma Brejca odvil æe 
tretji letni koncert πolskih pevskih zborov, na katerem so predstavili nov 
CD, ki so ga posneli uËenci treh pevskih zborov. CD so obiskovalci po 
koncertu lahko tudi kupili, izkupiËek pa je bil namenjen πolskemu skladu. 
Koncert se je odvijal pod vodstvom Mateje Kaliπnik, ki glasbo na πoli po-
uËuje æe tretje leto. Pevci so se predstavili s petnajstimi Ëudovitimi skladba-

Dan odprtih vrat v Ciriusu

NA VSAKEM KORAKU ©PORT
tako prilagojenim  kot obiËaj-
nim športnim dejavnostim, po-
membno mesto. Z raznovrstnimi 
možnostmi  prilagojenih športnih 
dejavnosti so obiskovalce sezna-
nili na dnevu odprtih vrat v pe-
tek, 27. maja.  Dan je bil v celoti 
prežet s športom, zato so ga tudi 
poimenovali NA VSAKEM KO-
RAKU ©PORT.

Po pozdravu direktorice CI-
RIUS Kamnik Mojce ©krinjar in 
kulturno-zabavnem programu v 
jedilnici, so otroci in mladostni-
ki ter zaposleni v CIRIUS  na 

stežaj odprli vrata staršem in 
strokovnim delavcem, gibalno 
oviranim otrokom in mladostni-
kom, ki obiskujejo redne šole. 
Prav neverjetno je, s kolikšnim 
veseljem, zagnanostjo in vztraj-
nostjo so nam, obiskovalcem, 
želeli pokazati, kaj vse znajo in 
zmorejo. 

Cirius Kamnik je javni za-
vod, specializiran za vzgo-
jo, izobraževanje in celostno 
usposabljanje otrok in mlado-
stnikov z gibalno oviranostjo 
ali z razliËnimi dolgotrajnimi 

LETNI KONCERT PEVSKIH ZBOROV O© TOMA BREJCA

mi, med katerimi sta bili tudi dve avtorski skladbi (Himna O© Toma Brejca, 
EKO himna O© Toma Brejca). Da so pesmi zvenele πe lepπe, so poskrbeli 
Samo Kaliπnik in Matic Smolnikar s kitaro ter Janez Spruk z bobni. Kljub 
majhni, stari telovadnici in kljub visokim temperaturam so nas pevski zbori 
z barvitim izgledom in originalnostjo popeljali v svet glasbe. 

Petra Penko, 6. B 

Hervisova podpora  
športnemu življenju mladih

Ukvarjanje s športom je za nji-
hov razvoj izjemnega pomena, saj 
ima mnogo pozitivnih uËinkov,  
tako razvijejo spretnosti, veËjo gib-
ljivost, samostojnost,  napredek in 
dosežki jim vlivajo samozavest in 
spodbudo za nove korake.  

Koristnih in dobrih uËinkov 
športnih aktivnosti pa se prav go-
tovo dobro zavedajo tudi v Her-
visu kot vodilnemu ponudniku 
športne opreme v Sloveniji. Her-
vis je mednarodno podjetje z veË 
kot tridesetletno tradicijo. V Slo-
veniji se je podjetje Hervis d.o.o. 
pojavilo leta 1997, do danes pa je 
z osemnajstimi prodajnimi mesti 

postalo najveËja in vodilna veriga 
trgovin za prodajo športe opre-
me ter oblaËil za šport in prosti 
Ëas. Zelo aktivno se vkljuËuje v 
spodbujanje zdravega in šport-
nega naËina življenja.

Ob prihodu v Qlandio Kamnik 
so z odgovornim in partnerskim 
odnosom do družbenega okolja 
in posameznikov pozornost na-
menili lokalnemu okolju. Glede 
na to, da je pod njihovo streho 
doma šport, je tudi njihova po-
zornost povezana s športom.  Z 
donacijo  športnih rekvizitov 
- žog za košarko in odbojko ter 
loparjev za namizni tenis so tako 
ob dnevu odprtih vrat prinesli še 
nekaj dodatnega veselja v zavod 
Cirius. OËi otrok in mladostnikov 
so se radovedno uprle v rdeËe 
Hervisove vreËe, napolnjene z  
žogami in loparji, ki jim jih je pre-
dal Denis Šistek, vodja trgovine v 
Kamniku.

So pa v Hervisu  športno obar-
vano donacijo namenili in preda-
li še Osnovni šoli Frana Albrehta, 
Osnovni šoli Toma Brejca, Osnov-
ni šoli Marije Vere in Osnovni šoli 
27. julij. 

Dneva odprtih vrat v Ciriusu se je udeležilo veliko ljudi.

Hervisovo 
donacijo je 
iz rok vodje 

trgovine 
Hervis v 

Kamniku 
Denisa ©isteka 
sprejela Mojca 

©krinjar, 
direktorica 

CIRIUS 
Kamnik.

obolenji. Izvaja vzgojno izob-
raževalne programe na nivoju 
osnovnošolskega in srednješol-
skega izobraževanja ter izob-
raževanja odraslih, istoËasno pa 
zagotavlja tudi visokokvalitetne 
zdravstvene storitve, med ka-
terimi so poleg specialistiËnih 
ambulant tudi razliËne sodobne 
metode fizioterapije, delovne te-
rapije, logopedije in zdravstvene 
nege. 

Zaposleni v zavodu dajejo 
velik poudarek vzgojnim dejav-
nostim s pestro izbiro prosto-
Ëasnih dejavnosti, prilagojenih 
športov in projektov, v ospred-
je postavljajo povezovanje z 
okoljem in šolo za samostojno 
življenje. S strokovnimi pristopi 
prispevajo k celovitemu usposab-
ljanju mladih.

Zavod kot sodoben republiški 
center izvaja programe tako v 
zavodu kot tudi izven. Skrbi tudi 
za  izvajanje strokovne pomoËi 
in razliËnih podpornih progra-
mov za gibalno ovirane otroke, 
ki obiskujejo redne oddelke šol 
in vrtcev, za njihove uËitelje, 
vzgojitelje, spremljevalce in starše 
- preko mobilne službe po vsej 
Sloveniji in delno v zavodu. 

Ob obisku zavoda CIRIUS 
Kamnik spoznamo, da je uspo-
sabljanje, ki ga izvajajo, mnogo 
veË kot le izobraževanje. Ob-
sega  kompleksne programe za 
razvijanje najrazliËnejših posa-
meznikovih sposobnosti, samo-
stojno opravljanje življenjskih 
aktivnosti in uËinkovito prilaga-
janje okolju. Zaposleni si vsak 
trenutek prizadevajo, da bi otrok 
ali mladostnik kljub svojim ome-
jitvam ali nekaterim zmanjšanim 
zmožnostim dosegel najvišji nivo 
telesnega, duševnega in socialne-
ga funkcioniranja in se razvil v 

zrelo in ustvarjalno osebnost.
Njihovo delo je izredno za-

htevno, naporno in odgovorno, 
zahteva usklajeno sodelovanje 
razliËnih strokovnjakov, ki po-
skuπajo vsak s svojega zornega 
kota prisluhniti otrokovim po-
sebnostim in prispevati k skup-
nemu cilju. Operativni tim sestav-
ljajo ravnatelji osnovne, srednje 
πole in Doma, vzgojitelji, uËitelji, 
zdravniki, medicinske sestre, ne-

Otroci in mladostniki so v kulturnem programu sprošËeno uživali in se razigrano nasmejali…

Obiskovalci so se seznanili z dejavnostmi zavoda Cirius in spoznali  
prilagojene športe za integrirane otroke in mladostnike, med njimi  
jahanje, poligon spretnostnih voženj, badminton, športno plezanje, 
fitness, plavanje, hokej na voziËkih, košarka na voziËkih, boccio, vali 
tennis, namizni tenis, igralne urice …

govalke, spremljevalci, fiziotera-
pevti, delovni terapevti, logopedi, 
psihologi in socialni delavci. Ob 
vsem tem pa je izredno pomem-
ben prispevek otroka oziroma 
mladostnika in tudi njegovih 
staršev. Na dnevu odprtih vrat so 
nam zato vsi skupaj z veseljem in 
upraviËenim ponosom pokazali 
kaj vse zmorejo, znajo in želijo. 

Besedilo in fotografije:  
SA©A MEJA»

Aleπ SeËnik je zgled izredne 
volje in poguma ter zdrave 
samozavesti. Po poπkodbi 
na smuËanju se je z izredno 
voljo dvignil iz dna obupano-
sti in zaËel novo æivljenje ∑ z 
majhnimi koraki, garanjem 
in veliko vztrajnosti. Tudi 
πportu, ki ga je spremljal 
od malih nog, se ni odrekel, 
zaËutil je posebno veselje do 
plavanja, vztrajni treningi 
ob spodbudi trenerja, starπev 
in mnogih prijateljev pa so 
mu prinesli odliËne rezulta-
te. V prestolnici Slovaπke je 
na mednarodnem tekmovanju v plavanju v dolgih bazenih odplaval 
svetovni rekord. Na 50 metrov delfin je popravil svetovni rekord in (v 
primeru nastopa na 50 metrov prosto) zaostal za eno sekundo za para-
olimpijsko normo. Na 100 metrov prosto pa je svoj rezultat popravil za 
osem sekund in tako je æe bliæje paraolimpijski normi v svoji skupini. 
Tudi na 50 metrov hrbtno je blestel, saj je osvojil osebni rekord.
Poleg πporta ima rad tudi glasbo in tokrat je polno dvorano v Ciriusu 
navduπil s Sidhartino Na soncu.
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Petra Bartol, dijakinja tretjega letnika evropskega oddelka na gimnaziji 
©CRM Kamnik, se je ob vstopu v srednjo πolo odloËila za uËenje italijanπËi-
ne kot drugega tujega jezika. Na njeno izbiro je vplivalo dejstvo, da nem- 
πËine ni marala, prej pa se je uËila πpanπËino. V prvem letniku je bila del 
majhne skupine dijakov, ki je imela pri pouku dva profesorja, slovensko 
profesorico italijanπËine in naturaliziranega govorca profesorja Vittoria 
Porzia. V prvem in drugem letniku je posluπala predmet Slovenija v sve-
tu pri dveh profesorjih italijanπËine. Konec drugega letnika je profesor 
Porzio dijake seznanil z moænostjo pridobitve πtipendije na Italijanskem 
inπtitutu za kulturo v Ljubljani in Petra se je odloËila za enomeseËni πtudij 
v Rimu. 

V Kamniku delujemo πtiri osnov-
ne πole, ki smo vkljuËene v dræavni 
projekt Ekoπol: O© Marije Vere, 
O© Stranje, O© ©martno in O© 
Toma Brejca. Pred nedavnim smo 
se vse prijavile na razpis za dejav-
nosti ob svetovnem prvenstvu v 
veslanju na Bledu, ki se bo zaËelo 
28. avgusta letos. ©ole bomo 2. 
septembra sodelovale na stojnicah 
z izdelanimi vozili prihodnosti na 
okolju prijazne pogone ali izdela-
ne iz okolju prijaznih materialov 
ter omogoËile 100 uËencem ogled 
veslaπke tekme. Vsaka izmed iz-
branih πol bo prejela donacijo v 
vrednosti 1000 evrov. Na razpisu 
so izbrali 32 πol in kamniπke osnov-
ne ekoπole se lahko pohvalimo, da 
smo vse πtiri bile izbrane in vsaka 
bo prejela donacijo.

DoloËene aktivnosti pred sve-
tovnim prvenstvom so potekale 
æe v maju. Vsaka izmed 32 πol 
je v petek, 20. maja, na Bledu, 
kjer bo oblikovan spominski park 

Prijetni topli dnevi so nas zva-
bili ven, zato smo v zasebnem 
vrtcu Zarja za otroke, njihove 
starπe, stare starπe in naπe naj-
bliæje sosede pripravili dan odpr-
tih vrat. Zasebni vrtec Zarja na 
Perovem je svoja vrata odprl 25. 
oktobra lansko leto. V oranæno-
rumeni stavbi je vkljuËenih 156 
otrok v desetih oddelkih. Tako, 
kot je v vrtcih obiËajno, smo tudi 
mi imeli nekaj uvajalnih teæav, ki 
pa so hitro minile. K temu, da 
je bivanje v Zarji prijetno, smo 
pripomogli vsi - otroci, starπi in 
zaposleni. Vsi skupaj smo se po-
trudili in si priπli nasproti, ob 
tem pa se je stkalo medsebojno 
zaupanje in sprejetost.

In prav zato se je porodila 
ideja, da pripravimo razigrano, 
sproπËeno in dinamiËno druæenje 
na igriπËu vrtca. Vreme je bilo 
obetavno, zato smo se v petek, 
27. maja, popoldan zbrali na 
osrednjem delu igriπËa. Æe nekaj 
dni prej smo zaposleni in otroci 
ob dopoldnevih utrjevali pesmice 
ob spremljavi kitare in harmoni-
ke. Naπe petje, igrivost in veselje 
se je razlegalo po celotnem vrtcu. 
Zaposleni smo pripravili gibalne 
dejavnosti, kuharica in kuhar pa 
sta poskrbela za zdravo malico.

Po nagovoru direktorice Jelke 
Golob in pevskega nastopa otrok 
in zaposlenih so dedki, babice, 
mamice, oËki, bratci in sestrice 
sledili otrokom po igriπËu, saj ga 

S sloganom ≈Odprimo se svetu 
∑ naj nas medsebojna kulturna 
izkustva in raznolikost bogatijo« 
smo v vrtcu Antona Medveda 
Kamnik sonËno Ëetrtkovo po-
poldne 19. maja preæiveli multi-
kulturno. Tema multikulturnost 
v vrtcu je bila namreË rdeËa 
nit skozi celotno πolsko leto in 
v sodelovanju z izobraæevalno 
organizacijo Aiesec Kranj smo 
z izvedbo Globalne vasi uspeπ- 
no zakljuËili naπ celoletni pro-
jekt Medkulturno povezovanje 
v vrtcu.

Otrokom, njihovim starπem, 
strokovnim delavcem vrtca in 
tudi πirπi javnosti so se na Glo-
balni vasi predstavili πtudent-
je razliËnih dræav, ki trenutno 
opravljajo prakso v vrtcih in 
πolah na podroËju gorenjske re-
gije. Z nami sta bili πtudentki iz 
Armenije, πtudentka iz Jordanije 
in Kazahstana, ≈naπa« Poorni iz 
Indije, πtudentka, ki smo jo v 
naπem vrtcu gostili od 19. no-
vembra do 15. januarja. Poorni 
je v tem Ëasu obiskala vseh 15 
enot vrtca, z otroki se je igrala, 
predstavljala svojo dræavo, hrano, 

IZ ©OLSKIH KLOPI  
NA FILMSKI FESTIVAL

Petra Bartol, dijakinja tretjega letnika evropskega oddelka na gimnaziji 
©CRM Kamnik, oboæuje Italijo in italijanski jezik, dvakrat je æe po-
glabljala svoje znanje v Rimu. Na nedavnem dræavnem tekmovanju iz 
italijanπËine je bila odliËna in osvojila bronasto priznanje kot najboljπa 
kandidatka izven Primorske. Prejela je zelo zanimivo nagrado, saj je 
bila imenovana za Ëlanico æirije na mednarodnem filmskem festivalu 
za mlade ≈Giffoni« v Salernu blizu Neaplja.

KAMNI©KE OSNOVNE 
EKO©OLE NA BLEDU

svetovnega prvenstva v veslanju, 
posadila pet dreves ogroæene vr-
ste skorπ. Tudi predstavniki kam-
niπkih ekoπol smo se z uËenci 
udeleæili slovesnega sajenja dre-
ves. Naslednji dan je potekala 
BMW eko regata, ki je pomenila 
sodelovanje med izobraæevalnimi 
ustanovami, gospodarstvom in 
πportom. Na predveËer regate je 
potekala slavnostna otvoritev, na 
kateri so s pevsko toËko sodelo-
vala dekleta vokalne skupine O© 
Toma Brejca. Za regato je vsako 
izmed 32 podjetij oblikovalo ves-
laπko posadko, kjer so sodelovali 
po trije predstavniki podjetja in 
profesionalni veslaË, ki je Ëoln 
usmerjal in vodil. Ob regati smo 
se O© ©martno, O© Marije Vere 
in O© Toma Brejca predstavile 
s stojnicami z eko izdelki, ki so 
vzbudili zanimanje obiskovalcev. 
Z O© ©martno in O© Toma Brej-
ca smo pripeljali tudi blizu 50 
navijaËev, ki so se izkazali s svo-

jimi moËnimi glasovi. Po konËani 
regati je za πole nastopil zelo po-
memben trenutek - predstavniki 
podjetij so predstavnikom πol 
izroËili simboliËni Ëek. 

Preæiveli smo prijetna dneva 
ob razliËnih eko aktivnostih v 
Ëudovitem naravnem okolju in 
sproπËenem vzduπju. Ob tej pri-
loænosti se v svojem imenu in 

imenu ravnateljev ostalih ekoπol 
zahvaljujem vsem uËiteljem, ki 
ste pripomogli, da so πole dejav-
ne tudi izven lokalnega okolja. ©e 
posebej se vam zahvaljujemo, ker 
dan za dnem vzgajate mlade ro-
dove, da bodo Ëim bolj ekoloπko 
usmerjeni.

MOJCA RODE ©KRJANC,
ravnateljica O© Toma Brejca

Ob regati smo se O© ©martno, O© Marije Vere in O© Toma Brejca 
predstavile s stojnicami z eko izdelki, ki so vzbudili zanimanje obis-
kovalcev.

Dan odprtih vrat v Zasebnem vrtcu Zarja

SproπËeno druæenje na igriπËu vrtca

le-ti zelo dobro poznajo. Veliko 
druæin se je preizkusilo v dejav-
nostih ali se zapletlo v sproπËen 
klepet. Otroci so pokazali svoje 
spretnosti na igralih, gugalni-
cah, toboganu in na gasilskem 
avtu. Prijetno je bilo prisluhniti 
otrokom, ko so razlagali svoja 
doæivetja in eden izmed njih je 
pri peskovniku z æarom razlagal 
svojemu oËku: ≈A vid’π, to je pa 
moj peskovnik.«

Otroci so starπe povabili tudi 

k ograji, da so si ogledali Ëisto 
prave ovce, ki so v naπem vrt-
cu na obisku. Malo nevsakdanja, 
pa vendar prijetna in koristna 
popestritev. Na tem delu igriπËa 
æelimo ohraniti naravo v prvo-
bitnosti, zato ne uporabljamo 
kosilnice, paË pa nam pri tem 
pomagajo ovce, ki se brezskrbno 
pasejo. Vabimo vas, da se kdaj 
sprehodite po sprehajalni poti in 
imeli boste kaj videti. NihËe ni 
pogledoval na uro in ko so poπle 

moËi, smo se okrepËali pri dobro 
obloæenih mizah. 

Ob pohvalah in spodbudah 
smo bili zaposleni v vrtcu Zarja 
mnenja, da je dan odprtih vrat 
lepo uspel. Ob tako dobrem od-
zivu in odobravanju starπev se 
bomo potrudili vsi skupaj, da se 
na igriπËu πe sreËamo. ≈»eprav 
smo majhni, to πe ne pomeni, da 
nimamo velikih idej!« 

Za zasebni vrtec Zarja
EDVARDA »ADEÆ

GLOBALNA VAS ∑ zakljuËek projekta  
Medkulturno povezovanje v vrtcu

oblaËila, predvsem pa je bila del 
naπega vsakdana v vrtcih. 

Globalno vas smo priËeli s po-
zdravom obiskovalcev, πtudentk, 
predstavnikov Aiesec-a, ravnate-
ljica Renata Hojs nam je vsem 
skupaj zaæelela prijetno druæe-
nje in Ëim veË novih izkustev. 
Kmalu smo besedo in prostor 
predali povabljenim πtudentkam, 
ki so na slikovit naËin predsta-

vile svojo dræavo, kulturo, jezik, 
vero. Druæenje smo nadaljevali 
na travniku igriπËa enote Sne-
guljËica, na stojnicah, ki so bile 
oznaËene z imeni dræav povab-
ljenih πtudentk, smo se odæejali 
in okusili njihovo tradicionalno 
hrano. Beseda je stekla v angle-
πkem jeziku, izmenjali smo si 
kulturne izkuπnje, doæivetja. Z 
interaktivno igro, ki jo je pred-

stavila πtudentka Daπa iz Kazah-
stana, so se tako otroci kot tudi 
odrasli obiskovalci razgibali in v 
prijetnem razpoloæenju zakljuËili 
naπe druæenje. 

V vrtcu se veselimo novih 
medkulturnih povezovanj, saj se 
zavedamo, da toleranca do dru-
gih kultur ni prirojena, ampak 
se je moramo nauËiti z aktivnim 
povezovanjem in stikom z dru-
gimi kulturami. Preko igre lahko 
doloËene vrednote in vzgojo za 
strpnost do drugaËnih na spro-
πËen naËin pribliæamo tudi naπim 
najmlajπim.

Zelo rada je spregovorila o svojh nepozabnih vtisih iz Rima, saj pravi, 
da je bil jezik komunikacije z vsemi sluπatelji samo italijanπËina. Poleg iz-
popolnjevanja v jeziku se je precej nauËila o italijanski kulturi. AvtentiËno 
okolje ji je posredovalo πe nadaljnje vzpodbude za uËenje. Velika prednost 
je bilo delo in uËenje v majhnih skupinah s prijaznimi profesorji. Petra je 
bila najmlajπa udeleæenka v skupini. Avgust 2010 je prehitro minil in ob 
odhodu domov si je rekla: ≈ARRIVEDERCI ROMA!«. In res. V februarju 
2011 je Petra ponovno pridobila πtipendijo in med zimskimi poËitnicami 
odπla za dva tedna v veËno mesto, tokrat v zahtevnejπo skupino. Domov 
se je vrnila πe bolj navduπena in v njej je dozorela odloËitev, da bo itali-
janπËina njen izbirni maturitetni predmet. Svoje navduπenje je spontano 
prenesla tudi na soπolke in tako se je tudi Laura iz 3. d odloËila za itali-
janπËino na maturi. 

Petra, Rosa in Laura so se 11. marca udeleæile dræavnega tekmovanja 
iz italijanπËine v Kopru. Æe vnaprej jim je bilo jasno, da bodo morale dati 
vse od sebe, saj so tekmovale skupaj s Primorkami, ki jim je italijanπËina 
kot drugi jezik. Petra je bila ponovno odliËna in osvojila bronasto pri-
znanje kot najboljπa kandidatka izven Primorske. Boljπa je bila celo od 
nekaterih Primork. Prejela je zelo zanimivo nagrado, saj je bila imenovana 
za Ëlanico æirije na mednarodnem filmskem festivalu za mlade ≈Giffoni« 
v Salernu blizu Neaplja. Petra in tudi profesor Vittorio Porzio sta vesela 
pomembnih doseækov, ki odraæajo njuno delo na podroËju italijanskega 
jezika in kulture. Delo v gimnaziji in vse dodatne moænosti, ki jih je Petra 
dobro izkoristila, so dokaz, da je z voljo mogoËe pridobiti nove æivljenjske 
izkuπnje. 

Petri æelimo uspeπno delo na festivalu v Italiji in upamo, da bo πe na-
prej ohranila takπno zagnanost pri uËenju in se uveljavila kot promotorka 
naπe πole.

RazredniËarka MARTA JANEÆIË, 
soπolci in soπolke 3. d razreda

Toliko znanih VIP osebnosti, kot jih je pripeljal buËni popoldanski do-
godek odprtja trgovine New Yorker v Qlandii Kamnik v naπem koncu πe 
nismo imeli priloænosti videti. Obiskovalci so bolj ali manj prikrito opa-
zovali in obËudovali estradnike, ki jih sicer poznajo predvsem iz medijev, 
med njimi Iris Mulej, Leo Perovπek, Æivo Viktorio Turk, Ajdo Sitar, Sanjo 
Grohar, Sabino Remar, Anamarijo Avbelj in πe nekatere druge misice, 
Nadijo BiËkovo, Petra Klinca, Iryno Osypenko, Tinkaro KovaË, Alenko 
Gotar, Frenka Novo, Ëlane skupine all4play ... 

Znane medijske 
osebnosti v Kamniku
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KO©ARKARSKI MARATON 
NA DUPLICI

Prizadevni Ëlani ©portnega druπtva Mavrica bomo v soboto. 18. junija, 
ponovno organizirali tradicionalni koπarkarski maraton na igriπËu Vila na 
Duplici. Pred dvema letoma smo maraton z igranjem 780 minut posvetili 
Ëastitljivi obletnici Kamnika. Tradicijo nadaljujemo tudi letos, ko bomo 
odigrali natanËno 782 minut. 

Tako kot æe lansko leto, si bosta nasproti stali ekipi: CALCIT BASKET-
BALL-a, okrepljena z ekipo domaËinov z Duplice, in zdruæena ekipa ko-
πarkarjev s Sport Caffe, Tare in Fitnesa Sokol, ki jim bo na pomoË priπla 
tudi ekipa ©D Policist.

Napeti boji pod koπi se bodo priËeli æe ob 8. uri in se nadaljevali skozi 
ves dan do poznega veËera.

©e posebej zanimivo bo v popoldanskih urah, ko se bodo s svojim koπar-
karskim znanjem predstavili tudi najmlajπi Ëlani Calcit Basketballa. Tako 
bodo ob 15.30 pod koπe stopili koπarkarji v kategoriji U10, ob 18h pa πe 
igralci U12.

Poleg ogleda napetih koπarkarskih bojev bodo gledalci lahko pogasili 
æejo in napolnili svoje æelodce, saj bo za pijaËo in hrano primerno po-
skrbljeno, prav tako pa bo organiziran sreËelov, z obilo bogatimi na-
gradami.

ROBERT PROSEN

Na kamniπkem kegljiπËu je na 
prvi junijski dan potekala slav-
nostna podelitev priznanj najbolj 
zasluænim slovenskim kegljaËem 
in kegljaËicam, ki so dali pomem-
ben prispevek k slovenskemu 
kegljaπkemu πportu. Ta namreË 
postaja vse pomembnejπi tudi v 
evropskem merilu.

Predsednik Kegljaπke zveze 
Slovenije Milan KureliË je po-
delil priznanja KZS uspeπnim 
posameznikom, tudi nekdanjim 
svetovnim prvakom v obeh kon-
kurencah, med njim je kot pre-
jemnik trikratne zlate medalje 
Zdravko ©trukelj, Ëlan KK Kam-
nik. Kot igralec je danes manj 
aktiven, odliËno pa se znajde v 
vlogi trenerja kamniπke æenske 
ekipe. Pod njegovim vodstvom 
so dekleta æe drugo leto zapo-
red viceprvakinje Slovenije. Med 
prejemniki priznanj naj omenim 
πe vrsto let najboljπa kegljaËa na 
svetu Mariko Kardinar in Borisa 
Urbanca.

Podelili so tudi plakete za 
uspehe na nedavno konËanem 
svetovnem ekipnem prvenstvu 
v Sarajevu v Ëlanski in U-18 
konkurenci. Slovenski kegljaËi 
so namreË dosegli zgodovinski 
uspeh. Dekleta U18 so bila sre-
brna, fantje U18 pa bronasti, obe 
Ëlanski ekipi - tako æenska kot 
moπka sta odliËni tretji na svetu. 
V teh medaljah pa je tudi kam-
niπki prispevek, saj je bil trener 
fantov U18 Aleπ Prosen, trener 
kamniπkih mlajπih selekcij. 

Besedilo in foto:  
SA©A MEJA»

Kolesarska sezona je na vrhun-
cu, ceste so polne kolesarjev in 
tudi kamniπka runda s Hempi-
jem je zaæivela. Med 20 in 25 
kolesarjev, med njimi tudi nekaj 
kolesark, vsak torek popoldan 
dojema bistvo kolesarskega uæit-
ka. V ospredju ni tekmovalnost 
in brezglavo drvenje, paË pa var-
no in sproπËeno vrtenje pedal, 
Ëeprav se v klanec na ©enturπko 
goro nekateri tudi radi pome-
rijo. Dogovorili smo se namreË 
za stalno traso Kamnik-Radom-
lje-Mengeπ-Utik-Vodice-Smled-
nik-Voklo-©enËur-Cerklje-vzpon 
na ©enturπko goro ter spust Ëez 
Sidraæ nazaj v Kamnik. 

Pod skrbnim Andrejevim vod-
stvom si iz runde v rundo nabi-
ramo izkuπnje voænje v skupini, 
pravilnega poloæaja na kolesu, 
Ëim boljπega izkoristka moËi, 
skupaj pa smo se pod okriljem 
njegovega druπtva Protim udele-
æili kolesarjenja po krajih obËine 
Domæale in Krekovega memoria-
la na Jezersko. Tudi tiste s trek- 
ing kolesi, ki so priπli le ≈ma-
lo pogledat« na naπo rundo, je 
Andrej tako navduπil za cestno 

Ko kolesarjenje postane uæitek

kolesarstvo, da danes æe zagnano 
vrtijo pedale specialk. 

Kot πportni direktor Kontinen-
talne kolesarske ekipe Radenska 
in svetovalec pri nakupu cestnih 
koles in opreme pri podjetju A2U 
bikes je Andrej Hauptman pravi 
naslov za marsikatero vpraπanje 
v zvezi s kolesarjenjem. Nekaj 
njegovih napotkov, ki smo jih 
sliπali in osvojili na kolesarskih 
sreËanjih, prinaπamo tudi vam, da 
bodo trenutki na kolesu prijetni, 
predvsem pa varni.

Za zaËetek velja, da moramo 
realno oceniti svoje sposobnosti 
in prvih nekaj treningov narediti 
z laæjo intenzivnostjo na krajπih 
razdaljah. Na teh treningih se 
tudi opazujemo, Ëe nam odgo-
varja nastavitev pozicije, to je 
viπina sedeæa in krmila. Seveda je 
na zaËetku sezone obvezen ser-
vis kolesa pri za to usposobljenih 
≈strokovnjakih«, prav tako med 
sezono, Ëe prekolesarimo nekaj 
tisoË kilometrov. S servisom ko-
lesa namreË prepreËimo okvare 
na materialu ali odpravimo po-
manjkljivosti, ki lahko povzroËijo 
nevπeËnosti. Na kolesu se mora-

Zasluæni slovenski kegljaËi in kegljaËice  
na kamniπkem kegljiπËu

mo poËutiti udobno in predvsem 
varno. Zanesljivo kolo je osnova 
dobrega treninga in uæitka v voæ- 
nji. Kolesarji imajo na izbiro 
πiroko ponudbo koles razliËnih 
znamk z razliËnimi tipi opreme. 
Trend so vsekakor cestna kolesa, 
ki so laæja in hitrejπa in za voæ- 
njo po asfaltnih povrπinah naj-
bolj primerna. 

Seveda mora biti kolesar na 
cesti vselej pozoren udeleæenec v 
prometu in opazovati dogajanja 
okrog sebe, tudi malo dlje od 
svojega krmila. 

Uporaba Ëelade je obvezna 
in predstavlja æivljenjsko najbolj 
pomemben del opreme. Sodobne 
Ëelade so lahke in zraËne, zato 
izgovori nekaterih ≈legend«, ki πe 
vedno kolesarijo z vetrom v la-
seh, da jim je pod Ëelado vroËe, 
ne zdræijo veË. 

Kot razlaga Hempi, popolna 
oprema kolesarja poleg Ëelade 
vkljuËuje udoben kolesarski dres 
iz kvalitetnih materialov, kolesar-
ske Ëevlje, oËala za zaπËito pred 
soncem in insekti, rokavice za bo-
ljπi oprijem in zaπËito ob more-
bitnem padcu, torbico z rezervno 

zraËnico in osnovnim rezervnim 
orodjem ter pumpo, Ëe ne æeli-
mo peπaËiti do doma ali iskati 
prevoz v primeru ≈defekta«. Prav 
pride tudi anorak, sploh v teh 
muhastih, nevihtnih dneh, ko nas 
lahko iznenada preseneti nevihta. 
Ne smemo pozabiti na tekoËino 
∑ bidon ali dva vode ali izoto-
niËnega napitka, da ne pride do 
dehidracije, πe posebej v poletnih 
dneh. V primeru veËurnega kole-
sarjenja so skoraj obvezne ener-
getske tablice, suho sadje ali kaj 
podobnega, kar nam da potrebno 
energijo za nove kilometre.

Kolesarjenje je danes najbolj 
razπirjena oblika πporta ali rekre-
acije. Kot sem prebrala na enem 
izmed kolesarskih forumov, daje 
kolesarjenje obËutek zmagoslavja 
nad gibanjem. Od vseh posebno-
sti tega πporta je najbolj izrazit 
obËutek ≈bratovπËine«, ko kole-
sar obËuti, da pripada neki po-
sebni, povezani skupini ljudi. Do-
kaz za to so vse bolj mnoæiËno 
obiskani kolesarski maratoni in 
organizirane runde, nenazadnje 
tudi kamniπka s Hempijem.

SA©A MEJA»

Ljubitelji cestnega kolesarstva s kamniπko-domæalskega konca se dobivamo na rundi s Hempijem ob torkih ob 17. uri pred Sitar Pneumatic 
centrom na kamniπki obvoznici. ©e vedno se nam lahko pridruæite in to brez skrbi, da bi bili preveË ali preslabo pripravljeni, naπa druπËina je 
namreË pisana in predvsem zna uæivati med kolesarjenjem.

Zasluæni kegljaËi in kegljaËice so v Kamniku prejeli priznanja Kegljaπke zveze Slovenije, med njimi je 
Zdravko ©trukelj (v sredini zadaj), Ëlan KK Kamnik.

O velikem pomenu rekre-
ativnega in tekmovalnega 
πporta sta spregovorila 
mag. Julijana Bizjak Mla-
kar, podæupanja obËine 
Kamnik in Miroslav Ce-
rar, ambasador Slovenije 
za πport, strpnost in fair 
play. Vrh slovenskega keg-
ljaπkega πporta v Kamniku 
je pozdravil leon Pirman, 
predsednik Kegljaπkega 
kluba Kamnik.

KRALJEVO ZNAMENJE 
- KRIÆ STOJI

Raj pod Triglavom krasi na stotine cerkvic, kapelic in znamenj ter kriæev 
in v nedeljo, 29. Velikega travna, se jim je pridruæil πe eden. Na ≈hribËku«, 
kakor domaËini imenujejo griË nasproti cerkve sv. Martina v ©martnem, 
stoji v zahvalo za Ëudeæ preæivetja po teæki prometni nesreËi. Ob drugi ob-
letnici dogodka, ki je spremenil njegovo æivljenje, je Tone Rajsar v zahvalo 
za æivljenje postavil kriæ na mestu, kjer je v ozadju Ëudovita panorama 
narave s kuliso Kamniπkih planin in Menine planine. 

Tone Rajsar je po-
znan kot Ëlovek izredne 
skromnosti in izredne 
delavnosti in kljub temu, 
da nima akademske ti-
tule, je kot predsednik 
KS ©martno, obËinski 
svetnik obËine Kamnik 
pustil nepozabne sledi v 
kraju in celotni Tuhinjski 
dolini (park in simpozij 
Franca Paglavca, doprs-
ni kip Francu Balohu, 
misijonski kriæ, ureditev 
sv. Miklavæa, koliko ki-
lometrov asfalta, vodo-
voda in telefona pa ve 
samo On, ki ptice pod 
nebom æivi).

O Tonetovi priljubljenosti med ljudmi priËa tudi mnoæica zbranih ljudi, 
krajanov , prijateljev ob slovesni blagoslovitvi kriæa, ki ga je opravil mag. 
Simon Lorber, æupnik v ©martnem, ob izbrani pesmi meπanega pevskega 
zbora ©martno in »eπnjic. 

Res je malo ljudi, ki imajo kar dva rojstna dneva in tudi po neljubih 
dogodkih ostanejo delovni in aktivni ter se te sreËe zavedajo in znajo 
reËi HVALA.
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Med poznavalci πporta v Kamniku, pa tudi 
po Sloveniji, priimek VrtaËiË æe nekaj let zve-
ni zelo znano. Prva je opozorila nase 17-letna 
Nina, veËkratna dræavna prvakinja v tekih in 
mladinska atletska dræavna reprezentantka. 
Po njenih stopinjah gre tudi mlajπa sestra 
Tjaπa. 11-letnica se tretje leto ukvarja s tri-
atlonom in je v svoji kategoriji æe osvojila 
naslov najboljπe v Sloveniji. Dekleti imata 
πportni zgled v druæini in ga dajeta starπem 
tudi sami - oËe Tomaæ se je tako v srednjih letih aktivno vkljuËil v rekreativno 
sekcijo triatlonskega kamniπkega kluba Trisport, mama Nataπa pa je med 
najvztrajnejπimi ≈osvajalkami« Sv. Primoæa in se lahko pohvali z veË kot 100 
vzponi vsako leto. VeË kot oËitno je, da vlada pri VrtaËiËevih πportni duh. 

Kako se je zaËela vajina πportna pot?
Nina: V πoli sem se dobro uvrπËala na krosih in æelela sem si, da bi se resneje 

lotila treningov. Trenerja smo naπli v prof. Mateju Juhartu in pristala sem 
v njegovi ekipi Atletskega kluba Olimpija, kjer 
treniram æe sedmo leto.

Tjaπa: Tudi meni je πlo dobro na πolskih tekih. 
Potem me je prijateljica Gaja povabila na vadbo 
v triatlonski klub in tam mi je bilo takoj vπeË, zato 
sem se tudi sama pridruæila Trisportu.

Kaj vama je najbolj vπeË pri πportu?
Nina: Zmage! (smeh). Sprostim se, odmislim 

druge obveznosti, uæivam v dobri druæbi in v tem, 
da dosegam zastavljene cilje. Dodatna motivaci-
ja pa so tudi potovanja, ki pridejo s tekmami in 
pripravami.

Tjaπa: Rada tekmujem, pa tudi triatlonski tre-
ningi so zelo zabavni.

Morda bi se komu zdel vajin urnik zelo na-
poren in dolg. Kaj bi odgovorili?

Nina: »e si discipliniran in si znaπ organizirati 
dan, ni teæav. Sama æe dolgo treniram v Ljubljani 
in ob tem obiskujem gimnazijo Beæigrad, obËasno 
pomagam tudi pri streæbi v naπi slaπËiËarni, am-
pak skupaj vedno pazimo na to, da imam tudi 
kaj prostega Ëasa in ne dobim obËutka, da delam 
kaj na silo. 

Tjaπa: Treniramo tri- ali πtirikrat na teden, Ëasa 
za πolo in za prijateljice imam dovolj. Z Nino se 
lahko tudi pohvaliva, da sva v πoli obe odliËnja-
kinji.

Imata kakπno vzornico?
Nina: Nikoli nisem imela vzornic v svetu πporta, 

osebnostno pa sem vedno sledila vrednotam, ki 
sta nama jih kot zgled dala starπa.

Tjaπa: Ko sem zaËenjala, sem si æelela, da bi 
mi uspelo tako kot Nini in da bi bila tako do-
bra na tekmah in v πoli. V tekih je seveda πe ne 
morem ujeti, mislim pa, da jo lahko premagam 
v plavanju.

Kaj si æelita doseËi v πportu?
Nina: Moja teta, prijateljica in zaupnica Simona 

je æe pred leti ≈doloËila«, da bom tekmovala na 
olimpijskih igrah. Tako daleË πe nisem, a Ëe bi 
se druæinska πala, da bom morala druæino peljati 
leta 2016 v Rio de Janeiro na svoj olimpijski krst, 
uresniËila, ne bi imela niË proti. Seveda pa je do 
tam πe zelo dolga pot.

Tjaπa: Za zdaj πe nimam visokih ciljev. Treni-
ram, ker v tem uæivam in se zabavam. »e bom 
uspeπna in me bo triatlon πe naprej veselil, pa si 
bom postavila πe kak cilj.

Kaj najraje poËneta v prostem Ëasu?
Nina: SproπËam se v druæbi fanta in prijateljic, ob tem pa moram javno po-

vedati, da mi nekaj Ëasa vzamejo tudi skrajno zoprna gospodinjska opravila 
doma (smeh).

Tjaπa: Najraje se igram s prijateljicami ali se sprehajam z naπim kuækom. 
Rada berem, moja najljubπa knjiga ta hip je zbirka Ljubezen in skrivnost. Pri 
gospodinjskih opravilih pa se kar strinjam z Nino, Ëeprav za zdaj zadolæitev 
πe nimam toliko kot ona.

Ali je res, da so πportnice bolj priljubljene pri fantih?
Nina: Zelo odvisno od tipa fantov. Tudi moj fant je πportnik in ker pozna 

obveznosti, ki pridejo s tem, je seveda πe bolj razumevajoË. 
Tjaπa: Mislim, da je to res. Ampak vËasih s fanti tekmujem in jih tudi pre-

magujem, zato tisti najbræ niso prav zaljubljeni vame.
ZakljuËimo s sporoËilom za vrstnike in druge bralce: kaj je najpomembneje 

za uspeh - v πportu ali na drugih podroËjih?
Nina in Tjaπa: Vedno moraπ imeti motiv, nikoli ne smeπ delati neËesa, kar te 

ne privlaËi in ne veseli. Dokler uæivaπ in imaπ cilje, ti lahko uspe.

Plavalci ekipe CALCIT swimm-
ing smo se letos prviË odpravili 
na enotedenske priprave v Prek-
murje. Kmalu smo ugotovili, da 
tamkajπnje domaËe okolje nudi 
zelo kakovostne pogoje za tre-
ning in za prosti Ëas. Priprave, 
ki se jih je udeleæilo 29 plavalk 
in plavalcev iz vseh πtirih skupin 
tekmovalnega programa CALCIT 
swimming, so poleg treninga v 
vodi in na suhem namenjene 
druæenju med plavalci iz vseh 
skupin, ker se zaradi razliËnih 
lokacij treninga med letom ne 
vidijo pogosto. Prav zanimivo 
je, kako najmlajπi najdejo svo-
je zaveznike med starejπimi in 
jim navkljub velikem spoπtova-
nju vËasih tudi malo ponagajajo. 
Kljub malo bolj kislem vremenu 
in bojazni, da bo voda in ozraËje 
premrzlo, so se razmere izkazale 
za zelo primerne. Zavedati se je 
treba, da skoraj osem mesecev 
naπi plavalci plavajo v pokritih 
bazenih in nekaj manj kot tri 
mesece na odprtih bazenih. Te 
priprave pa so namenjene laæje-
mu prestopu na odprta bazena 
na Iliriji v Ljubljani v maju in 
na poletno kopaliπËe pod Skalco 
v Kamniku v juniju. Seveda pa 
so tisti najbolj zmrznjeni komaj 
Ëakali konec treninga in obljub-
ljeno namakanje v termalnem 
bazenu z malo veË stopinjami. 
Poleg dopoldanskih in popol-
danskih treningov v vodi in suhi 
vadbi je imela vsaka skupina na 
dnevnem urniku tudi predavanja, 
video analize svojega plavanja in 
podobno. 

Kakπno je bilo delo preko 
zimskih mesecev, so pokazale æe 
majske in junijske tekme. Na 36. 
mednarodnem pokalu Ljubljane 
je posebej izstopala Kristina Ur-
πiË, ki je kar πestkrat popravila 
svoj osebni rekord v razliËnih 

Æe nekaj let se triatlonci treh deæel (Slovenije, 
Avstrijske Koroπke in Furlanije Julijske krajine) 
sreËujejo na tekmah za Triatlonski pokal Alpe 
Adria. Namen pokala je zdruæevanje tako pro-
fesionalcev kot rekreativcev vseh starosti. Prva 
letoπnja tekma je bila na avstrijskem Vrbskem 
jezeru. Najmlajπi tekmovalci so se pomerili v ak-
vatlonu, ostali v triatlonu (Sprint triatlonu in Super 
sprint triatlonu). 

Na stopniËke v svoji 
kategoriji so stopili 
tekmovalci TK TRI-
S P O R T  A L P R E M 
kluba:
1. mesto: Matevæ Plan-
ko in Gaja Perko;
2. mesto: Manca Ma-
radin, Neæa Mohar 
Gradiπek, Nejc Flis in 
Jan ©krjanc;
3. mesto: Tara Man-
diË, Domen Bojanc in 
Teo Flis.

V Super sprint tri-
atlonu je v svoji ka-
tegoriji zmagala Kri-
stina UrπiË. V skupni 
razvrstitvi (moπki in 
æenske) je bila odli-
Ëna druga.

V Sprint triatlonu 

MATEJA ©IMIC 
TRETJA NA TEKMI 
EVROPSKEGA PO-
KALA: V Brasschaatu 
v Belgiji je z odliËnim 
plavanjem, najboljπo 
voænjo na kolesu in 
na koncu tretjim Ëa-
som na teku osvojila 
tretje mesto. Iskrene 
Ëestitke za nov uspeh, 
ki zanesljivo ni zadnji 
v tej sezoni.

TRIATLONSKI POKAL TREH DEÆEL

Gaja Perko in Jan ©krjanc 
v ciljnem πprintu.

je v kategoriji mladink zmagala Katarina Ogrin, 
njeni kolegici Maruπa Klemenc in Liza UrπiË sta 
se uvrstili na drugo in tretje mesto. Pri mladin-
cih sta prvo in drugo mesto zasedla Jan Lipovπek 
in Leon Obreza. Drugi v kategoriji mladinci II je 
bil Simon Koæelj. V kategoriji veteranov je zmagal 
Miro Kregar.

V moËni konkurenci, so vidna mesta zasedli tudi 
ostali najmlajπi tekmovalci in tudi nekateri iz kro-
gov Trisportovih rekreativcev. Tu naj posebej ome-
nimo odliËen rezultat (19. mesto absolutno) trenerja 
Grega Zoreta.

In ne pozabite na Triatlon Kamnik, ki bo po-
tekal v Kamniku 3. julija 2011. VeË informacij o 
tekmovanjih, rezultatih in delovanju kluba najdete 
na www.trisport-klub.si. ROMANA CAPUDER

KAMNI©KI PLAVALCI AKTIVNI IN USPE©NI 
V POMLADANSKIH MESECIH

disciplinah, dvakrat plavala z re-
zultatom veË kot 570 toËk in se 
v disciplini 50m prsno uvrstila v 
finale, Rok Limoni z enim tret-
jim mestom in Matic MaËek z 
dvema tretjima mestoma.

Prvi vikend v juniju so mlaj-
πi tekmovalci sodelovali na 40. 
Lilegovem memorialu v novem 
bazenu v Brestanici. Jaka Podjed 
je za las zgreπil tretje mesto v 
disciplini 100m prsno, kljub temu 
pa je izboljπal svoj osebni rekord. 
Za uspeπen nastop in uvrstitev v 
deseterico velja pohvaliti πe Laro 
Seretin in Andraæa PtiËarja. Sta-

ODLI»NI PRI ©PORTU 
IN V ©OLI

rejπi pa so tekmovali na Odprtem 
mednarodnem prvenstvu Slovenije 
v Kranju, ki je veljal za zadnje 
tekmovanje pred letoπnjim sveto-
vnim prvenstvom v dolgih bazenih 
v ©anghaju na Kitajskem. Temu 
primerna je bila tudi udeleæba, 
saj so se poleg kompletne sloven-
ske A reprezentance tekmovanja 
udeleæili tudi πtevilni tuji repre-
zentanti, ki so πe lovili normo za 
letoπnje najveËje plavalno tekmo-
vanje. Forma naπih tekmovalcev 
je bila dobro tempirana, saj so 
prav vsi izboljπevali svoje osebne 
rekorde. Posebej pa gre pohvaliti 

Adama Zupana s tremi uvrstitva-
mi v finale in Æana ©penko, ki se 
je v finale uvrstil enkrat.

ZaËetek junija pa je za vse 
kamniπke plavalce tudi poln 
priËakovanj, saj bo vrata odprl 
poletni bazen Pod skalco. Tako 
bomo konËno lahko trenirali in 
tekmovali tudi na domaËem ba-
zenu. Kot vsako leto, pa bomo 
po zakljuËku πole ponovno orga-
nizirali tri termine dvotedenskih 
plavalnih teËajev pod strokovnim 
vodstvom. VeË na www.plavalni 
klub-kamnik.si.

VLADO VU»KO

NINA

TJA©A
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ODPIRA SVOJA VRATA

V soboto, 11.6. 2011
prvi dan je vstop prost

Odprto vsak dan

med 10:00 in 18:00

sobota, nedelja in prazniki

med 10:00 in 19:00

Voda je ogrevana na 26°C

Gostinska ponudba

Urejena okolica bazena
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*Bazen bo obratoval od 11.6. do 31. 8.2011
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Sebastjan Zarnik, Gaπper Bregar 
in Domen Zupan iz KGT Papeæ 
v reprezentanci za svetovno 
prvenstvo v gorskih tekih v Albaniji 

Na 1. gorskem teku Domæale 2011, ki je πtel kot izbirna tekma za sveto-
vno prvenstvo, so se v hudi konkurenci kar trije Ëlani KGT Papeæ uvrstili 
v reprezentanco. TehniËno zahtevno in razgibano progo gor - dol (trije 
veliki krogi - dolæina kroga 4 km) je med Ëlani prvi pretekel Mitja Kosovelj 
(47:00), sledil mu je Sebastjan Zarnik (48:59), tretje uvrπËeni je bil Gaπper 
Bregar (49:28). Oba bosta septembra zastopala Slovenijo na svetovnem 
prvenstvu v gorskih tekih v Albaniji. Tudi Domen Zupan, dræavni podprvak 
pri mladincih, je dva velika kroga (8 km) pretekel v Ëasu 33:47 in se uvrstil 
v mladinsko reprezentanco. 

Vsi trije pa bodo svojo formo in vzdræljivost dokazali tudi na 13. gor-
skem teku na Grintovec v juliju. 

Dræimo pesti za naπe fante!                  MIRA PAPEÆ 

Anæe BoæiË, reprezentant Slovenije 
na mednarodni tekmi za mlade 

Od leve proti desni stojijo: Mirko JanjatoviË, Klemen Triler, Aljaæ Bo-
æiË, Anæe BoæiË (vsi KGT Papeæ)

Izjemen mesec maj, ko so Calci-
tove ekipe osvojile kar dva naslova 
dæavnih prvakov, se je sicer konËal 
s porazom mini odbojkaric v ve-
likem finalu dræavnega prvenstva 

V soboto, 28. maja, je ob 
vznoæju ©umberka potekala 2. 
tekma za Pokal Slovenije v gor-
skih tekih, ki je bila dræavno pr-
venstvo in izbirna tekma za sve-
tovno prvenstvo. Proga gor-dol 
je potekala po urejenih gozdnih 
poteh in delno po trim stezi. Te-
kaËi so tekli v sedmih razliËnih 
kategorijah, med njimi lepo πte-
vilo tekaËev KGT Papeæ. 

V kategoriji mlajπe deklice 
in deËki (1 mali krog-1km) sta 

v Miklavæu, vseeno pa je to πe en 
velik uspeh mladih kamniπkih ekip. 
KamniËanke so v polfinalu brez 
teæav premagale ekipo Prevalj, v 
velikem finalu pa so v izrednem 

vzduπju, ki so ga pripravili domaËi 
in Calcitovi navijaËi, klonile pro-
ti domaËi ekipi Formisa z 2:1. V 
Calcit Volleyballu z rezultati doka-
zujejo, da imajo trenutno najboljπi 

trenerski team v Sloveniji. Za Cal-
cit volleyball so pod taktirko Bar-
bare Novak nastopile: Eva PogaËar, 
Tajda Kladnik, Neæa Ladinik, Æana 
Drolc, Anja Hribar, Maruπa Petek, 
Veronika Beznik, Lara MujanoviË, 
Klara Flerin, Æiva ©ubelj, Zala 
©poljariË, Eva Koroπec in Lucijana 
KraljeviË, pomoËnica Barbare pa je 
bila Æiva Cof.

Prve kamniπke prvake v mla-
dih kategorijah, ekipo deËkov v 
mini odbojki, je prejπnji teden 
sprejel tudi kamniπki Æupan Mar-
jan ©arec, ki je mlade odbojkarje 
pohvalil in jim zaæelel πe mnogo 
πportnih uspehov, saj so prav 
uspeπni kamniπki πportniki pravi 
ambasadorji naπe obËine. Na kon-
cu jim je izroËil tudi darilo, igro 
paintball v Kamniπki Bistrici, ki so 
se ga najmlajπi kamniπki odbojkarji 
izjemno razveselili.

V vodstvu kluba pa se πe vedno 
trudijo sestaviti Ëlanski ekipi za 
naslednjo sezono. Medtem, ko je 
moπka ekipa praktiËno æe znana 
v celoti in bo naslednje leto zopet 
≈slovenska«, Ëe ne bo priπlo do ka-
kπnih nepredvidljivih dogodkov, pa 
je æenska ekipa πe v nastajanju. Na 
preizkuπnji se je predstavilo kar 
nekaj igralk, tudi tujk, ki so zelo 
zanimive za Calcit Volleyball, ki si 
æeli zopet napasti naslov dræavnih 
prvakinj. Obe ekipi bosta s trenin-
gi zakljuËili konec meseca junija.

Sicer pa se odbojkarsko dogaja-
nje sedaj seli na igriπËa v odbojki 
na mivki, ki bo 17. julija gostila 
tudi Dræavno prvenstvo v kate-
goriji do 23 let. Æensko tekmo-
vanje se bo odvijalo tudi pri O© 
Stranje. CICO1.

ZA KONEC SEZONE V VITRINAH 
CALCIT VOLLEYBALLA ©E SREBRO

ponovno suvereno zmagala Ana 
MiloviÊ (6:15) in Klemen Golob 
(6:02) ter dosegla naziv dræavne-
ga prvaka. Dræavni podprvak je 
bil Rok Suπnik, od 6. - 8. mesta 
so si sledili Luka UraniË, Matej 
©lebir, Miha Oraæem. Iris KreË je 
bila πesta, Tjaπa »iroviÊ pa sed-
ma, med deËki pa Uroπ »iroviÊ 
tudi sedmi. Pri starejπih deklicah 
(3 km) sta odliËno drugo in tret-
je mesto pritekli sestri Karmen 
in Suzana Orehek. Tudi pri sta-

rejπih deËkih je bronasta medalja 
pripadla Aljaæu BoæiËu, Matevæ 
©krtiË je bil osmi. Pri mladincih 
(8 km) si je srebrno medaljo pri-
tekel Domen Zupan, 

Od 5. ∑ 7. mesta so si sledili 
Matic Slabe (padec), Anæe BoæiË, 
Aljaæ Koæuh, deveti je bil Denis 
MiliÊ (poπkodba). 

V hudi Ëlanski konkurenci (12 
km) je naslov dræavnega podpr-
vaka pripadel Sebastjanu Zarniku, 

bron pa je pritekel Gaπper Bregar. 
Od 8. -10. mesta so si sledili Uroπ 
Tomec, Gregor Mlakar, Andraæ 
Tuπek. Pri Ëlanicah je bila Ela To-
nin Mali sedma. Pri mlajπih vete-
ranih je bronasto medaljo osvojil 
Metod Bregar, Izidor BerËiË je bil 
peti. Pri starejπih veteranih je 1. 
mesto osvojil Bojan Kemperl. 

Vsem iskreno Ëestitamo!
MIRA PAPEÆ

foto MIRAN ©KRTI»

Ana MiloviÊ in Klemen Golob 
sta dræavna prvaka na  
prvenstvu gor-dol v Domæalah

Kolesarji Calcit Bike Team-a 
uspeπno nadaljujejo s tekmami 
italijanskega pokala v krosu. Pre-
tekli vikend so kronali z drugim 
in dvema tretjima mestoma, kraj 
Alpagno v BeneËiji pa bo zago-
tovo ostal v lepem spominu Roku 
Koroπcu, Tini Perπe in Petru Zu-
panËiËu.

Deæ in blato sta poskrbela, da 
so bili pogoji na progi kar se 
da zahtevni. Tekmovalni dan je 
zaËel Peter, ki je πtartal iz za-
dnjega mesta, vendar je uspel æe 
v πtartnem vzponu in spustu, ki 
je sledil, prehiteti nekaj tekmo-
valcev. Peter je kljub razmoËeni 
progi odliËno nadaljeval, suvere-
no odpeljal spuste ter na koncu, 
kljub padcu v zadnji polovici 
dirke, tekmo konËal na odliËnem 
drugem mestu. V primeru boljπe 
πtartne pozicije bi bila dosegljiva 
tudi zmaga, saj je Petra od prve-
ga mesta loËilo borih 34 sekund. 

Sledil je πtart kategorij pod 19 
let. Rok Koroπec je tekmo zaËel 
dobro, iz kroga v krog le πe pri-

dobival na mestih, na koncu pa 
zasedel odliËno tretje mesto. Za-
dnje odliËje za Calcit je v itali-
janskem Chies d‘ Alpago priborila 
Tina, ki je tekmo odpeljala rutin-
sko, brez nepotrebnega tveganja, 
vendar konstantno in zanesljivo, 
kar ji je na koncu prineslo tretje 
mesto.

Calcitove vrste sta v kategoriji 
U19 zastopala πe Luka Vrankar 
in Saπo Trebuπak. Saπo je zaËel 
odliËno in bil po prvem krogu 
okoli 10. mesta, nato pa na teh-
niËno zahtevnem spustu nerodno 
padel in nadaljeval slabπe. Luka 
Vrankar je odpeljal konstantno, 
brez veËjega tveganja in brez 
padcev, tekmo pa zakljuËil na 16. 
mestu.

Uspeπen povratek 
Boπtjana Hribovπka  
med elito.

Po petmeseËni odsotnosti s 
kolesa zaradi poπkodbe kole-
na je Boπtjan Hribovπek konec 

marca ponovno zaËel s 
treningi, v aprilu   pa 
æe odpeljal prvi dve tek-
mi slovenskega pokala v 
krosu. OdliËna rezultata, 
prvo in drugo mesto v 
kategoriji amaterji, sta 
nakazovala uspeπen pov-
ratek. Boπtjan je æe na-
slednji mesec prestopil 
v najmoËnejπo, Ëlansko 
kategorijo ter na tekmi 
v Vodicah na Hrvaπkem 
kljub malce smole za-
sedel odliËno 4. mesto. 
≈Kljub poËeni zraËnici v 
predzadnjem krogu sem bil 
na koncu Ëetrti. Vesel sem, 
da po poπkodbi spet lahko 
treniram in tekmujem, v 
nadaljevanju sezone pa me 
Ëaka πe veliko trdega dela, 
saj si æelim dobre uvrstitve 
na dræavnem prvenstvu«, 
je prvo letoπnjo tekmo 
med elito in naËrte za 
nadaljevanje sezone po-
komentiral Boπtjan. 

Calcitovci minuli vikend trikrat na stopniËkah

Boπtjan Hribovπek se uspeπno vraËa med 
Elitne tekmovalce.

Domen Zupan se je z odliËnim tekom uvrstil v mladinsko reprezentanco 
za svetovno prvenstvo v gorskih tekih.

Reprezentanta Sebastjan Zarnik in Gaπper Bregar (KGT Papeæ) na 
zmagovalnih stopniËkah.  

Na izbirni tekmi na 1. gorskem teku na ©umberku se je Anæe BoæiË uvr-
stil v reprezentanco Slovenije za nastop na mednarodni tekmi za mlade, ki 
bo 25. junija v Gorenji vasi. Tekma je bila izredno uspeπna za oba BoæiËeva 
fanta, saj je Aljaæ stal na zmagovalnih stopnicah kot tretjeuvrπËeni med 
starejπimi deËki. 

Dan po teku na ©umberk so brata BoæiË, njun trener Klemen Triler in 
Mirko JanjatoviË odtekli πe tek v Avstriji (ekstremna strmina, podobna 
Grintovcu, le krajπa - 4,5 km, 943 v.m. ). V Ëudovitem vremenu sta BoæiËe-
va presegla samega sebe in dosegla drugo mesto vsak v svoji kategoriji. 
Anæe je bil med 155 tekmovalci absolutno 48., Aljaæ pa 69. Klemen Triler 
je bil odliËni Ëetrti absolutno (3. mesto v kategoriji) in Mirko JanjatoviË 
absolutno 18. in 5. v svoji kategoriji. 

»estitamo vsem in æelimo uspehov πe naprej!                MIRA PAPEÆ
foto MIRAN ©KRTI»

Mlada KamniËanka Patricija CrnkoviË, uËenka 8. razreda O© Toma Brej-
ca, je na Evropskem prvenstvu v Novem Sadu, ki je potekalo med 1. in 
3. junijem, sodelovalo pa je kar 13 evropskih dræav, osvojila bronasto 
medaljo v kategoriji modern solo mladinke s toËko Gravity - koreografija 
Kjara StariË.

Patricija je Ëlanica PD Kazina in Ëlanica Plesne zveze Slovenije. 

©esti vzpon na Veliko planino
Tradicionalna prireditev TuristiËnega druπtva Tuhinjska dolina 

pod naslovom Vzpon z gorskimi kolesi, bo v soboto, 18. junija. 
Start letoπnjega 6. vzpona na 28-kilometrski progi s 1500 metri 
viπinske razlike bo ob 10. uri izpred Term Snovik. 

Mali vzpon na 10-kilometrski progi Terme Snovik ∑ Osredkar 
∑ Poljana -»rnivec z viπinsko razliko 800 metrov bo ob 11. uri. 

Otroπka tekma okrog Term Snovik (2 km) in varna spretnost-
na voænja v okviru projekta CYCLO pa bo ob 11.30.

V petek, 17. junija, ob 16. uri bo po progi sobotnega vzpona 
na Veliko planino krenil Ëlan KGT Papeæ Uroπ Tomec. 

A. Æ.

Veselje dræavnih prvakov in podprvaka

Iz odbojkarskih vrst
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Med mnogimi druπtvenimi aktivnostmi je zelo prizadevna tudi 
Strelska druæina, ki uspeπno deluje æe 20. leto. Na Ëelu je dobra 
organizatorka in strelka z zraËno puπko Marija Podgornik, ki je to 
dolænost prevzela po smrti Franca Kereca.

Strelska druæina deluje na streliπËu nad kegljiπËem na Cankarjevi 
ulici v Kamniku. Redno in zavzeto tedensko vadijo, kar jim prinaπa 
odliËne rezultate na tekmovanjih gorenjske regije, veËkrat tudi prva 
in druga mesta. Organizirali so veË pokrajinskih tekmovanj Gorenj-
ske, leta 2008 pa tudi dræavno prvenstvo.

V zaËetku aprila letos je strelska druæina pripravila Pokrajinsko 
tekmovanje za Gorenjsko. Tekmovale so 4 æenske ekipe (©kofja Loka, 
Jesenice, TræiË, Kamnik) in 9 moπkih ekip (©kofja Loka, Jesenice, Dovje 
- Mojstrana, Trzin, TræiË, Bohinjska Bistrica, Naklo, Radovljica, Kam-
nik). Najbolje so se izkazali strelke in strelci iz DU ©kofja Loka.

Pogoji za delo kamniπke strelske druæine so ugodni, zato so v nji-
hovih vrstah dobrodoπli vsi, ki jih veseli streljanje z zraËno puπko. S 
tem bi πe okrepili to πportno zvrst in ohranjali dosedanji visok nivo, 
meni Marija Podgornik.

STANE SIM©I»

KegljaËice Eta Kamnik so po-
novile lanski uspeh in bile zopet 
druge v dræavni ligi. Zaostale so 
le za igralkami Celja, ki so ne-
premagljive ne le v Sloveniji, am-
pak tudi v Evropi. Naπa dekleta 
pa so v Sloveniji takoj za njimi. 
Tako bodo tudi letos nastopile 
v evropskem pokalu, Ëe bodo 
finanËne zmoænosti, pa tudi v 
ligi prvakov. Letos bo Evro po-
kal v Italiji v Tirolskem mestu 
Bolzano. 

Za ekipo Eta so pod vodstvom 
trenerja Zdravka ©truklja na-
stopile: Irena Koprivc, Lidija 
Pirman, Simona Hren, Silvana 
Belcijan, Tadeja Kokalj, Ivka Nar- 
doni, Majda Luæar, Boæa Habat, 
Joæi ©uπtar in πe kadetinja Anja 
Rutar. Pred zaËetkom drugega 
dela dræavnega prvenstva je Boæa 
Habat prestala zahtevno operacijo 
kolena. »aka jo πest meseËna tera-
pija, upamo in æelimo, da se vrne 
æe v zaËetku naslednje sezone. 
Lestvica 2010-11
1. Lanteks Celje 18 18 0 0 36
2. Eta 18 12 1 5 25
3. Brest 18 12 0 6 24
4. Ljubelj 18 11 1 6 23
5. Proteus 18 8 1 9 17
6. Konstruktor 18 6 2 10 14
7. Adria 18 5 2 11 12
8. Bela krajina 18 5 0 13 10
9. Ljubljana 18 5 0 13 10
10. Miklavæ 18 4 1 13 9
Letos so bile Celjanke zopet dræav- 
ne prvakinje brez poraza. Naj-
boljπa v kamniπki ekipi je bila Ire-
na Koprivc s 551 podrtimi keglji. 
Takoj za njo so bile Lidija Pirman 
s 550, Ivka Nardoni s 547, Majda 
Luæar s 544 in Silvana Belcijan s 
543 podrtimi keglji.

Silvana Belcijan pa je postala 
πe v zakljuËku sezone dræavna 

KonËana je tudi ObËinska keg-
ljaπka liga. Po lanskoletni izkuπnji 
z razigravanjem smo letos sistem 
πe dopolnili in tekme so bile πe 
bolj zanimive in kvalitetne. Prvi 
πtirje po rednem delu so se uda-
rili za prvaka, zadnji πtirje pa za 
tistega, ki se je pomeril s peto 
ekipo za peto mesto. Tako so 

KegljaËice ETA Kamnik 
ponovno vice prvakinje

prvakinja med posameznicami. 
To je druga, takoj za ekipnim 
prvenstvom, najbolj cenjena 
lovorika v kegljaπkem πportu. 
Prva je bila æe v kvalifikacijah 
za dræavno prvenstvo, potem je 
premagovala svoje nasprotnice v 
prvem, drugem, tretjem in konË- 
no v finalu πe dræavno repre-
zentantko Brankico PavloviË. To 
je za naπ klub prvi posamezni 
Ëlanski dræavni prvak v æenski 
konkurenci. 

Igralci Calcita konËali na 
7. mestu

Moπka prva ekipa Calcit pa je 
konËala na 7. mestu. Po lansko-
letnem najveËjem uspehu v zgo-
dovini kluba v moπki konkuren-
ci, so se fantje æe pred zaËetkom 
tekmovalne sezone ubadali s po-
πkodbami. Æe pred pripravami 
si je Franci Grubar poπkodoval 
miπico in tako izpustil priprav-
ljalno obdobje. Tako smo πli v 
Split na Evropski pokal hendi-
kepirani, saj je bil naπ drugi naj-
boljπi igralec popolnoma nepri-
pravljen. Brez njega smo odigrali 
tudi par prvih kol v dræavni ligi. 
Da pa nesreËa ne poËiva, se je 
takoj po novem letu poπkodoval 
πe naπ najboljπi in tudi edini dræ-
avni reprezentant Marko Oman. 
Marko se je vrnil na kegljiπËe 
πele pred zakljuËkom lige. Za-
dnje kolo pa se je poπkodoval 
πe Slavko Zorman. Zaradi slabe 
forme in poπkodb je bil trener 
Franci Spruk v jesenskem dleu 
sezone primoran igrati kar z 12 
igralci. Tako bomo Ëim prej sku-
πali pozabiti to nesreËno sezo-
no, iz katere smo se tudi veliko 
nauËili. V Splitu, na evropskem 
tekmovanju, bi morali biti v for-

mi izpred dveh let, da bi se lah-
ko enakovredno kosali z drugimi 
ekipami iz Evrope. Vsaj πtirje 
od πestih bi morali preseËi 600 
podrtih kegljev in potem bi se 
lahko nadejali dobrega rezultata, 
kar pa mi nismo bili sposobni. 
Veseli pa nas, da se je proti kon-
cu sezone prvi ekipi pridruæil 
naπ najboljπi mlad igralec Peter 
Jantol. Z rezultati v zadnjih treh 
kolih se je utrdil v prvi ekipi 
tudi za naslednji sezono. Mi pa 
smo veseli in zadovoljni, da je 
veËletno delo trenerja mladih 
Aleπa Prosena obrodilo sadove. 
Za Petrom na vrata prve ekipe 
trkajo πe njegovi sotekmovalci.

Naj omenimo, da je Aleπ Prosen 
tudi trener kadetske dræavne re-
prezentance, ki je v mesecu maju 
osvojila v Sarajevu na svetovnem 
prvenstvu tretje mesto.

V naπi ekipi je bil v povpreË- 
ju zopet najboljπi in tudi drugi 
igralec v ligi Marko Oman s 612 
podrtimi keglji. Zdravko ©tukelj 
593, Franci Grubar je kljub po-
πkodbi imel povpreËje 577, sledili 
so mu Zoran Ilnikar s 564, Fran-

ci Kozjek s 560 in Matej Turk s 
551 podrtimi keglji. 
Lestvica
1. Konstruktor 18 15 0 3 30
2. Triglav 18 14 1 3 29
3. Ljubelj 18 9 1 8 19
4. Interokno 18 9 0 9 18
5. Novolit 18 8 2 8 18
6. Radenska 18 8 0 10 16
7. Calcit 18 7 2 9 16
8. Proteus 18 7 1 10 15
9. Sinet 18 6 1 11 13
10. Konjice 18 2 2 14 6

Medtem, ko se je prva ekipa 
ubadala s poπkodbami, pa sta 
naπi druga in tretja ekipa igra-
li zelo dobro. Druga ekipa pod 
vodstvom Slavka ©uπtarja je v 
drugi ligi zasedla tretje mesto 
in si priborila bronaste medalje. 
Tretja ekipa pa je v Ljubljanski 
ligi pod vodstvom Marjana Beleta 
prav tako osvojila tretje mesto. 
Tudi s to ekipo smo konkurirali 
za kvalifikacije za dræavno ligo. 
Skoraj bi nam uspelo in bi bil 
Calcit prvi klub, ki ima kar tri 
ekipe v dræavnih ligah. 

Kegljaπki klub Kamnik
Leon Pirman

Zarja elektronika obËinski prvak!
vse ekipe sodelovale v razigra-
vanju.

V polfinalu sta se pomerili po 
rednem delu prva ©D Soteska 
in ËetrtouvrπËeni Mladinci, na 
drugem polfinalnem dvoboju pa 
Zarja elelktronika in Kam Bus. V 
prvem dvoboju je Zarja elektro-
nika premagala Kam Bus 5:3 in 

5:3. V drugem dvoboju pa je ©D 
Soteska premagala Mladince 7:1 
in 8:0. Tako sta se v finalu uda-
rila ©D Soteska in Zarja elektro-
nika, v tekmi za tretje mesto pa 
Mladinci in Kam Bus.

Tudi ostali dvoboji za mesta 
od 5. do 9. so bili razburljivi. 
Alu Alprem je osvojil konËno 
5. mesto. V razigravanju je Alu 
Alprem sprva premagal Calcit s 
7:1 in 6:2. Na drugem dvoboju s 
©D Policist je πlo tesno s 5:3 in 
5:3, na koncu za konËno peto 
mesto pa πe z DU Kamnik s 7:1 
in 3:5.

Kegelj team je oba dvoboja s 
©D Policist in Calcitom izgubil 
po set toËkah in sicer prvo tek-
mo za 1 in drugo tekmo za 2 
set toËke.

Finale je bilo prav tako zelo 
razburljivo. Prva tekma se je 
konËala z rezultatom 4:4, 3272 
: 3242 ToËki za ©D Soteska sta 
dobila samo Lidija Pirman 558 
in Brane Mihajlov s 561 podrtih 
kegljev. ToËke za Zarjo elektro-
niko so dobili Dane IsteniË s 
544, Zdravko ©trukelj 593, Slav-

ko Zorman 527, Marjan Golob 
542 podrtih kegljev. 

Drugo tekmo pa so igralci ©D 
Soteske odigrali slabo in Zarja 
elektronika se je veselila prvega 
naslova v ObËinski ligi. Rezultat 
druge tekme je bil 6:2, 3279 : 
3166 podrtih kegljev.

Za Zarjo elektroniko so v fina-
lu nastopili Dane IsteniË, Slavko 
Zorman, Igor Alpner, Zdravko 
©trukelj, Janko Poljanπek, Mar-
jan Golob, Irena Koprivc in Sma-
jo BekriË. 

Zelo dobro so poleg zmagoval-
ne ekipe preigravanje odigrali πe 
ekipi Alu Alprema in ©D Policist. 
Alu Alprem je odigral celo tri 
dvoboje in tudi vse dobil. 

KonËna lestvica:
1. Zarja Elektronika
2. ©D Soteska
3. Kam Bus
4. Mladinci
5. Alu Alprem
6. DU Kamnik
7. ©D Policist
8. Calcit  
9. Kegelj team  

Vse o delu naπega kluba si lah-
ko ogledate tudi naπi internetni 
strani www.kk-kamnik.si.

LEON PIRMAN

Strelska druæina društva upokojencev Kamnik

Redni treningi prinaπajo odliËne rezultate strelk in strelcev

Æenska in moπka strelska ekipa DU Kamnik s predsednikom druπtva 
Vinkom Polakom. 

Gozd kot prostor za nove 
igre, znanja in zgodbe
POVABILO V GOZD V VRTCU ANTONA 
MEDVEDA KAMNIK

NekoË, πe ne dolgo tega, je veËina otrok skoraj vsak dan vstopala v svet 
travnikov, potokov, gozdov, v svet poln izzivov, domiπljije in ustvarjalno-
sti. Lahko so raziskovali, plezali, skakali, uporabljali in preizkuπali naravne 
materiale, sami organizirali svoje igre, poudarek je bil na prijateljstvu, 
sodelovanju, pogajanju, reπevanju problemov. In na koncu dneva so se 
vrnili v svoje domove utrujeni in umazani, toda sreËni, polni samozau-
panja, samozavesti in zgodb. Takrat, πe nedavno tega, je bila to pristna 
igra. Naravna okolja so bila prostor, ki je ponujal neizËrpne moænosti za 
igro. Otroci so se pri takih igrah poËutili varno. Vsi namreË izhajamo iz 
narave, gozd je naπe primarno okolje in moËan navdih æivljenju. Danes 
je æivljenje otrok iz veË razlogov povsem drugaËno. 

Prav zato smo veseli, da so se v VVZ Antona Medveda Kamnik odloËili, 
da nam prisluhnejo in se skupaj z nami odpravijo na raziskovanja in po-
tepanja po kamniπkih gozdovih. V projekt, ki je podprt s strani dynAlp - 
climate, delno pa ga financira tudi kamniπka obËina, smo zaenkrat vkljuËili 
sedem skupin predπolskih otrok. DoloËene dejavnosti s podroËja gozdne 
pedagogike vzgojiteljice v tem izobraæevalnem zavodu æe same izvajajo, 
tako, da je naπe delo pomenilo nadgradnjo na podroËju spoznavanja na-
ravnega okolja in predvsem interdisciplinarno sodelovanje naravoslovne 
in pedagoπke stroke. Delavnice smo izvajali univ. dipl. inæ. gozd. Jaka 
©ubic, mag. Natalija Györek in univ. dipl. pedag. Urπa Dokl. Naπe osnovno 
poslanstvo je, da otrokom omogoËimo zaznavanje gozda, preko katerega 
krepijo svoj odnos do narave in preko tega odnosa razvijejo tudi svoje 
miπljenje, ustvarjalnost, domiπljijo,...

Kaj smo dejansko poËeli v gozdu?

Glej, glej ...

Gozd je prostor, ki nam s svojo zgradbo in delovanjem ponuja πiroko 
paleto Ëutilnih izkuπenj, zato smo se nauËili kaj so naπa Ëutila. Skozi de-
lavnice smo delali izpit za volka in tako ugotavljali ali znamo Ëutila tudi 
uporabljati.

Avstrijska televizija ORF 
snemala v Kamniku 

Sredi maja je Kamnik obiskala avstrijska snemalna ekipa ORF. Posnela 
je naravne in kulturne znamenitosti Kamnika ter kamniπko turistiËno 
ponudbo za oddajo z naslovom Pesmi, deæela, ljudje, ki je bila na spo-
redu 1. junija na TV kanalih SKY in ORF, ponovitve pa πe na drugih TV 
kanalih v ©vici in Nizozemskem. 

V oddaji predstavijo tri mesta iz Koroπke, Slovenije in Juæne Tirolske. 
Tokrat so izbrali Celovec, Kamnik in Briksen. Poleg turizma je pred-
stavljena tudi glasba, zato sta v oddaji nastopila Alpski kvintet ter Nuπa 
Derenda. Gledalce je pozdravil in v Kamnik povabil kamniπki æupan 
Marjan ©arec.

Ulovili smo storæe!

V Motniku smo v gozdu iskali motniπkega polæa in ga naπli, z lahkoto 
smo se spremenili v drevesa in raziskovali s pomoËjo poveËevalnih stekel 
in doloËevalnih kljuËev. V ©martnem smo se s potovalnimi palËkami od-
pravili na potovanje po gozdu in ulovili marsikateri storæ, list, cvet, palico, 
kamen, skratka vse, kar se nam je zdelo zanimivo. Vse, kar smo naπli, smo 
skuπali tudi opisati. V gozdu smo naπli tudi zaklad, ki je (kot je opisano 
v pravljici Zaklad nad ©martnim) æe dolgo Ëasa bil skrit neznano kje. V 
Nevljah smo raziskovali gozd z indijanskimi nalogami. Na delavnicah smo 
prebrali tudi kakπno pravljico in preko igre spoznali znaËilnosti gozdnih 
æivali. Preæivljanje Ëasa v gozdu podaja tudi inovativne misli, tako je v 
okviru ene od delavnic nastala nova pravljica o Kamniπki Veroniki, ki bo 
z izdajo dosegla tudi πirπo javnost. Tako so delavnice za otroke v predπol-
skem obdobju potekale preko kreativne igre, gozd pa je postal obenem 
prostor za izkustveno uËenje. 

Pomemben element bivanja v naravnem okolju je predvsem pri pred-
πolskih otrocih tudi prosta igra. Gozdni prostor nam ponuja vse kvalitete 
privlaËnega igralnega prostora, kjer otroci lahko uporabljajo material 
glede na razvoj in potrebe, imajo svobodo gibanja, prevzamejo odgo-
vornost za svoja dejanja, razvijajo ideje in se izrazijo skozi igro, razvijajo 
samozaupanje in samozavest, kjer lahko ruπijo in gradijo, se odloËajo in 
so hkrati odgovorni do narave in okolja. Najbolj pomembno se mi zdi, 
da lahko otroci in starejπi raziskujejo svet skupaj, izmenjujejo izkuπnje na 
enaki ravni, otroci pa lahko vodijo in prevzamejo kontrolo nad igro in 
izkuπnjami brez sugestij odraslih. 

Naπa æelja je, da naravna okolja, pa naj bo to gozd, travnik, obreæje 
potoka ... postanejo Ëim veËkrat igriπËa, saj bodo naπi otroci le tako lahko 
razvili pristen odnos do narave in jo dojemali kot vrednoto. Namesto za-
kljuËka zapiπimo kar misel vzgojiteljice Helene Sterle: ≈VeliËasten gozd 
nam daje z vsakim obiskom, z gozdarjem Jakom ©ubicem nove radosti, 
veselja, uæitek, izkuπnje... Ta ugodja, ki jih Ëutimo odrasli in πe posebej 
predπolski otroci vrtca CepetavËek iz Nevelj, vodijo v proces uËenja. Otro-
kom gozd priËara gozdne vile, palËke, πkratke, pravljiËni svet, ki je otro-
kom najbliæji.«

Utrinke z delavnic je v velikem travnu zapisala NATALIJA GYÖREK



POGREBNIK d.o.o.
Pogrebne storitve, Dvorje 13, 4207 Cerklje

TEL.: 04/25-21-424, GSM: 041/624-685, www.pogrebnik.com

• PREVOZI S KRAJA SMRTI (na dom, v mrliško 
vežico, na upepelitev - po Sloveniji in tujini)

• PRODAJA POGREBNE OPREME
• SPREJEM NAROČIL IN DOSTAVA CVETJA 
• NAROČILA PEVCEV IN TROBENTE 
• POVEČAVA FOTOGRAFIJE POKOJNEGA
• FOTOGRAFIRANJE IN SNEMANJE 

POGREBA 
• OBJAVA OSMRTNIC V JAVNIH MEDIJIH
• IZKOPI ŽARNIH IN KLASIČNIH JAM 
• UREJANJE POKOPALIŠČ IN GROBOV
• VZDRŽEVANJE POSLOVILNIH VEŽIC
• PREKOPI 
• NAGROBNI SPOMENIKI, KLESANJE IN 

ZLATENJE ČRK 
• OZVOČENJE PRI POGREBU, NOSAČI 
• UREDITEV DOKUMENTACIJE (matični, ZZZS)

STEKLARSTVO IRMI
�����������������

* ALU in PVC okna in vrata
* izdelava termopan stekla
* brušenje stekla in ogledal
*��������������������������
* peskanje stekel
*�����������������
* okvirjanje slik

tel.: 01/722 70 89, 041/956 537,
041/676 198

faks:  01/722 89 98
www.irmi.si, e-mail: steklarstvo.irmi@siol.net

OPTIKA
OÈESNA AMBULANTA

Helena Dolinšek s.p.

Pojdem, ko pride moj maj,
pojdem na roæne poljane...

ZAHVALA

V 89. letu starosti se je od nas 
poslovila naπa draga mama

BOÆENA ©UBIC
rojena KriπtofiË

Iskreno se zahvaljujemo vsem, ki ste jo imeli radi,
zanjo skrbeli, ji lajπali zadnja leta æivljenja,

se od nje poslovili in jo spremili na njeni zadnji poti.

Vsi njeni

Kamnik, maj 2011

Ne stojte ob mojem grobu in ne jokajte,
nisem tukaj, ne spim, 
sem tisoË vetrov, ki buËijo, 
sem diamantni lesk snega, 
sem sonËni æarek na zrelem klasju, 
sem jesenski deæ.
Ko se zbudite v jutranji tihoti, 
 sem vesel πËebet ptic, ki kroæijo po nebu, 
sem zvezde, ki svetijo v noËi ...

ZAHVALA

V 76. letu nas je zapustila  
sestra in teta

MILKA SER©A
Iskrena hvala vsem, ki ste se poslovili od nje, darovali cvetje, 
sveËe in za svete maπe ter nam izrekli soæalja. ©e posebna 
zahvala sosedom za vso prijazno pomoË, g. æupniku za lepo 
opravljen pogrebni obred, Marinki Moπnik za besede slovesa, 
praporπËaku DU Kamnik ter g. Darku iz podjetja Pogrebnik 
Dvorje za skrbno in s tenkoËutnostjo opravljeno zadnje 

slovo. 

ÆalujoËi: vsi njeni

Stara sela, Zg. Tuhinj, Kamnik, Stuttgart, maj 2011

V naπih srcih, mami,
boπ æivela.
V πepetu vetra, petju ptic,
kot ≈roæca«, ki dehti,
kot sonËni æarek vir æivljenja in moËi!

ZAHVALA

V 86. letu je odπla naπa draga mami, 
babica in prababica

ANGELCA ©KRJANC
Zahvaljujemo se vsem, ki ste naπo drago mami pospremili na 
zadnjo pot, nam izrekli soæalje in nudili podporo ob boleËi 

izgubi. Hvala za cvetje in sveËe.

Vsi njeni

Komenda, Kamnik, KopiπËa, maj 2011

Mirno in spokojno si zaspala, 
v veËni sen od nas odpotovala.
Naj bo sreËno tvoje potovanje
in pogosto vraËaj se nam v sanje. 

ZAHVALA

V 95. letu starosti nas je zapustila 
naπa draga mama, babica in prababica

MARIJA BOMBA» 
iz Kamnika

Iskrena hvala vsem, ki ste se priπli poslovit, jo pospremili k 
zadnjemu poËitku, darovali sveËe in cvetje. Hvala gospodu 
æupniku in pevcem za lepo opravljen obred, s katerim smo 
jo pospremili v veËnost. Posebna zahvala delavkam Doma 
starejπih obËanov v Kamniku, ki so ji v zadnjem letu æivljenja 

stale ob strani in ji pomagale.

V æalosti vsi, ki smo jo imeli radi

Maj 2011

Srce je omagalo,
tvoj dih je zastal, 
a nate spomin
bo veËno ostal.

ZAHVALA

V 74. letu æivljenja nas je po hudi 
bolezni zapustil naπ dragi moæ in oËe

JOÆE KLEMENC st.
iz GodiËa 69

Iskreno se zahvaljujemo vsem sorodnikom, sosedom, 
prijateljem in znancem za izreËena soæalja, podarjeno cvetje 

in sveËe ter darove za svete maπe.
Hvala gospodu æupniku Pavlu Piberniku za lepo opravljen 
pogrebni obred in za besede tolaæbe v zadnji uri æivljenja 
naπega oËeta. Hvala tudi pevcem in trobentaËu ter vsem, ki 

ste nam pomagali v teh teækih trenutkih.
Hvala dr. PlavËevi, sestrama Emi in Katji ter patronaæni sestri 

Katarini za pomoË in skrb med njegovo boleznijo. 
Hvala vsem, ki ste ga pospremili na njegovi zadnji poti.

ÆalujoËi: vsi njegovi
Maj 2011

ZAHVALA

V 89. letu æivljenja je prenehalo biti 
srce naπe dobre mame, stare mame, 

sestre, svakinje in tete

JUSTI BENKOVI»
roj. Fon

Hvala vsem sorodnikom, prijateljem in znancem, ki ste jo 
spremili na njeni zadnji poti, hvala za vsa izreËena soæalja, 
podarjeno cvetje in sveËe. Najlepπa hvala g. æupniku Tonetu 

Dularju za lepo opravljen poslovilni obred in pevcem.

ÆalujoËi vsi njeni

Maj 2011

Kot na veliki petek
neznosno je bilo trpljenje,
odπel si v upanju na
velikonoËno vstajenje.

ZAHVALA
Na veliko noË je po teæki bolezni 
v Gospodu zaspal naπ dragi ati, sin, 

bratranec

JOÆE LES
iz »rne pri Kamniku

Iskrena hvala vsem sorodnikom, sosedom, sodelavcem, prijateljem 
in znancem za pisna in izreËena soæalja, podarjene svete maπe, 

cvetje in sveËe.
Hvala pevcem za ubrano petje in trobentaËu za lepo zaigrano 
Tiπino. Hvala skupini Prenove v Duhu, praporπËakom, pogrebni 
sluæbi in nosaËem, ki ste ga pospremili na njegovi zadnji poti.
PrisrËna hvala dr. Pfajfarjevi, patronaæni sestri, osebju UKC 
Gastroenteroloπke klinike Ljubljana za vso skrb med njegovo 

boleznijo.
Posebna zahvala æupniku g. Antonu Prijatelju za lepo opravljeno 

maπno daritev in patru Petru Vrabcu za duhovno oskrbo.
VeËno boπ ostal zapisan v najinih srcih.

Sin Boπtjan in mama Fanika
April, 2011

Prazen dom je in dvoriπËe,
naπe oko zaman te iπËe,
ni veË tvojega smehljaja,
utihnil je tvoj glas,
boleËina in samota sta pri nas.
Zato pot nas vodi tja,
kjer sredi tiπine spiπ,
a v naπih srcih ti æiviπ.

ZAHVALA
V 53. letu æivljenja je konËal svojo 
zemeljsko pot dragi moæ, oËe in tast

DANILO LIPOV©EK
po domaËe Gostetov Danilo iz ©pitaliËa

Iskreno se zahvaljujemo sorodnikom, sosedom, gasilcem, 
sodelavcem, prijateljem, KS ©pitaliË ter znancem za izreËena 
soæalja, darove za svete maπe, sveËe in cvetje. Posebna zahvala velja 
vsem gasilcem PGD ©pitaliË, ki so pripravili lep gasilski pogreb. 
Gospodu æupniku HoËevarju hvala za lepo opravljen pogrebni 
obred ter ganljive besede slovesa. Hvala tudi ministrantom, pevcem 

kvarteta Krt, trobentaËu, vsem govorcem in pogrebcem. 
Hvala vsem, ki ste moæa, oËeta in tasta pospremili na njegovi 

zadnji poti.
Vsi njegovi
Junij 2011

Ni veËje boleËine
kot v dneh æalosti
nositi v srcu sreËnih dni spomine. 

ZAHVALA

V 88. letu starosti nas je zapustila 
naπa dobra æena, mama, teta, taπËa, 

babica in prababica

IVANA ZORMAN
roj. Kokalj iz ©marce

Iskreno se zahvaljujemo vsem sorodnikom, sosedom, 
prijateljem in znancem za izreËena soæalja, besede tolaæbe, 
podarjene sveËe, cvetje, za svete maπe ter vsem, ki ste naπo 

mamo pospremili na njeni zadnji poti.
Posebna zahvala njeni osebni zdravnici dr. Jermanovi, 
patronaæni sestri Romani in osebju UKC Ljubljana za lajπanje 

boleËin v zadnjih dneh æivljenja.
Hvala gospodu æupniku Janezu GerËaju za tolaæilne besede 
in lepo opravljen pogrebni obred ter pevcem kvarteta Krt 

za ganljivo zapete pesmi.
V æalosti vsi, ki smo jo imeli radi.

©marca, junij 2011

Ni veËje boleËine kot v dneh žalosti 
nositi v srcu sreËnih dni spomine.
   (Dante)

ZAHVALA

Ob smrti mojega dobrega oËeta

DRAGA   
ROSTANA

se najlepše zahvaljujem sorodnikom, prijateljem, sosedom, 
znancem, ribiËem RD Bistrica Domžale za podarjeno cvetje, 

sveËe, izražena sožalja ter spremstvo na poslednji poti.
Zahvala župniku g. Dularju za lepo opravljen pogrebni obred. 
Lepa hvala Kranjskemu kvintetu, ki so s Ëutnim izbranim 
petjem žalostink spremljali mojega oËeta na zadnji poti 

slovesa.
Pogrešal te bom.

V žalosti sin Damjan

Kamnik, maj 2011

8 3 9
6 2

5 8 2
6 7 4 1

1 3 9 7
8 2 6

2 9
9 1 8

SUDOKU

% 01/83 91 311,   
041/662 450

) sasa.mejac@siol.net

Vaš Ëasopis æe 50. leto

Tudi na www.kamnik.si



PLIN V VSAKI
11. DOSTAVLJENI 
ZELENI JEKLENKI 
JE ZA VAS 
BREZPLAČEN.

DOVOLITE NAM, 
DA NAMESTO VAS 
POTUJEMO MI

Zelena jeklenka je 
čista, varna in vselej 
pravilno polnjena.

Kjerkoli ste, vam jo 
brezplačno pripeljemo 
na dom in priključimo, 
na vašo željo pa vam tudi 
brezplačno zamenjamo 
tesnilo in pregledamo 
napeljavo.

NESKONČNO UDOBNO, 
VEDNO ZANESLJIVO IN 
VARNO.

080 2005

NAROČILA, 
24 UR NA DAN
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od 56,52 m2

naprej

     29,87 m2

od 47,98 m2

naprej

+ parkirno mesto

od 94.588,43 EUR
+ parkirno mesto

od 108.568,54 EUR
+ parkirno mesto

• Stanovanja so skrbno načrtovana in prilagojena starejši populaciji.
• Dodatno udobje prispeva tudi 24-urna nujna pomoč prek klicnega centra pa tudi socialna in zdravstvena oskrba.
• Vsako stanovanje ima balkon ali atrij in parkirno mesto v podzemni garaži.
• Lokacija je umaknjena iz mestnega vrveža v naravo, a je hkrati le 5 minut hoje do centra Kamnika.
• Parkirno mesto 10.000 EUR z DDV 
• Lokacija je v neposredni bližini doma starejših občanov Kamnik.

Garsonjera od 29,92 m2 + parkirno mesto

Enosobno od 42 m2 + parkirno mesto

Enoinpolsobno od 48 m2 + parkirno mesto

Dvosobno od 55 m2 + parkirno mesto

Zagotavljamo konkurenčne cene!
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ŽELITE ZA SVOJ DENAR KUPOVATI NAJCENEJE?!

Usnjarska 9, Kamnik (nasproti nekdanje tovarne Utok) tel.: 83-17-203

�����������������������������������������������������������������������������������

UGODNE CENE
LCD TV

MALI GOSPODINJSKI 
APARATI, POSODA, 

SESALNIKI

-15%-15%-15%-15%-15%

AKCIJA
V JUNIJU

Mery moda
TRGOVINA S PERILOM
na Šutni 16 v Kamniku

Mery modaMery modaMery moda
TRGOVINA S PERILOMTRGOVINA S PERILOM
na Šutni 16 v Kamniku

ŽENSKE IN MOŠKE

DOM 
V KAMNIŠKI 
BISTRICI

Postrežemo vam z domačo hrano in žlahtno 
kapljico odprtih vin.

Postrežemo vam z domačo hrano in žlahtno 

Vabljene zaključene družbe do 70 oseb na  
praznovanja! Na voljo so tudi prenočišča.

Informacije: 01/832 55 44 kambistrica@volja.net
Od 1. junija je dom odprt vsak dan

od 8. do 22. ure!

���������������������������83 91 888

PVC MIZE, STOLI, 
�����������
��������

Po ugodnih cenah vam nudimo:
KOZARCE IN STEKLENICE ZA VLAGANJE

����������������������������
�����������������������������������������������-
������������������������������������������������ ���-
���������������������������������������������������-
�������������������������� ����������������������������
���������������������� ����������������������������
��������������������������������������������������������-
���� ��������������������������������� ������ ������ ���

VSE ZA ŠIVANJE!
��������������������������
Velika izbira aranžiranih daril in darilni boni!

% 01/83 91 311,  
041/662 450

Vaš Ëasopis æe 50. leto
Tudi na www.kamnik.si ) sasa.mejac@siol.net

v Qlandii Kamnik
����������������������������
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